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Broj:01-GV-02-/19 

Datum:__.03.2019.godine 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. Statuta Grada Sarajeva  („Službene novine Kantona 

Sarajevo“, broj 34/08), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na sjednici održanoj __.03.2019. godine, 

usvojilo je 

 

IZVJEŠTAJ O RADU 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA ZA 2018. GODINU 

 
 

I. Uvod  
 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je u protekloj godini radilo prateći realizaciju Programa rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu, usvojenog na sjednici održanoj 20.12.2017. 

godine. Programirane teme su preispitivane i razmatrane dinamikom koja je ovisila o ostvarivanju 

preduvjeta za njihovo predlaganje, odnosno realizaciju. Neke teme su izostavljene, a određeni broj 

tema koje nisu bile sadržane u Programu rada, Gradsko vijeće je obradilo uvažavajući inicijative 

ovlaštenih predlagača. Utvrđeni Program rada je realizovan u mjeri u kojoj je to bilo moguće, 

cijeneći aktuelnost pojedinih tema i reprogramirajući rad u drugoj polovini godine.  

 

Kolegij Gradskog vijeća je kontinuirano pratio realizaciju Programa rada Gradskog vijeća, odluka i 

zaključaka Gradskog vijeća. Inicirao je određene aktivnosti, zauzimao stavove, razmatrao 

informacije o pripremljenosti pojedinih materijala, donosio zaključke i utvrđivao rokove i dinamiku 

aktivnosti u pripremi sjednica Gradskog vijeća.  

 

Radna tijela su, u pripremi održavanja sjednica, razmatrala sve materijale upućene Gradskom vijeću 

Grada Sarajeva, ovisno o djelokrugu rada pojedinih radnih tijela i formirala mišljenja po pojedinim 

materijalima. Utvrđivala su određene prijedloge zaključaka, ali i donosila određene akte u okviru 

propisane nadležnosti.  

 

Gradska služba za Gradsko vijeće je izvršila sve poslove iz okvira djelokruga vezano za aktivnosti 

koje su proizašle iz Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu, zaključaka 

Gradskog vijeća, te zaključaka Kolegija Gradskog vijeća i radnih tijela, kao i stručne i 

administrativne poslove propisane važećim zakonskim i drugim propisima, te podzakonskim aktima 

i aktima Gradskog vijeća.  

 

Sazivanje sjednica Gradskog vijeća i rad na samim sjednicama, i u 2018. godini, odvijao se uz 

elektronski pristup pozivima i meterijalima za sjednice, te uz službenu elektronsku najavu sjednica 

putem SMS poruka i putem elektronske pošte. 

Značajno je napomenuti da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva prvo u Kantonu Sarajevo pristupilo 

implementaciji Projekta službene elektronske komunikacije, donošenjem Pravilnika o službenoj 

elektronskoj komunkaciji u Gradskom vijeću Grada Sarajeva od strane Administrativne komisije 

Gradskog vijeća.  
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II. Rad Gradskog vijeća Grada Sarajeva u 2018. godini: osvrt na rad Gradskog 

vijeća i realizaciju Programa rada 
 

Gradsko vijeće je u 2018. godini radilo u istom sazivu kao i 2017. godine, osim što je nakon 

održanih općih izbora 2018. godine, na novembarskoj sjednici Gradsko vijeće obaviješteno o 

prestanku mandata gradskog vijećnika Vibora Handžića (Naša stranka), koji je izabran za 

zastupnika u Skupštini Kantona Sarajevo. 

Gradsko vijeće je na navedenoj sjednici primilo k znanju Informaciju o dodjeli mandata gradskom 

vijećniku  Vedanu Grebi (Naša stranka), koji je dao svečanu izjavu.  

Klubovi gradskih vijećnika su predlagali razrješenja, odnosno imenovanja određenih članova 

radnih tijela Gradskog vijeća, pa je Gradsko vijeće na junskoj, novembarskoj i decembarskoj 

sjednici donijelo odluke o razrješenjima odnosno izborima članova radnih tijela Gradskog vijeća. 

Također je formiran Klub gradskih vijećnica DF - Omukić.  

 

U segmentu Programiranje rada, potrebno je istaći da je Gradsko vijeće radilo po Programu rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu, koji je donijelo na sjednici održanoj 

20.12.2017.godine.  

Kolegij Gradskog vijeća, prateći realizaciju Programa i koordinirajući aktivnosti u pripremi sjednica 

Gradskog vijeća, redovno je preispitivao aktualnost, odnosno političko opredjeljenje, objektivnu 

potrebu ili mogućnost za realizaciju programiranih tema u programiranim rokovima ili uopće. Tako 

je odlagano ili izostavljano razmatranje pojedinih tema, a uvrštavane su nove teme, proizašle iz 

inicijativa, odnosno prijedloga gradskih vijećnika, radnih tijela Gadskog vijeća ili Gradonačelnika.  

  

Program rada Gradonačelnika Grada Sarajeva i Program rada Pravobranilaštva Grada Sarajeva za 

2018. godinu bili su predočeni Gradskom vijeću, u vidu informativnih materijala, u  februaru 

mjesecu. 

 

Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2017. godinu, Izvještaj o ostvarivanju politike 

Grada Sarajeva i aktivnostima Gradonačelnika Grada Sarajeva za period 01.01. do 31.12.2017. 

godine i Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajeva za 2017. godinu usvojeni su krajem marta 

mjeseca. 

  

U julu je razmatrana i primljena k znanju Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa.  

 

Poslije provedene redovne procedure, na sjednici održanoj 18.12.2018. godine, usvojen je Budžet 

Grada Sarajeva za 2019. godinu i Odluka o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019 godinu.  

 

Razmatrano je ukupno 1181 tema po tačkama dnevnog reda na sjednicama Gradskog vijeća, od čega 

je usvojeno 66 odluka, koje su  objavljene u „Službenim novinama Kantona Sarajevo“.  

 

Usvojena su četiri regulaciona plana, jedna odluka o usvajanju izmjena i dopuna regulacionog 

plana, jedna odluka o pristupanju izradi izmjena i dopuna regulacionog plana i devet odluka o 

izmjenama i dopunama odluka o pristupanju izradi regulacionih planova. 

Usvojeno je pet odluka o razrješenju i pet odluka o izboru članova radnih tijela Gradskog vijeća, 

osam odluka o priznanjima, odnosno nagradi, te jedna odluka o uspostavljanju međunarodne 

saradnje. Razmatrano je i usvojeno pet budžetskih dokumenata. 

U redovnom postupku su razmatrani i doneseni Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o 

spomenicima od značaja za Grad Sarajevo, Budžet Grada Sarajeva za 2019 godinu sa Odlukom o 

                                                 
1 Bez vijećničkih pitanja i inicijativa. 
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izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu, Program međunarodne saradnje Grada 

Sarajeva za 2019. godinu i Program rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu. 

Razmatrano je 19 izvještaja od kojih jedan nije usvojen i to onaj o stanju u državnoj službi u Gradu 

Sarajevu. Razmotreno je 19 informacija, a u povodu razmatranja izvještaja i informacija, Gradsko 

vijeće je donijelo određene zaključke s ciljem intervencije organa Grada Sarajeva na poboljšanju 

stanja  u gradu Sarajevu po određenim pitanjima, a najčešće na prijedloge radnih tijela Gradskog 

vijeća.  

U toku priprema za održavanje sjednica Gradskog vijeća, pred same sjednice, predlagači bi se 

odlučivali da povuku materijal ili da, prije održavanja sjednice ponude Gradskom vijeću dopunski 

materijal u kraćim rokovima ili po hitnom postupku. Gradsko vijeće je, u većini slučajeva, 

razmatranje ovako podnesenih prijedloga i prihvaćalo.  

Na devet sjednica Gradskog vijeća dnevni red je usvojen jednoglasno, a na tri sjednice većinom 

glasova. Od 12 zapisnika o radu sjednica Gradskog vijeća, deset je usvojeno jednoglasno, a dva 

većinom glasova gradskih vijećnika. Pri izjašnjavanju o predloženim aktima iz dnevnog reda 

sjednica, 49 akata je Gradsko vijeće usvojilo jednoglasno, 42 većinom glasova, a 2 prijedloga nije 

usvojilo. I usvojeni zaključci su najčešće podržani većinom glasova gradskih vijećnika, dok su 

inicijative u većini slučajeva podržane jednoglasno. Prilikom razmatranja Prijedloga Budžeta Grada 

Sarajeva za 2019. godinu podneseno je 46 amandmana. 

Gradonačelnik je prihvatio 9 amandmana, a Gradsko vijeće je usvojilo 1 amandman. Gradsko vijeće 

je usvojilo i amandman Administrativne komisije Gradskog vijeća podnesen na Prijedlog Oduke o 

izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu.  

 

U Oblasti opće uprave, Gradsko vijeće je u oktobru usvojilo Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi 

grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva. 

U decembru mjesecu je Gradonačelnik Gradskom vijeću podnio Izvještaj o stanju u državnoj službi 

u Gradu Sarajevu, koji nije usvojen. 

U  maju mjesecu je usvojena Odluka o izmjenama i dopunama Kalendara obilježavanja datuma i 

događaja značajnih za Grad Sarajevo uz zaključak da se u Kalendar obilježavanja datuma i 

događaja značajnih za Grad Sarajevo, u dijelu koji se odnosi na obilježavanje Dana Grada Sarajeva, 

uvrsti obilježavanje 5. aprila kao dana kada je izvršen prvi napad na Sarajevo, na policijsku školu 

Vraca 1992. godine. 

 

U Oblasti urbanog planiranja Gradsko vijeće je usvojilo Odluku o usvajanju Izmjena i dopuna 

Regulacionog plana „Kovačići – Centar“ s Odlukom o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog 

plana „Kovačići – Centar“. 

Gradsko vijeće je usvojilo i  odluke o izmjenama i dopunama odluka o pristupanju izradi 

regulacionih planova „Halilovići I“, Alipašin most I“, Alipašin most V“, Alipašin Most VI“ i 

„RTV“, a u cilju urbanog uređenja prostora kroz preispitivanje prostornih mogućnosti za novu 

izgradnju, integraciju zatečenog građevinskog fonda, uz mogućnost rekonstrukcije i zamjene 

građevinskog fonda, opremanje područja adekvatnom društvenom, saobraćajnom i komunalnom 

infrastrukturom, uvažavajući postojeću parcelaciju i vlasničke odnose. 

Usvojena je i Odluka o usvajanju Regulacionog plana „Alifakovac - Babića Bašća“ s Odlukom o 

provođenju Regulacionog plana „Alifakovac - Babića Bašća“ i Odluka o usvajanju Regulacionog 

plana „Bojnik II“ s Odlukom o provođenju Regulacinog plana „Bojnik II“. 

Također, je Gradsko vijeće usvojilo Odluku o pristupanju izradi Izmjena i dopuna Regulacinog 

plana „Kvadrant C1 – Marijin Dvor“, Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi 

Regulacionog plana „Soukbunar“, Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi 

Regulacionog plana „Reljevo“, Odluku o usvajanju Regulacionog plana „Rajlovac III“ s Odlukom o 

provođenju Regulacinog plana „Rajlovac III“ i Odluku o usvajanju Regulacionog plana „Vraca“ s 

Odlukom o provođenju Regulacinog plana „Vraca“. 
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Izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Kvadrant C – Marijin 

Dvor“ stvoreni su uslovi za izgradnje objekta Muzeja savremene umjetnosti ARS AEVI. 

Usvojeni planovi i dalje, u najvećoj mjeri predstavljaju legalizaciju zatečenog stanja na terenu uz 

opremanje komunalnom, saobraćajnom i društvenom infrastrukturom, u okviru standarda koji 

omogućuje zatečena naslijeđena ili nelegalna gradnja, dok su izmjene i dopune planske 

dokumentacije uglavnom vezane za udovoljavanje zahtjevima potencijalnih investitora.  

 

U Oblasti javnih službi i infrastrukture  Gradsko vijeće je u dva navrata, u aprilu i oktobru 

razmatralo Izvještaj o aktivnostima na projektu „Izgradnja Trebeviće žičare, koji su sadržavali 

informacije o izvršenim poslovima i zadacima  na realizaciji projekta. 

Gradsko vijeće je u martu donijelo Odluku o davanju imena gornjoj stanici „Trebevićke žičare“ 

Ramo Biber, po uposleniku žičare koji je poginuo na svom radnom mjestu 1992. godine.  

U aprilu je usvojena Odluka o davanju ovlaštenja za vršenje dužnosti predsjednika i članova 

Skupštine Javnog preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo na period od tri mjeseca, dok 

je Gradsko vijeće, po prestanku važenja  navedene odluke, u oktobru mjesecu usvojilo Odluku o 

imenovanju vršioca dužnosti predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća „Olimpijski bazen 

Otoka“. 

U aprilu mjesecu je usvojena Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju i davaju ovlaštenja za vršenje 

funkcije predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa Grada 

Sarajeva „SARAJEVO“ društvo sa ograničenom odgovornošću (JP „Sarajevo“ d.o.o.). 

U maju je razmatrana Informacija o izgradnji biciklističke staze na potezu Nedžarići – Skenderija.  

U junu je, povodom razmatranja Informacije Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao osnivaču JP 

„Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo o mogućnostima preuzimanja komunalnih poslova iz nadležnosti Grada 

Sarajeva,  usvojen zaključak da će Grad Sarajevo sudjelovati u javnoj raspravi o Nacrtu Zakona o 

lokalnoj samoupravi u Kantonu Sarajevo, koji je Vlada Kantona Sarajevo utvrdila. 

Gradsko vijeće je u julu usvojilo Odluku da se česma u Općini Stari Grad, ulica Terzibašina broj 1, 

nazove po Hatidži Mehmedović, predsjednici Udruženja „Majke Srebrenice“.  

U oktobru su primljene k znanju Informacija o stanju na području obnove, održavanja, i funkcije 

javnih šadrvana, fontana i drugih javnih česmi na području Grada Sarajeva sa prijedlogom mjera za 

poboljšanje stanja, kao i Informacija o pripremljenosti javnih komunalnih preduzeća i drugih službi 

za zimski period. 

 

U Oblasti finansija Program je u cijelosti realizovan. Potrebno je navesti, da je u martu mjesecu 

usvojen Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01.- 31.12. 2017. godine. 

U maju je primljena k znanju Informacija o izvršenju Budžeta za prvo tromjesečje 2018. godine,  

dok je u septembru Informacija za šest mjeseci i u novembru Informacija za devet mjeseci, 

dostavljena gradskim vijećnicima,  kao informativni materijal. 

Također su u julu  i decembru dostavljani izvještaji o korištenju sredstava tekuće rezerve, kao 

informativni materijali. 

U junu je primljena k znanju Informacija o Dokumentu okvirnog budžeta za period 2019 – 2020 

godine. 

Poslije provedene javne rasprave u decembru je usvojen Budžet Grada Sarajeva za 2019. godinu i 

Odluka o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu. 

Potrebno je napomenuti da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva prvo u Kantonu Sarajevo usvojilo 

Budžet Grada Sarajeva za 2019. godinu i Odluku o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. 

godinu. 

 

U Oblasti kulture i sporta Gradsko vijeće je u maju mjesecu razmatralo i usvojilo Izvještaj o  

provođenju Odluke o uslovima i postupku prihvatanju pokroviteljstva Grada Sarajeva u 2017. 

godini iz nadležnosti Gradske službe za obrazovanje, kulturu, sport i mlade i Izvještaj o realizaciji 

Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila Dana Grada Sarajeva u 2018. godini. 
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U martu mjesecu, u povodu razmatranje Izvještaja o provođenju Odluke o utvrđivanju sportskih 

manifestacija od zanačaja za Grad Sarajevo u 2017. godini, Gradsko vijeće je  donijelo zaključak 

kojim se zadužuje Gradonačelnik da, tokom godine, preispita važeći propis i predloži rješenje za 

poboljšanje stanja, te, ukoliko to ocijeni potrebnim, predloži Gradskom vijeću, u redovnoj 

proceduri, Odluku o utvrđivanju sportskih manifestacija od značaja za Grad Sarajevo kojom će se 

odrediti i redefinirati kriteriji i procedura za finansirane sportskih manifestacija od interesa za Grad 

Sarajevo, a u smislu razrade utvrđene politike i planiranja povećenja sredstava za provođenje 

takvog propisa u Dokumentu okvirnog budžeta za naredno razdoblje. 

U mjesecu decembru donesen je zaključak kojim je utvrđen i upućen u javnu raspravu Nacrt Odluke 

o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, kao i zaključak  o formiranju radne  grupe Gradonačelnika za analizu postojećeg propisa i 

predlaganje rješenja za donošenje novog propisa koji se razmatra. 

U aprilu mjesecu, a u povodu razmatranja Izvještaja o kulturnim manifestacijama od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo u 2017. godini, donesen je zaključak kojim se zadužuje Gradonačelnik da 

svojom odlukom formira tijelo koje će razmotriti važeći gradski propis o manifestacijama iz oblasti 

kulture od interesa za Grad Sarajevo i predložiti rješenja za izradu novog propisa, a koje će činiti 

predstavnici nadležne službe Gradske uprave, predstavnici Savjeta za kulturu Gradonačelnika i 

Odbora za društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

U mjesecu decembru donesen je zaključak kojim je utvrđen i upućen u javnu raspravu Nacrt Odluke 

o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo, kao i zaključak da se za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje 

Gradonačelnik Grada Sarajeva u saradnji sa radnom grupom Gradonačelnika formiranom za analizu 

postojećeg propisa i predlaganje rješenja za donošenje novog propisa koji se razmatra. 

U martu mjesecu je usvojena Odluka o davanju saglasnosti na Prijedlog Programa obuke i 

osposobljavanja spasilaca na vodi na uređenim kupalištima. Navedeni Program je pripremio JP 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo u saradnji sa Fakultetom sporta i tjelesnog odgoja i 

Crvenim križom F BiH, te dostavio Ministarstvu sporta i kulture Kantona Sarajevo.  Nakon što je 

izvršen pregled Programa od strane Ministarstva kulture i sporta Kantona Sarajevo, JP „Olimpijski 

bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo je Program dostavio Gradskom vijeću Grada Sarajeva, na saglasnost.  

U junu mjesecu su donesene odluke o sufinansiranju kulturnih manifestacija od interesa za Grad 

Sarajevo, i to: „22 Jazz Fest Sarajevo 2018“, 58. Internationalni teatarski festival MEES 2018“, 

XXXIV Internationalni festival Sarajevo „Sarajevska zima 2018“, „24 Sarajevske večeri muzike 

SVEM 2018“ i 9. „Balet – fest Sarajevo“ 2018. 

Također je u junu mjesecu donesena i Odluka o stavljanju van snage Odluke o pristupanju 

osnivanju Fondacije ARS AEVI Sarajevo obzirom da je osnivanjem Javne ustanove „Muzej 

savremene umjetnosti ARS AEVI Sarajevo“ prestala svrha postojanja Fondacije „ARS AEVI“. 

U mjesecu aprilu i oktobru razmatrani su Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za 

održavanje EYOF 2019. godine, a u novembru i decembru Informacije o organizacionim 

pripremama za EYOF 2019. godine. 

 

U Oblasti obrazovanja, Gradsko vijeće je u 2018. godini, u skladu s Programom rada, u januaru 

mjesecu usvojilo Odluku o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu, i analizu pristiglih 

prijava na javni konkurs za dodjelu stipendija učenicima srednjih škola, predstavnika Gradskog 

vijeća za 2017./2018 školsku godinu, dok je  u maju mjesecu usvojen Izvještaj o realizaciji projekta 

stipendiranja učenika srednjih škola u školskoj 2017./2018. godini. 

Vezano za stipendiranje učenika značajno je napomenuti da je Gradsko vijeće na sjednici održanoj 

u decembru donijelo Odluku o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajevu 

kojom su utvrđeni način, kriteriji i postupak stipendiranja učenika srednjih škola.  

 

Također  je Gradsko vijeće primilo k znanju Informaciju o uspjehu učenika u srednjim školama na 

području grada Sarajeva u školskoj 2016./2017. godini i Informaciju o upisu učenika u srednje 

škole na području grada Sarajeva u školskoj 2017./2018. godini. 
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U oblasti lokalnog poslovanja  Gradonačelnik je, na novembarsku sjednicu, a u skladu sa 

Programom rada, uputio Odluku o proglašenju manifestacija iz oblasti privrede, lokalnog 

poslovanja i razvoja grada od posebnog interesa za Grad Sarajevo, u formi prijedloga po skraćenom 

postupku, Gradsko vijeće nije usvojilo da se odluka uvrsti u dnevni red, po skraćenom postupku, te 

ista nije ni razmatrana na sjednici Gradskog vijeća. 

 

U Oblasti turizma Gradsko vijeće se upoznalo sa stanjem turizma i prijedlogom mjera putem 

informacije, koju je primilo k znanju. 

Na sjednici Gradskog vijeća, održanoj u martu mjesecu, u povodu razmatranja Informacije o 

učincima ulaganja u organizaciju javnog dočeka za predhodne tri nove godine (2018., 2017. i 2016.) 

Gradsko vijeće je usvojilo zaključak kojim je uputilo Gradonačelnika da inicira i proaktivno djeluje, 

s ciljem strateškog pozicioniranja i brendiranja Sarajeva kao prepoznatljive destinacije na turističkoj 

karti svijeta tokom cijele godine, a putem dogovora o zajedničkom strateškom opredjeljenju i 

sufinansiranju budućih aktivnosti Kantona Sarajevo, odnosno Turističke zajednice Kantona 

Sarajevo, sa Gradom Sarajevom koji bi preuzeo vodeću ulogu u realizaciji određenih aktivnosti 

tokom godine, na način kako se to radi pri organizaciji javnog dočeka Nove godine. Također je 

Gradsko vijeće  zadužilo Gradonačelnika da, u saradnji s gradskim općinama, razmotri mogućnost 

kvalitetnijeg finansiranja manifestacije dočeka Nove godine u Sarajevu, a pogotovo iz općina na 

čijem području se održavaju aktivnosti u okviru ove manifestacije. 

 

U Oblastima lokalnih radija i televizija, izvršnih aspekata stambene politike i  dobrotvornih 

organizacija nije bilo programiranih tema, niti aktivnosti. 

 

U Oblasti upravljanja i raspolaganja imovinom grada  Program rada Gradskog vijeća je realizovan u 

cjelini. 

Gradsko vijeće je u martu mjesecu primilo k znanju Informaciju JP „Sarajevo“ d.o.o. o namjenskom 

korištenju prostora Vijećnice za period 01.01. – 31.12.2017. godine. 

U maju mjesecu su usvojeni Izvještaj o radu i poslovanju JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. 

Sarajevo za 2017. godinu i Izvještaj o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i 

održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva „Sarajevo“ društvo sa ograničenom odgovornošću za 2017. godinu. 

U julu mjesecu Gradsko vijeće je usvojilo Odluku o davanju saglasnosti na Nagodbu u pravnoj 

stvari tužitelja City Mark Plus d.o.o. Sarajevo protiv tuženog Grada Sarajeva.  

U novembu mjesecu je usvojena Odluka o davanju stana na privremeno korištenje bez naknade 

Udruženju „Srce za djecu oboljelu od raka“ kojom je Udruženju dat na privremeno korištenje, bez 

naknade, stan u vlasništvu Grada Sarajeva,  na period od pet godina, a vodeći računa da se 

roditeljima iz gradova širom FBiH, čija djeca su u Sarajevu na liječenju od malignih oboljenja, 

pruži pomoć, kroz besplatno obezbjeđivanje smještaja. 

 

U Oblasti priznanja i nagrada Gradsko vijeće je odlučilo da je „Centrotrans- Eurolines“ d.d. 

Sarajevo dobitnik „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini za doprinos u oblasti 

privrede, prof.dr. Tatjana Ljujić Mijatović dobitnik „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. 

godini za doprinos u oblast nauke i obrazovanja. 

Dobitnik „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini, za doprinos u oblati kulture i 

umjetnosti, je Emir Hadžihafizbegović, u oblasti sporta Univerzitetski karate klub „Bosna“, za 

doprinos u oblasti zdravstva i socijalne zaštite prof.dr. Ismet Gavrankapetanović, a za doprinos u 

drugim oblastima rada i stvaralaštva Udruženje veterana odreda policije za specijalne namjene 

„Lasta“. 

 

U Oblasti saradnje i udruživanja, u januaru mjesecu donesena je Odluka o uspostavljanju saradnje 

između Grada Dohe i Grada Sarajeva, a u februaru mjesecu Gradsko vijeće je usvojilo Izvještaj o 

aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 2017. godini. 
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U decembru mjesecu, u redovnoj proceduri, usvojen je Programa međunarodne saradnje za 2019. 

godinu. 

  

Pri razmatranju segmenta Programa rada, koji se odnosio na druga pitanja od interesa za građane 

grada Sarajeva u 2018. godini, Gradsko vijeće je  kroz Izmjene i dopune Programa rada, izostavilo 

sve teme koje su se odnosile na aktivnosti za čiju realizaciju nisu bila osigurana sredstva u Budžetu 

Grada Sarajeva za 2018. godinu.  

Gradsko vijeće je u martu primilo k znanju Informaciju o spolnoj strukturi Gradskog vijeća i radnih 

tijela Gradskog vijeća i drugih organa i tijela koje imenuje Gradsko vijeće Grada Sarajeva sa 

Informacijom Gradonačelnika o zastupljenosti spolova u organima i tijelima Grada Sarajeva i 

gradskim preduzećima. 

U maju mjesecu, po skraćenoj proceduri,  usvojena je Odluka o izmjenama i dopunama Etičkog 

kodeksa izabranih zvaničnika Grada Sarajeva.  

U junu mjesecu usvojena je Odluka o podizanju Spomen obilježja „Odred Lasta“,  a primljena je k 

znanju Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i 

crkvama. 

U novembu mjesecu, nakon provedene redovne procedure, usvojena je Odluka o izmjenama i 

dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo. 

Izvještaj o saradnji i odnosima Grada Sarajeva s nacionalnim manjinama usvojen je u decembru 

mjesecu.  

U decembru je Gradsko vijeće svojom Odlukom formiralo Organizacioni odbor za pripremu i 

realizaciju Programa obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2019. godini.  

 

Na kraju, značajno je navesti da je Gradsko vijeće na sjednici održanoj u oktobru razmatralo 

Informaciju o sigurnosno bezbjedonosnoj situaciji u gradu Sarajevu, koju je usmeno prezentovao 

policijski komesar Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo, Mevludin Halilović. Tom prilikom su 

doneseni određeni zaključci, koji su dostavljeni nadležnim organima. 
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III. Sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva u 2018. godini 
 

U toku 2018. godine održano je 12 redovnih sjednica Gradskog vijeća i jedna Svečana sjednica u 

povodu Dana Grada Sarajeva.  

Pripremu sjednica je koordinirao Kolegij Gradskog vijeća. 

 

11. sjednica Gradskog vijeća je održana 31.01.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu: 

1. Prijedlog Odluke o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih 

prijava na javni konkurs za dodjelu stipendija učenicima srednjih škola, predstavnika 

Gradskog vijeća za 2017/2018 školsku godinu  

2. Prijedlog Odluke o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana “Kovačići - Centar” s 

Prijedlogom Odluke o provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana “Kovačići - 

Centar” (skraćeni postupak)   

3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Halilovići I“ 

4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Alipašin most I“ 

5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Alipašin most V“ 

6. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Alipašin most VI“ 

7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„RTV“ 

8. Prijedlog Odluke o visini novčanog iznosa „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. 

godini 

9. Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Grada Dohe i Grada Sarajeva 

10. Vijećnička pitanja i inicijative  

 

Usvojen je Zapisnik o radu 10. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 20.12.2017. 

godine. 

 
Realizacija 11. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici  

1. Odluka o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na 

javni konkurs za dodjelu stipendija učenicima srednjih škola, predstavnika Gradskog vijeća 

za 2017/2018 školsku godinu 

2. Odluka o usvajanju Izmjena i dopuna Regulacionog plana “Kovačići - Centar ” s Odlukom o 

provođenju Izmjena i dopuna Regulacionog plana “Kovačići - Centar” 

3. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Halilovići I“ 

4. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Alipašin 

Most I“ 

5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Alipašin 

Most V“ 

6. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Alipašin 

Most VI“ 

7. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „RTV“ 

8. Odluka o visini novčanog iznosa „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini 

9. Odluka o uspostavljanju saradnje između Grada Dohe i Grada Sarajeva 
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12. sjednica Gradskog vijeća je održana 28.02.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu: 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Stjepan Mesić) 

2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Vlado Raguž) 

3. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plakata Grada Sarajeva“ (Prof. Dr. Kurt Kalcher) 

4. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ (Kulturni centar „Kralj 

Fahd“) 

5. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ (Kenan Ćubara) 

6. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ (Irhan Fočo) 

7. Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Alifakovac - Babića Bašća“ s 

Prijedlogom Odluke o provođenju Regulacionog plana „Alifakovac - Babića Bašća“ 

8. Prijedlog Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2018. godinu 

9. Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 2017. godini 

10. Informacija o uspjehu učenika srednjih škola na području grada Sarajeva u školskoj 

2016/2017 godini 

11. Vijećnička pitanja i inicijative  

 

Informativni materijal: 

- Program rada Gradonačelnika Grada Sarajeva za 2018. godinu  

- Program rada Pravobranilaštva Grada Sarajeva za 2018. godinu 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 31.01.2018. 

godine. 

 

Realizacija 12. sjednice 

Akt koji isu usvojeni na sjednici  

1. Odluka o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ Stjepanu Mesiću 

2. Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ Vladi Ragužu 

3. Odluka o dodjeli priznanja „Plakata Grada Sarajeva“ Prof. Dr. Kurtu Kalcheru 

4. Odluka o dodjeli priznanja „Plaketa Grada Sarajeva“ Kulturnom centru „Kralj Fahd“ 

5. Odluka o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ Kenanu Ćubari 

6. Odluka o dodjeli nagrade „Graham Bamford“ Irhanu Foči (posthumno) 

7. Odluka o usvajanju Regulacionog plana „Alifakovac - Babića Bašća“ s Odlukom o 

provođenju Regulacionog plana „Alifakovac - Babića Bašća“ 

8. Program međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2018. godinu 

9. Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 2017. godini 

 

Akti koji su primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban zaključak: 

10. Informacija o uspjehu učenika srednjih škola na području grada Sarajeva u školskoj 

2016./2017. godini 

 

13. sjednica Gradskog vijeća održanaje 14.03.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu:  

1. Izvještaj o radu Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini 

2. Prijedlozi odluka o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini za 

doprinos u Oblasti privrede za dva kandidata, 

3. Prijedlog Odluke o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini za 

doprinos u Oblasti nauke i obrazovanja, 

4. Prijedlozi odluka o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“  u 2018. godini za 

doprinos u Oblasti kulture i umjetnosti za dva kandidata, 

5. Prijedlozi odluka o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini za 

doprinos u oblasti sporta za dva kandidata, 
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6. Prijedlozi odluka o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini za 

doprinos u oblasti zdravstva i socijalne zaštite za dva kandidata 

7. Prijedlog Odluke o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini za 

doprinos u drugim oblastima rada i stvaralaštva 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 12. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 28.02.2018. 

godine. 
 

Realizacija 13. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici: 

1. Izvještaj o radu Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini 

2. Odluke o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“, u svih šest oblasti, i to kako 

slijedi: 

- Dobitinik Nagrade za doprinos u oblasti privrede je „Centrotrans – Eurolines“ d.d. Sarajevo 

- Dobitinik Nagrade  za doprinos u oblasti nauke i obrazovanja je Prof. Dr. Tatjana Ljujić 

Mijatović 

- Dobitinik Nagrade  za doprinos u oblasti kulture i umjetnosti je Emir Hadžihafizbegović 

- Dobitinik Nagrade  za doprinos u oblasti sporta je Univerzitetski karate klub „Bosna“ 

- Dobitinik Nagrade  za doprinos u oblasti zdravstva i socijalne zaštite je Prof. Dr. Ismet 

Gavrankapetanović 

- Dobitinik Nagrade  za doprinos u drugim oblasti rada i stvaralaštva je Udruženje veterana 

odreda policije za specijalne namjene „Lasta“ 

 

14. sjednica Gradskog vijeća održana je 28.03.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu: 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ (Ismail Zulfić) 

2. Prijedlog Odluke o davanju imena gornjoj stanici „Trebevićke žičare“ Ramo Biber 

3. Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2017. godinu 

4. Izvještaj o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima Gradonačelnika Grada 

Sarajeva za period od 01.01. do 31.12.2017. godine 

5. Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo za 2017. godinu 

6. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. - 31.12.2017. godine  

7. Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Bojnik II” s Prijedlogom Odluke o 

provođenju Regulacionog plana „Bojnik II” 

8. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Prijedlog Programa obuke i osposobljavanja 

spasilaca na vodi na uređenim kupalištima 

9. Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju sportskih manifestacija od značaja za Grad 

Sarajevo u 2017. godini 

10. Informacija JP „Sarajevo“ d.o.o. o namjenskom korištenju prostora Vijećnice za period 

01.01. – 31.12.2017. godine 

11. Informacija o upisu učenika u srednje škole na području Grada Sarajeva u školskoj 

2017./2018. godini 

12. Informacija o spolnoj strukturi Gradskog vijeća i radnih tijela Gradskog vijeća i drugih 

organa i tijela koje imenuje Gradsko vijeće Grada Sarajeva sa Informacijom Gradonačelnika 

o zastupljenosti spolova u organima i tijelima Grada Sarajeva i gradskim preduzećima 

13. Informacija o učincima ulaganja u organizaciju javnog dočeka za predhodne tri nove godine 

(2018., 2017. i 2016.) 

14. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 14.03.2018. 

godine. 
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Realizacija 14. sjednice 

Akti koji usvojeni na sjednici: 

1. Odluka o dodjeli nagrade „Sarajevska pahuljica“ Ismailu Zulfiću 

2. Odluka o davanju imena gornjoj stanici „Trebevićke žičare“ Ramo Biber 

3. Izvještaj o radu Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2017. godinu 

4. Izvještaj o ostvarivanju politike Grada Sarajeva i aktivnostima Gradonačelnika Grada 

Sarajeva za period od 01.01. do 31.12.2017. godine 

5. Izvještaj o radu Pravobranilaštva Grada Sarajevo za 2017. godinu 

6. Izvještaj o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. - 31.12.2017. godine  

7. Odluka o usvajanju Regulacionog plana „Bojnik II” s Odlukom o provođenju Regulacionog 

plana „Bojnik II” 

8. Odluka o davanju saglasnosti na Prijedlog Programa obuke i osposobljavanja spasilaca na 

vodi na uređenim kupalištima 

9. Izvještaj o provođenju Odluke o utvrđivanju sportskih manifestacija od značaja za Grad 

Sarajevo u 2017. godini 

 

Akti koji su primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban zaključak: 

10. Informacija JP „Sarajevo“ d.o.o. o namjenskom korištenju prostora Vijećnice za period 

01.01. – 31.12.2017. godine 

11. Informacija o upisu učenika u srednje škole na području Grada Sarajeva u školskoj 

2017./2018. godini 

12. Informacija o spolnoj strukturi Gradskog vijeća i radnih tijela Gradskog vijeća i drugih 

organa i tijela koje imenuje Gradsko vijeće Grada Sarajeva sa Informacijom Gradonačelnika 

o zastupljenosti spolova u organima i tijelima Grada Sarajeva i gradskim preduzećima 

13. Informacija o učincima ulaganja u organizaciju javnog dočeka za predhodne tri nove godine 

(2018., 2017. i 2016.) 

 

15. sjednica Gradskog vijeća održana je 25.04.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu:  

1. Prijedlog Odluke o davanju ovlaštenja za vršenje dužnosti predsjednika i članova Skupštine 

Javnog preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo, na period od tri mjeseca 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije 

predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva „SARAJEVO“ društvo sa ograničenom odgovornošću (JP „Sarajevo“ d.o.o.) 

3. Prijedlog Odluke o pristupanju izradi Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Kvadrant C1 - 

Marijin Dvor“ 

4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Soukbunar“ 

5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Izmjenu i dopunu br. 1. Memoranduma o 

razumijevanju između Međunarodnog krivičnog suda za bivšu Jugoslaviju i Grada Sarajeva 

za razvoj Informativnog centra Sarajevo 

6. Izvještaj o kulturnim manifestacijama od posebnog intresa za Grad Sarajevo u 2017. godini 

7. Izvještaj o aktivnostima na projektu „Izgradnja Trebevićke žičare“ 

8. Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje EYOF 2019. za period 

januar – mart 2018. godine 

9. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 14. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 28.03.2018. 

godine. 
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Realizacija 15. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici: 

1. Odluka o davanju ovlaštenja za vršenje dužnosti predsjednika i članova Skupštine Javnog 

preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo, na period od tri mjeseca 

2. Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije 

predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva „SARAJEVO“ društvo sa ograničenom odgovornošću (JP „Sarajevo“ d.o.o.) 

3. Odluka o pristupanju izradi Izmjena i dopuna Regulacionog plana „Kvadrant C1 – Marijin 

Dvor“ 

4. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Soukbunar“ 

5. Odluka o davanju saglasnosti na Izmjenu i dopunu br. 1. Memoranduma o razumijevanju 

između Međunarodnog krivičnog suda za bivšu Jugoslaviju i Grada Sarajeva za razvoj 

Informativnog centra Sarajevo 

6. Izvještaj o kulturnim manifestacijama od posebnog intresa za Grad Sarajevo u 2017. godini 

7. Izvještaj o aktivnostima na projektu „Izgradnja Trebevićke žičare“ 

8. Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje EYOF 2019. za period 

januar - mart 2018. godine 

 

16. sjednica Gradskog vijeća održana je 30.05.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu:  

- Prijedlog Odlukeo o izmjenama i dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja 

značajnih za Grad Sarajevo 

- Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa izabranih zvaničnika Grada 

Sarajeva 

- Prijedlog Odluke o izmjeni naziva budžetske pozicije u Budžetu Grada Sarajeva za 2018. 

godinu 

- Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila Dana grada Sarajeva u 

2018. godini 

- Izvještaj o provođenju Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada 

Sarajeva u 2017. godini iz nadležnosti Gradske službe za obrazovanje, kulturu, sport i mlade 

- Izvještaj o realizaciji projekta stipendiranja učenika srednjih škola u školskoj 2017/2018. 

godini 

- Izvještaj o radu i poslovanja JP „Olimpijski bazen otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2017. godinu 

- Izvještaj o radu i poslovanju za 2017. godinu JP „Sarajevo“ d.o.o. 

- Informacija o izgradnji biciklističke staze na potezu Nedžarići – Skenderija 

- Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 31.03.2018. godine 

- Informacija o mogućnosti realizacije projekta održavanje Formule E u Sarajevu 

- Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 25.04.2018. 

godine. 

 

Realizacija 16. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici: 

1. Odluka o izmjenama i dopuni Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za Grad 

Sarajevo 

2. Odluka o izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa izabranih zvaničnika Grada Sarajeva 

3. Odluka o izmjeni naziva budžetske pozicije u Budžetu Grada Sarajeva za 2018. godinu 

4. Izvještaj o realizaciji Programa manifestacije obilježavanja 6. aprila Dana grada Sarajeva u 

2018. godini 
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5. Izvještaj o provođenju Odluke o uslovima i postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada 

Sarajeva u 2017. godini iz nadležnosti Gradske službe za obrazovanje, kulturu, sport i mlade 

6. Izvještaj o realizaciji projekta stipendiranja učenika srednjih škola u školskoj 2017/2018. 

godini 

7. Izvještaj o radu i poslovanja JP „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo za 2017. godinu 

8. Izvještaj o radu i poslovanju za 2017. godinu JP „Sarajevo“ d.o.o. 

 

Akti koji su primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban zaključak: 

9. Informacija o izgradnji biciklističke staze na potezu Nedžarići – Skenderija 

10. Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 31.03.2018. godine 

11. Informacija o mogućnosti realizacije projekta održavanje Formule E u Sarajevu 

 

 

17. sjednica Gradskog vijeća održana je 27.06.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu:  

1. Prijedlog Odluke o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

2. Prijedlog Odluke o izboru članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

3. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „22. Jazz Fest Sarajevo 2018“ 

4. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo „58. Internationalni teatarski festival MESS 2018“ 

5. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo XXXIV Internationalni festival Sarajevo „Sarajevska zima 2018“ 

6. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo “24. Sarajevske večeri muzike SVEM 2018“ 

7. Prijedlog Odluke o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo 9. “Balet -fest Sarajevo“ 2018 

8. Prijedlog Odluke o podizanju Spomen obiljžja „Odred Lasta“ 

9. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o pristupanju osnivanju Fondacije ARS 

AEVI Sarajevo  

10. Informacija o Dokumentu okvirnog budžeta za period 2019. -2020 

11. Informacija o stanju turizma u Gradu Sarajevu s prijedlogom mjera 

12. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama 

13. Informacija Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao osnivaču JP Sarajevo d.o.o. Sarajevo o 

mogućnostima preuzimanja obavljanja komunalnih poslova iz nadležnosti Grada Sarajeva 

14. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 30.05.2018. 

godine. 
 

Realizacija 17. sjednice 

Akti koji su usvojen na sjednici: 

1. Odluka o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

2. Odluka o izboru članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

3. Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo „22. 

Jazz Fest Sarajevo 2018“ 

4. Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo „58. 

Internationalni teatarski festival MESS 2018“ 

5. Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

XXXIV Internationalni festival Sarajevo „Sarajevska zima 2018“ 
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6. Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo “24. 

Sarajevske večeri muzike SVEM 2018“ 

7. Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo 9. 

“Balet -fest Sarajevo“ 2018 

8. Odluka o podizanju Spomen obiljžja „Odred Lasta“ 

9. Odluka o stavljanju van snage Odluke o pristupanju osnivanju Fondacije ARS AEVI 

Sarajevo  

 

Akti koji su primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban zaključak: 

10. Informacija o Dokumentu okvirnog budžeta za period 2019. -2020 

11. Informacija o stanju turizma u Gradu Sarajevu s prijedlogom mjera 

12. Informacija o saradnji i odnosima organa Grada Sarajeva sa vjerskim zajednicama i crkvama 

13. Informacija Gradskom vijeću Grada Sarajeva kao osnivaču JP Sarajevo d.o.o. Sarajevo o 

mogućnostima preuzimanja obavljanja komunalnih poslova iz nadležnosti Grada Sarajeva 

 

Akt koji nije razmatran jer nije usvojen kao tačka dnevnog reda 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Reljevo“ 

 

Informativni materijal 

Zaključak Općine Ilidža kojim se u javnu raspravu upućuje Nacrt Odluke o usvajanju, odnosno 

provođenju Urbanističkog projekta Spomenički kompleks „Tunel D-B“ 

 

18. sjednica Gradskog vijeća održana je 25.07.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu:  

1. Prijedlog Odluke o davanju imena česmi u Općini Stari Grad, ulica Terzibašina broj 1, 

Hatidža Mehmedović 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Reljevo“ 

3. Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Rajlovac III“ s Prijedlogom Odluke o 

provođenju Regulacinog plana „Rajlovac III“ 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Nagodbu u pravnoj stvari tužitelja City Mark Plus 

d.o.o. Sarajevo protiv tuženog Grad Sarajevo 

5. Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa za tekuću godinu 

6. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 27.06.2018. 

godine. 

 

Realizacija 18. sjednice 

Akti koji usvojeni na sjednici: 

1. Odluka o davanju imena česmi u Općini Stari Grad, ulica Terzibašina broj 1, Hatidža 

Mehmedović 

2. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Reljevo“ 

3. Odluka o usvajanju Regulacionog plana „Rajlovac III“ s Odlukom o provođenju 

Regulacinog plana „Rajlovac III“ 

4. Odluka o davanju saglasnosti na Nagodbu u pravnoj stvari tužitelja City Mark Plus d.o.o. 

Sarajevo protiv tuženog Grad Sarajevo 

 

Akti koji su primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban zaključak: 

5. Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa za tekuću godinu 
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19. sjednica Gradskog vijeća održana je 26.09.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu:  

1. Prijedlog Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Vraca“ s Prijedlogom Odluke o 

provođenju Regulacionog plana „Vraca” 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Soukbunar“ 

3. Prijedlog Odluke o davanju na korištenje dijela zemljišta na lokalitetu Kompleksa „Bijela 

Tabija“ 

4. Nacrt Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo 

5. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Informativni materijal: 

- Informacija o projektima rasvjete/iluminacije Grada Sarajeva  

- Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. - 30.06.2018. godine 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 25.07.2018. 

godine. 

 

Realizacija 19. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici: 

1. Odluka o usvajanju Regulacionog plana „Vraca“ s Odlukom o provođenju Regulacionog 

plana „Vraca” 

2. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Soukbunar“ 

 

Akti koji su primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban zaključak: 

3. Prijedlog Odluke o davanju na korištenje dijela zemljišta na lokalitetu Kompleksa „Bijela 

Tabija 

4. Nacrt Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo 

 

20. sjednica Gradskog vijeća održana je 31.10.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu: 

1. Informacija o sigurnosno bezbjedonosnoj situaciji u gradu Sarajevu sa prijedlogom 

zaključaka 

2. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ (Bruce Dickinson) 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu 

4. Prijedlog Odluke o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika i članova Skupštine Javnog 

preduzeća „Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

5. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

6. Izvještaj o preduzetim aktivnostima I toku priprema za održavanje EYOF 2019 za period 

april – septembar 2018. godine 

7. Izvještaj o aktivnostima na projektu “Izgradnja Trebevićke žičare” 

8. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu 

9. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

10. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

11. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2019. godinu 

12. Informacija o stanju na području obnove, održavanja i funkcije javnih šadrvana, fontana i 

drugih javnih česmi na području Grada Sarajeva sa prijedlogom mjera za poboljšanje stanja 

13. Informaciju o pripremljenosti javnih komunalnih preduzeća i drugih službi za zimski period 

14. Vijećnička pitanja i inicijative 
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Informativni materijal:  

- Informacijao realizaciji zaključaka Gradskog vijeća Grada Sarajeva upućenih 

Gradonačelniku i obaveza preuzetih usvojenim aktima Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 26.09.2018. 

godine. 

 

Realizacija 20. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici: 

1. Odluka o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ Bruce Dickinson 

2. Izmjene i dopune Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu 

3. Odluka o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 

4. Izvještaj o primjeni Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva 

5. Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za održavanje EYOF 2019 za period 

april – septembar 2018. godine 

6. Izvještaj o aktivnostima na projektu “Izgradnja Trebevićke žičare” 

 

Akti koji su razmatrani – primljeni  k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban 

zaključak: 

7. Informacija o sigurnosno bezbjedonosnoj situaciji u gradu Sarajevu sa prijedlogom 

zaključaka 

8. Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu 

9. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

10. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

11. Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2019. godinu 

12. Informacija o stanju na području obnove, održavanja i funkcije javnih šadrvana, fontana i 

drugih javnih česmi na području Grada Sarajeva sa prijedlogom mjera za poboljšanje stanja 

13. Informaciju o pripremljenosti javnih komunalnih preduzeća i drugih službi za zimski period 

 

21. sjednica Gradskog vijeća održana je 28.11.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu: 

1. Obavještenje o prestanku mandata gradskog vijećnika (Vibor Handžić) 

2. Informacija o dodjeli mandata gradskom vijećniku (Vedran Grebo) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Vibor 

Handžić) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Fazlić) 

5. Prijedlog Odluke o obrazovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 

2019. godini 

6. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo 

7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

„Kvadrant C - Marijin Dvor“ 

8. Prijedlog Odluke o davanju stana na privremeno korištenje bez naknade Udruženju "Srce za 

djecu oboljelu od raka" 

9. Informacija o organizaciji priprema za EYOF 2019 za oktobar 2018. godine 

10. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Informativni materijal:  

- Informacija o stanju ljudskih prava u Bosni i Hercegovini 

- Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 30.09.2018. goidne 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 31.10.2018. 

godine. 
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Realizacija 21. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici: 

1. Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Vibor Handžić) 

2. Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Fazlić) 

3. Odluka o obrazovanju Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2019. 

godini 

4. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo 

5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Kvadrant 

C - Marijin Dvor“ 

6. Odluka o davanju stana na privremeno korištenje bez naknade Udruženju "Srce za djecu 

oboljelu od raka" 

 

Akti koji su razmatrani – primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban 

zaključak: 

7. Obavještenje o prestanku mandata gradskog vijećnika (Vibor Handžić) 

8. Informacija o dodjeli mandata gradskom vijećniku (Vedren Grebo) 

9. Informacija o organizaciji priprema za EYOF 2019 za oktobar 2018. godine 

 

22. sjednica Gradskog vijeća održana je 18.12.2018. godine i radila je po sljedećem dnevnom 

redu: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adnan 

Gušo) 

2. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela  Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin 

Salkić) 

3. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adnan 

Gušo) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nedim 

Biber) 

5. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu 

6. Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

7. Prijedlog Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

8. Prijedlog Odluke o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva 

9. Prijedlog Programa međunarodne saradnje za 2019. godinu 

10. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana Grada 

Sarajeva u 2019. godini 

11. Prijedlog Odluke o imenovanju Organizacionog odbora za pripremu i realizaciju Programa 

obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2019. godini 

12. Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu 

13. Izvještaj o saradnji i odnosima Grada Sarajeva sa nacionalnim manjinama 

14. Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo 

15. Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo 

16. Informacija o organizacionim pripremama za EYOF 2019 za novembar 2018. godine 

17. Vijećnička pitanja i inicijative 

 

Informativni materijal: 

- Izvještaj o korištenju sredstava tekuće rezerve, i 

- Informacija o realizaciji projekta ARS AEVI Sarajevo 

 

Usvojen je Zapisnik o radu 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, održane 28.11.2018. 

godine. 



19 

 

 

Realizacija 22. sjednice 

Akti koji su usvojeni na sjednici 

1. Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adnan Gušo) 

2. Odluka o razrješenju člana radnog tijela  Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Jasmin Salkić) 

3. Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adnan Gušo) 

4. Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Nedim Biber) 

5. Program rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu 

6. Budžet Grada Sarajeva za 2019. godinu 

7. Odluka o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu 

8. Odluka o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva 

9. Program međunarodne saradnje za 2019. godinu 

10. Odluka o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana Grada Sarajeva u 

2019. godini 

11. Odluka o imenovanju Organizacionog odbora za pripremu i realizaciju Programa 

obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2019. godini 

12. Izvještaj o saradnji i odnosima Grada Sarajeva sa nacionalnim manjinama 

 

Akti koji su razmatrani – primljeni k znanju – i/ili je povodom razmatranja akta usvojen poseban 

zaključak: 

13. Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo 

14. Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo 

15. Informacija o organizacionim pripremama za EYOF 2019 za novembar 2018. godine 

 

Akti koji su razmatrani, a nisu usvojeni na sjednici  

16. Izvještaj o stanju u državnoj službi u Gradu Sarajevu 
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IV. Pregled akata objavljenih u „Službenim novinama Kantona Sarajevo” 

tokom 2018. godine 
 
U 2018. godini u “Službenim novinama Kantona Sarajevo” objavljene su odluke Gradskog vijeća 

kako slijedi. 
 

a. Odluke donesene u 2017, a objavljene u 2018.  godini 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 1/18 od 04.01.2018. godine 

- Budžet Grada Sarajeva za 2018. godinu  

- Odluka o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu  

- Odluka o obrazovanju Odbora za dodjelu "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. 

godini  

- Odluka o davanju saglasnosti na Ugovor o davanju na upravljanje, korištenje i održavanje 

objekta olimpijskog bazena Otoka, koji zaključuju Grad Sarajevo i Javno preduzeće 

"Olimpijski bazen Otoka" d.o.o. Sarajevo  

- Odluka o davanju saglasnosti Gradonačelniku i Pravobranilaštvu Grada Sarajevo za 

rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na nekretninama potrebnim za vanjsko uređenje 

obuhvata objekta Polazne stanice Trebevićke žičare  

- Odluka o davanju saglasnosti na Odluku o odobravanju sredstava Tekuće rezerve za 

nabavku policijskog terenskog vozila  
 

b. Odluke donesene i objavljene u 2018. godini 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 7/18 od 15.02.2018. godine 

- Odluka o izboru članova Komisije za razmatranje, obradu i analizu pristiglih prijava na javni 

konkurs za dodjelu stipendija učenicima srednjih škola, predstavnika Gradskog vijeća za 

2017/2018 školsku godinu  

- Odluka o visini novčanog iznosa "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. godini  

- Odluka o usvajanju izmjena i dopuna Regulacionog plana "Kovačići-Centar" (Skraćeni 

postupak)  

- Odluka o provođenju izmjena i dopuna Regulacionog plana "Kovačići - Centar" (Skraćeni 

postupak)  

- Odluka o izmjenama i dopunama odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Halilovići 

I"  

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Alipašin 

Most I" 

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Alipašin 

most V"  

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Alipašin 

Most VI"  

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "RTV"  

- Odluka o uspostavljanju saradnje između Grada Dohe i Grada Sarajeva 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 11/18 od 15.03.2018. godine 

- Odluka o dodjeli priznanja "Počasni građanin Grada Sarajeva"  

- Odluka o dodjeli priznanja "Plaketa Grada Sarajeva" 

- Odluka o dodjeli priznanja "Plaketa Grada Sarajeva"  

- Odluka o dodjeli priznanja "Plaketa Grada Sarajeva"  

- Odluku o dodjeli nagrade "Graham Bamford"  

- Odluka o dodjeli nagrade "Graham Bamford"  

- Odluka o usvajanju Regulacionog plana "Alifakovac - Babića Bačća"  

- Odluka o provođenju Regulacionog plana "Alifakovac - Babića Bačća" 
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„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 13/18 od 29.03.2018. godine 

- Odluka o dodjeli "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. godini u oblasti privrede  

- Odluka o dodjeli "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. godini u oblasti nauke i 

obrazovanja  

- Odluku o dodjeli "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. godini u oblasti kulture i 

umjetnosti  

- Odluka o dodjeli "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. godini u oblasti sporta  

- Odluka o dodjeli "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. godini u oblasti zdravstva 

i socijalne zaštite  

- Odluka o dodjeli "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2018. godini u drugim oblastima 

rada i stvaralaštva   
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 15/18 od 12.04.2018. godine 

- Odluka o dodjeli nagrade "Sarajevska pahuljica" 

- Odluka o davanju imena gornjoj stanici "Trebevićke žičare" Ramo Biber  

- Odluka o usvajanju Regulacionog plana "Bojnik II"  

- Odluka o provođenjuRegulacionog plana "Bojnik II"  

- Odluka o davanju saglasnosti na Prijedlog Programa obuke i osposobljavanja spasilaca na 

vodi na uređenim kupalištima  
 

 „Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 22/18 od 29.05.2018. godine 

- Odluka o pristupanju izradi izmjena i dopuna Regulacionog plana "Kvadrant C1 - Marijin 

Dvor"  

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

"Soukbunar"  

- Odluka o izmjeni Odluke o imenovanju i davanju ovlaštenja za vršenje funkcije 

predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva "SARAJEVO" društvo sa ograničenom odgovornošću (JP "Sarajevo" d.o.o.)  

- Odluka o davanju ovlaštenja za vršenje dužnosti predsjednika i članova Skupštine Javnog 

preduzeća "Olimpijski bazen Otoka" d.o.o. Sarajevo, na period od tri mjeseca  

- Odluka o davanju saglasnosti na Izmjenu i dopunu br. l. Memoranduma o razumijevanju 

između Međunarodnog krivičnog suda za bivšu Jugoslaviju i Grada Sarajeva za razvoj 

Informativnog centra Sarajevo 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 25/18 od 14.06.2018. godine 

- Odluka o izmjeni naziva budžetske pozicije u Budžetu Grada Sarajeva za 2018. godinu  

 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 26/18 od 21.06.2018. godine 

- Odluka o o izmjenama i dopunama kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za 

Grad Sarajevo 

- Odluka o izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa izabranih zvaničnika Grada Sarajeva 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 30/18 od 19.07.2018. godine 

- Odluka o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o izboru članova radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo 9. 

"Balet-fest Sarajevo" 2018.  

- Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

XXXIV Internacionalni festival Sarajevo "Sarajevska zima 2018"  

- Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo "22. 

Jazz Fest Sarajevo 2018"  

- Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo "24. 

Sarajevske večeri muzike SVEM 2018"  
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- Odluka o sufinansiranju kulturne manifestacije od posebnog interesa za Grad Sarajevo "58. 

Internacionalni teatarski festival MESS 2018"  

- Odluka o stavljanju van snage Odluke o pristupanju osnivanju Fondacije ARS AEVI  

- Odluka o podizanju Spomen obilježja "Odred Lasta"  

 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 33/18 od 09.08.2018. godine 

- Odluka o davanju imena česmi u Općini Stari Grad, ulica Terzibašina broj 1, Hatidža 

Mehmedović  

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Reljevo"  

- Odluka o usvajanju Regulacionog plana "Rajlovac III"  

- Odluka oprovođenju Regulacionog plana "Rajlovac III"  

- Odluka o davanju saglasnosti za zaključenje Nagodbe u pravnoj stvari tužitelja City Mark 

Plus d.o.o. Sarajevo protiv tuženog Grad Sarajevo 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 43/18 od 18.10.2018. godine 

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana 

"Soukbunar"  

- Odluka o usvajanju Regulacionog plana "Vraca"  

- Odluka o provo|enju Regulacionog plana "Vraca"  
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 47/18 od 15.11.2018. godine 

- Odluka o dodjeli priznanja „Počasni građanin Grada Sarajeva“ 

- Odluka o imenovanju vršioca dužnosti predsjednika i članova Skupštine Javnog preduzeća 

„Olimpijski bazen Otoka“ d.o.o. Sarajevo 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo", broj 51/18 od 13.12.2018. godine 

- Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o davanju stana na privremeno korištenje bez naknade Udruženju "Srce za djecu 

oboljelu od raka"  

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana "Kvadrant 

C - Marijin Dvor"  

- Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo 

- Odluka o obrazovanju Odbora za dodjelu "Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva" u 2019. 

godini  
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 54/18 od 31.12.2018. godine 

- Budžet Grada Sarajeva za 2019. godinu  

- Odluka o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu  

- Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva  

- Odluka o stipendiranju učenika srednjih škola iz Budžeta Grada Sarajeva  

- Odluka o davanju saglasnosti na Program obilježavanja 6. aprila - Dana Grada Sarajeva u 

2019. 

godini  

- Odluka o formiranju Organizacionog odbora za pripremu i realizaciju Programa 

obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2019. godini 
 

„Službene novine Kantona Sarajevo”, broj 54/18 od 31.12.2018. godine 

- Ispravka broj 03-GV-05-1426-1/18  (Odluka o usvajanju Regulacionog plana "Rajlovac 

III" ("Službene novine Kantona Sarajevo", broj 33/18)  
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V. Zaključci Gradskog vijeća Grada Sarajeva u 2018. godini 
 

Gradsko vijeće je, u povodu razmatranja određenih tema na sjednici Gradskog vijeća ili na osnovu 

inicijativa ovlaštenih predlagača u 2018. godini donijelo zaključke čiji pregled sa dostupnim 

informacijama o realizaciji, odnosno o toku realizacije, slijedi. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-527-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo”, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 15. sjednici 

održanoj 25.04.2018. godine, u povodu razmatranja Izvještaja o kulturnim manifestacijama od 

posebnog interesa za grad Sarajevo u 2017. godini, usvojilo je slijedeći Zaključak: 

Zadužuje se Gradonačelnik da svojom odlukom formira tijelo koje će razmotriti važeći gradski 

propis o manifestacijama iz oblasti kulture od interesa za Grad Sarajevo i predložiti rješenja za 

izradu novog propisa, a koje će činiti predstavnici nadležne službe Gradske uprave, predstavnici 

Savjeta za kulturu Gradonačelnika i Odbora za društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva. 

Realizacija: 

Na 22. sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva usvojen je Zaključak kojim se Nacrt Odluke o 

utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

upućuje u javnu raspravu, kao i Zaključak da se za organizovanje i provođenje javne rasprave 

određuje Gradonačelnik Grada Sarajeva u saradnji sa radnom grupom Gradonačelnika 

formiranom za analizu postojećih propisa i predlaganje rješenja za donošenje novog propisa koji se 

razmatra. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-529-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo", broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 15. sjednici 

održanoj 25.04.2018. godine, u povodu razmatranja Izvještaja o preduzetim aktivnostima i toku 

priprema  za održavanje EYOF 2019. za period januar – mart 2018. godine  usvojilo je sljedeći 

Zaključak: 
1.Gradsko vijeće Grada Sarajeva iskazuje zahvalnost svim institucijama u Bosni Hercegovini koje 

su se, planiranjem budžetskih sredstava za ovu namjenu, opredijelile za sufinansiranje manifestacije 

EYOF 2019 kojoj će, početkom 2019. godine, biti domaćini Grad Sarajevo i Grad Istočno Sarajevo. 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva, istovremeno, podsjeća ove institucije na to da je preostalo svega 

malo više od pola godine do održavanja manifestacije, te da je potrebno, što je prije moguće, 

planirana budžetska sredstva prenijeti na ra čun EYOF, d.o.o, kako bi na vrijeme bila dostupna za 

okončanje priprema na organizaciji manifestacije, odnosno za realizaciju projekta u cjelini. 

2.Zadužuje se Gradonačelnik da, u suradnji s gradonačelnikom Grada Istočno Sarajevo još jednom 

razmotri potrebu upućivanja pisma kojim bi se dostavio ovaj zaključak Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, a imajući u vidu tok realizacije budžetskih sredstava opredjeljenih manifestaciji EYOF 

2019. svake institucije posebno, uz podsjećanje Gradonačelnika na međunarodni značaj i masovnost 

manifestacije, te približavanje datuma održavanja manifestacije i prihvaćene finansijske obaveze 

institucije kojoj se pismo upućuje. 

Realizacija: 

Manifestacije EYOF 2019. godine je realizovana. 
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ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-529-2/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo", broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 15. sjednici 

održanoj 25.04.2018. godine, u povodu razmatranja Izvještaja o preduzetim aktivnostima i toku 

priprema za održavanje EYOF 2019. za period januar-mart 2018.godine, usvojilo je slijedeći 

Zaključak 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje sugestiju Organizacionom odboru EYOF 2019 da razmotri 

mogućnost izmjene Master plana manifestacije tako da se otvaranje manifestacije održi na 

Olimpijskom stadionu Koševo "Asim Ferhatović Hase", umjesto u Olimpijskoj dvorani ZETRA 

kako je to utvrđeno. 

Realizacija: 

Zaključak je realizovan. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-626-1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo”, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 16. sjednici 

održanoj 30.05.2018. godine, u povodu razmatranja Prijedloga Odluke o izmjenama i dopuni 

Kalendara obilježavanja datuma i događaja značajnih za Grad Sarajevo, na prijedlog Odbora za 

društvene djelatnosti, usvojilo je slijedeći Zaključak 
U Kalendar obilježavanja datuma i događaja značajnih za Grad Sarajevo, u dijelu koji se odnosi na 

obilježavanje Dana Grada Sarajeva, uvrštava se obilježavanje 5. aprila kao dana kada je izvršen prvi 

napad na Sarajevo, na policijsku školu Vraca 1992. godine. 

Realizacija: 

Zaključak je realizovan. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj:01-GV-02-636-1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo”, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 16. sjednici 

održanoj 30.05.2018. godine, u povodu razmatranja Informacije o mogućnosti realizacije projekta 

održavanja Formule E u Sarajevu, usvojilo je slijedeći Zaključak 

1. Gradsko vijeće je razmotrilo Informaciju o mogućnosti realizacije projekta održavanja Formule E 

u Sarajevu i primilo je k znanju. 

2. Gradsko vijeće Grada Sarajeva podržava inicijativu za realizaciju projekta održavanja Formule E 

u Sarajevu i daje podršku Gradonačelniku za dalje postupanje ka realizaciji projekta. 

3. Zadužuje se Gradonačelnik da, za jednu od narednih sjednica Gradskog vijeća, predloži akt kojim 

će Gradsko vijeće odlučiti o pristupanju projektu održavanja Formule E u Sarajevu i opredijeliti se 

za izdvajanje budžetskih sredstava potrebnih za izradu studije izvodljivosti. 

Realizacija: 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informaciju o toku realizacija zaključaka. 
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ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-799-1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo”, broj 34/08 – Prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 17. sjednici 

održanoj 27.06.2018. godine, u povodu razmatranja Informacije Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

kao osnivaču JP Sarajevo d.o.o.Sarajevo o mogućnostima preuzimanja obavljanja komunalnih 

poslova iz nadležnosti Grada Sarajeva, usvojilo je slijedeći Zaključak 

Grad Sarajevo će sudjelovati u očekivanoj javnoj raspravi o Nacrtu Zakona o lokalnoj samoupravi u 

Kantonu Sarajevo koji je Vlada Kantona Sarajevo utvrdila. 

Realizacija: 

Zaključak je realizovan. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1004/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo”, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 19. sjednici 

održanoj 26.09.2018. godine, u povodu razmatranja Prijedloga Odluke o davanju na korištenje 

dijela zemljišta na lokalitetu Kompleksa „Bijela Tabija“, na prijedlog gradskog vijećnika Tonija 

Vukadina, usvojilo je slijedeći Zaključak 
Gradsko vijeće Grada Sarajeva zadužuje i ovlašćuje Gradonačelnika da preduzima potrebne pravne 

radnje, uključujući i upućivanje javnog poziva, te da po provođenju javnog poziva sklapa pravne 

poslove u ime Grada Sarajeva sa trećim licima, a u cilju osiguranja upravljanja, zaštite i održavanja, 

te obogaćenja turističke ponude na lokalitetu Bijela Tabija, u dijelu i na način kako je to moguće, 

imajući u vidu da je “Bijela tabija” nacionalni spomenik. 

Realizacija: 

Gradonačelnik je, postupajući po navedenom zaključku, raspisao javni poziv, ali je isti poništen 

obzirom da je jedini ponuđač povukao svoju ponudu.  

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1005/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva (“Službene novine 

Kantona Sarajevo”, broj 34/08 – prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 19. sjednici 

održanoj 26.09.2018.godine, u povodu razmatranja Nacrta Odluke o izmjenama i dopunama Odluke 

o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo, usvojilo je slijedeći Zaključak 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

spomenicima od značaja za Grad Sarajevo i isti upućuje u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su: Komisija za očuvanje nacionalnih spomenika Bosne i 

Hercegovine, Federalno ministarstvo kulture i sporta - Zavod za zaštitu spomenika, Ministarstvo 

za boračka pitanja Kantona Sarajevo, Ministarstvo prostornog uređenja i zaštite okoliša Kantona 

Sarajevo, Ministarstvo za saobraćaj Kantona Sarajevo, Kantonalni zavod za zaštitu kulturno-

historijskog i prirodnog naslijeđa Sarajevo, Zavod za planiranje razvoja Kantona Sarajevo, 

Institut za historiju Univerziteta u Sarajevu, Općina Stari Grad Sarajevo, Općina Centar 

Sarajevo, Općina Novo Sarajevo, Općina Novi Grad Sarajevo i klubovi gradskih vijećnika. 

3.  Zaključak, čiji sastavni dio je Nacrt Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima 

od značaja za Grad Sarajevo, dostavlja se subjektima u javnoj raspravi. 
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4. Za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik Grada Sarajeva i 

Komisija za spomenike Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Nacrt Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo 

upućuje se u javnu raspravu u trajanju od 30 dana, od dana dostavljanja Zaključka 

Gradonačelniku. 

7. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, na sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi. 

Realizacija: 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je na 21. sjednici održanoj 28.11.2018. godine usvojilo Odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1125/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), u povodu upoznavanja Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva sa sigurnosno bezbjedonosnom situacijom u gradu Sarajevu od strane policijskog 

komesara Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo, a na osnovi prijedloga iznesenih u raspravi, 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici održanoj 31.10.2018. godine, donijelo je sljedeće 

zaključke: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je primilo k znanju detaljnu usmenu informaciju  policijskog 

komesara Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo o sigurnosno/bezbjedonosnoj situaciji u 

gradu Sarajevu, uz osvrt na nedavno ubojstvo policajaca MUP-a Kantona Sarajevo Adisa 

Šehovića i Davora Vujinovića na Alipašinom Polju.  

2. Gradsko vijeće Grada Sarajeva cijeni potrebnim da istragu i procesuiranje ove vrste kaznenih 

djela, preuzme Tužiteljstvo Bosne i Hercegovine i Državna agencija za istrage i zaštitu, a uz 

tijesnu  suradnju s Policijskom upravom Kantona Sarajevo. 

3. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Parlamentarnoj skupštini Bosne i 

Hercegovine da, izmjenom Kaznenog zakona Bosne i Hercegovine, utvrdi oštrije 

kaznenopravne sankcije za počinitelje krivičnih djela, a posebno kada je u pitanju organizirani 

kriminal, te teška kaznena djela sa napadom na službene osobe, kako bi žrtve kaznenog djela 

stvarno dobile određenu zaštitu i satisfakciju i kako bi se društvo zaštitilo od činjenja kaznenih 

djela preventivnim djelovanjem. 

4. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu nadležnim organima Kantona Sarajevo, da, u 

suradnji s lokalnom zajednicom, ubrza aktivnosti na određivanju odgovarajuće lokacije za 

izgradnju centralnog objekta za potrebe Uprave policije MUP-a Kantona Sarajevo. 

5. Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu Kantonu Sarajevo i gradskim općinama da, u 

skladu s mogućnostima, planiraju sredstva u budžetu za sljedeću godinu za sufinanciranje 

opremanja uprave suvremenim nadzorom. 

6. Gradsko vijeće Grada Sarajeva predlaže Gradonačelniku i Predsjedavajućem Gradskog vijeća 

da iniciraju  intenzivniju suradnju Grada Sarajeva sa Istočnim Sarajevom, a u cilju poboljšanja 

sigurnosno/bezbjedonosne situacije, imajući u vidu i predstojeće pripreme za osiguranje 

održavanja EYOF-a. 

     Realizacija: 

Zaključci su dostavljeni Paralmentarnoj skupštini BiH, Skupštini Kantona Sarajevo, Vladi Kantona 

Sarajevo, MUP-u Kantona Sarajevo, općinama u Kantonu Sarajevo i Gradonačelniku grada 

Sarajeva. 
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ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1129-1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine, u povodu razmatranja Izvještaja o primjeni Odluke o upotrebi grba, 

imena i isticanju zastave Grada Sarajeva, usvojilo je sljedeće zaključke: 

1. Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri pitanje buduće zaštite korištenja imena, grba i zastave 

Grada Sarajeva uopće, a ne samo na području Grada Sarajeva kako je zaštićeno važećom 

Odlukom, te predloži Gradskom vijeću odgovarajuće rješenje. 

2. Zadužuje se Gradonačelnik da, što je moguće prije, predloži Gradskom vijeću Izmjene i dopune 

Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva kojim će se definirati kriterij 

za utvrđivanje visine naknade, tako da se odredi jasna razlika, u visini naknade za korištenje 

imena Sarajeva koja se utvrđuje za neprofitabila udruženja, u odnosu na profitabilne privredne 

subjekte. 

Realizacija: 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informaciju o toku realizacije zaključaka. 
 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1130-1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine,  u povodu razmatranja Izvještaja o preduzetim aktivnostima i toku 

priprema za održavanje EYOF 2019 za period april – septembar 2018. godine, usvojilo je sljedeći 

zaključak: 

Zadužuje se Gradonačelnik da preduzme sve što je u njegovoj moći da se, na vrijeme izvrše 

obaveze Vlade Republike Srpske, u smislu uplate planiranih sredstava za realizaciju projekta, a za 

koja je Vlada RS službeno potvrdila namjenu. 

Realizacija: 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informaciju o toku realizacije zaključka. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1132/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine, u povodu razmatranja Nacrta Programa rada Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva za 2019. godinu, usvojilo je sljedeći Zaključak: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je razmotrilo Nacrt Programa rada Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva za 2019. godinu koji je sastavni dio ovog zaključka, i upućuje ga u javnu raspravu u 

trajanju do 19.11.2018. godine. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su gradski vijećnici, radna tijela Gradskog vijeća, klubovi gradskih 

vijećnika, Gradonačelnik, javna preduzeća i javnih ustanova Grada Sarajeva, gradske općine i 

Kanton Sarajevo, političke stranke koje participiraju u Gradskom vijeću i drugi zainteresirani 

subjekti. 

3. Kolegij Gradskog vijeća će razmotriti primjedbe, prijedloge i sugestije pristigle u javnoj 

raspravi i sačiniti izvještaj o provedenoj javnoj raspravi, utvrditi Prijedlog Programa rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu i uputiti ga Gradskom vijeću na razmatranje. 
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Realizacija: 

Program rada Gradskog vijeća za 2019. godinu usvojen je na 22. sjednici Gradskog vijeća 

održanoj 18.12.2018. godine 

  

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1133/18  

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine, u povodu razmatranja Nacrta Budžeta Grada Sarajeva za 2019. 

godinu, donijelo je sljedeći Zaključak: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu i 

isti upućuje u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su: Vijeće ministara BiH, Vlada Federacije BiH, Vlada Kantona 

Sarajevo, općine koje čine Grad Sarajevo i  klubovi vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva. 

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu dostavlja se  

subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik Grada Sarajeva i 

Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave  nisu potrebna. 

6. Nacrt  Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu upućuje se u javnu raspravu do 30.11.2018. 

godine. 

7. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, na sjednici Graskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi. 

Realizacija: 

Budžet Grada Sarajeva za 2019. godinu usvojen je na 22. sjednici Gradskog vijeća održanoj 

18.12.2018. godine. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1134/18  

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine, u povodu razmatranja Nacrta Odluke o izvršavanju Budžeta Grada 

Sarajeva za 2019. godinu, donijelo je sljedeći Zaključak: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada 

Sarajeva za 2019. godinu i isti upućuje u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su: Vijeće ministara BiH, Vlada Federacije BiH, Vlada Kantona 

Sarajevo, općine koje čine Grad Sarajevo i klubovi vijećnika u Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva. 

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. 

godinu dostavlja se  subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik Grada Sarajeva i 

Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu upućuje se u javnu 

raspravu do 30.11.2018. godine. 
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7.  Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, na sjednici Graskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi. 

Realizacija: 

Odluka o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu usvojena je na 22. sjednici 

Gradskog vijeća održanoj 18.12.2018. godine. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1135/18  

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine,  u povodu razmatranja Nacrta Programa međunarodne saradnje Grada 

Sarajeva za 2019. godinu usvojilo je sljedeći Zaključak: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva je razmotrilo Nacrt Programa međunarodne saradnje Grada 

Sarajeva za 2019. godinu koji je u prilogu ovog zaključka, i upućuje ga u javnu raspravu u 

trajanju od 21 dan. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su gradski vijećnici, klubovi gradskih vijećnika i Gradonačelnik. 

3. Zadužuje se Gradonačelnik da putem nadležne službe, provede javnu raspravu,  te pripremi 

tekst Izvještaja o provedenoj javnoj raspravi i tekst Prijedloga Programa međunarodne saradnje 

Grada Sarajeva za 2019. godinu, i dostavi ga Komisiji za međunarodnu saradnju na utvrđivanje  

i predlaganje Gradskom vijeću. 

Realizacija: 

Program međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2019. godinu usvojen je na 22. sjednici 

Gradskog vijeća održanoj 18.12.2018. godine. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-GV-02-1416/18 

Datum, 18.12.2018. godine (22. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine  

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine, u povodu razmatranja Nacrta Odluke o utvrđivanju i načinu 

sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog intresa za Grad Sarajevo, donijelo je sljedeći 

zaključak: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo i istu upućuje u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su: Ministarstvo kulture i sporta Kantona Sarajevo, općine koje čine 

Grad Sarajevo, Odbor za društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sarajeva i klubovi 

vijećnika u Gradskom vijeću Grada Sarajeva. 

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo dostavlja se subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik Grada Sarajeva, 

Odbor za društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sarajeva i Radna grupa za analizu 

postojećeg i donošenje prijedloga rješenja za izradu novog propisa o manifestacijama iz oblasti 

kulture od interesa za Grad Sarajevo. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog interesa 

za Grad Sarajevo upućuje se u javnu raspravu u trajanju od 15 dana. 

7. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, na sjednici Graskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi.       
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Realizacija: 

Odluka o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo usvojena je na 24. sjednici Gradskog vijeća održanoj 27.02.2019. godine. 

 

ZAKLJUČAK: 

Broj: 01-02-GV-1417/18 

Datum, 18.12.2018. godine (22. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Na osnovu člana 26. stav 1. tačka 2. i člana 74. stav 1. Statuta Grada Sarajeva („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 34/08 - prečišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na 20. sjednici 

održanoj 31.10.2018. godine, u povodu razmatranja Nacrta Odluke o utvrđivanju i načinu 

sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo, donijelo je sljedeći 

Zaključak: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmotrilo je Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja 

sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo i istu upućuje u javnu raspravu. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su: Ministarstvo kulture i sporta Kantona Sarajevo, općine koje čine 

Grad Sarajevo, Odbor za društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sarajeva i klubovi 

vijećnika u Gradskom vijeću Grada Sarajeva. 

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo dostavlja se subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za organizovanje i provođenje javne rasprave određuje se Gradonačelnik Grada Sarajeva i 

Odbor za društvene djelatnosti Gradskog vijeća Grada Sarajeva i Radna grupa za analizu 

postojećeg i donošenje prijedloga rješenja za izradu novog propisa o manifestacijama iz oblasti 

sporta od interesa za Grad Sarajevo. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Nacrt Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog interesa 

za Grad Sarajevo upućuje se u javnu raspravu u trajanju od 15 dana. 

7. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća 

i gradskih vijećnika, na sjednici Graskog vijeća Grada Sarajeva, tretirat će se kao prilog javnoj 

raspravi.   

Realizacija:     

Odluka o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih manifestacija od posebnog interesa za Grad 

Sarajevo usvojena je na 24. sjednici Gradskog vijeća održanoj 27.02.2019. godine. 
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VI. Vijećnička pitanja i inicijative upućene na sjednicama Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva u 2018. godini 

 
Statutarno pravo na postavljanje vijećničkih pitanja i podnošenje inicijativa, gradski vijećnici su 

samostalno ili putem radnih tijela, koristili na svakoj redovnoj sjednici Gradskog vijeća, u okviru 

teme – Vijećnička pitanja i inicijative. 

Akti sa odgovorima na vijećnička pitanja, odnosno očitovanje o podnesenim inicijativama gradskim 

vijećnicima su dostavljani uz pozive za sjednicu Gradskog vijeća, dinamikom pristizanja. 

U toku 2018. godine na sjednicama Gradskog vijeća gradski vijećnici su postavili 38 vijećničkih 

pitanja i dobili odgovore na 30, a za 8 odgovora Gradska služba za Gradsko vijeće nema 

informacija.  

U toku 2018. godine na sjednicama Gradskog vijeća upućeno je 108 inicijativa, 63 inicijative su 

uputili gradski vijećnici, a 45 radna tijela Gradskog vijeća. Informacije o realizaciji, odnosno o toku 

realizacije inicijativa dostavljene su za 61 inicijativu, a za 47 inicijativa Gradska služba za Gradsko 

vijeće nema informacija o toku realizacije.  

 

I 11-1 

Broj: 01-GV-02-179-1/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vedada Deljkovića imala je sljedeći sadržaj: 

“Pokrećem inicijativuda se Gradska uprava, na čelu sa Gradonačelnikom, aktivno uključi u 

obilježavanje 15. februara – Svjetskog dana djece oboljele od raka. Predlažem da se što prije uplate 

sredstva planirana Budžetom za funkcionisanje Roditeljske kuće, te da se svakom djetetu, koje se 

trenutno liječi od ove opake bolesti, kupi adekvatan poklon i da tog dana delegacija Grada ode u 

posjetu bolesnim mališanima”. 

Očitovanje o  postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/13-05-

1051/18 od 16.02.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-179-1.O/18 od 27.02.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 12. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 11-2 

Broj: 01-GV-02-178-1/17  

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Bajre Bibera imala je sljedeći sadržaj: 

„Inicijativa je vezana za nedavno donesenu Uredbu Vlade Kantona Sarajevo u kojoj je određeno da 

sva javna preduzeća, odnosno subjekti, kojima je osnivač Kanton Sarajevo, moraju za prevoz na 

posao isključivo koristiti gradski prevoz, čime narušavaju pravo građana da koriste komercijalni ili 

vlastiti prevoz. Obavezom kupovanja kupona za javni prevoz, utvrđenom ovom Uredbom, 

provocira se i mogućnost nezakonite preprodaje kupona koje građani ne žele koristiti. 

Očekuje se da će se na sljedećoj sjednici gradski vijećnici odrediti prema ovakvom postupku Vlade 

Kantona određenim zaključkom koji bi se uputio Vladi Kantona Sarajevo.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative.  

 

P 11-3 

Broj: 01-GV-02-180-1/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića imalo je sljedeći sadržaj: 

“Obzirom da mi se kao gradskom vijećniku, obratio jedan broj građana, kao i raznih nevladinih 

organizacija i udruženja, slobodan sam kao vijećnik postaviti nekoliko pitanja uvaženom 
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Gradonačelniku, Pravobraniocu, te nadležnoj službi u vezi sa pismom koje je upućeno građanima 

koji imaju Fasebook stranice, a u vezi korištenja imena Sarajevo u nazivu stranice.  

Interesuje me, kao prvo, ko je dao smjernice za ovako drsko i nepotpisano prijeteće pismo? 

Ko su osobe koje su na neprimjeren način vodile komunikaciju sa pozvanim osobama i sa kojim 

ovlastima, te u kojem svojstvu su u Gradskoj upravi?  

Da li je bilo moguće pokazati zainteresovanost da pojedine stranice postanu sastavni dio glavne 

stranice Grada Sarajeva, i da li je nešto urađeno po tom pitanju?  

Ukoliko nije, ovim putem podnosim inicijativu da se to i uradi.  

Želim da mi se dostavi spisak svih pravnih osoba koje su u periodu od 2012. do 2017. godine imali 

obavezu prema odluci uplaćivati naknadu a to nisu uradili.  

Tražim da mi se dostavi spisak svih rješenja od 2012. do 2017. godine koja su izdata i za 

oslobađanje i za naplatu u skladu sa Odlukom o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada 

Sarajeva.  

Da li je upućena isprika administratorima Facebook stranica na uznemiravanju kao i poziv za 

zajedničku suradnju na zvaničnom memorandumu uprave Grada Sarajeva.  

Molio bih potpun, pismeni odgovor na postavljena pitanja.” 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

1119/18 od 20.02.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-180-1.O/18 od 27.02.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 12. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 11-4 

Broj: 01-GV-02-178-2/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj. 

“Kao što je poznato, Gradsko vijeće nije usvojilo Amandman Kluba gradskih vijećnika Naše 

stranke podnešen na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, a kojim je predlagano 

planiranje sredstava za finansiranje Projekta uređenja kaskada u rijeci Miljacki, pogotovu što je 

uvaženi profesor Langof sa Građevinskog fakulteta u Sarajevu dao stručno mišljenje po kome je od 

22 kaskade u rijeci Miljacki, 21 kaskada devastirana toliko da predstavlja opasnost za građane. 

Zato bi bilo dobro da Gradonačelnik, odnosno nadležna služba još jednom razmotri ovaj prijedlog, 

te da eventualno, pri predlaganju rebalansa Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu ili na drugi 

način, uz stručnu pomoć i u saradnji sa nadležnima iz Kantona Sarajevo i gradskim općinama 

pripreme projekt tako da se već početkom ljeta počne realizirati izvođenje potrebnih radova u koritu 

rijeke Miljacke.”   

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

1730/18 od 19.03.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-178-2.0/18 od 20.03.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 14. sjednice Gradskog vijeća. 
 

I 11-5 

Broj: 01-GV-02-178-3/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj: 

“Kao što je poznato, Gradsko vijeće je pokrenulo Projekat izgradnje Trebevićke žičare u okviru 

svoje nadležnosti i kontinuirano svojim odlukama stvaralo uvjete i usmjeravalo realizaciju projekta. 

Također, osiguralo je u okviru svoje nadležnosti, regulaciju prostora, a vezano za stvaranje uvjeta 

za rekonstrukciju, odnosno izgradnju Trebevićke žičare. 

Na posljednjoj sjednici, Gradsko vijeće je dalo punu podršku i prijedlogu Gradonačelnika i 

Pravobranilaštva Grada Sarajeva za izdvajanje sredstava za kupovinu zemljišta potrebnog za 

organizaciju pristupa polaznoj stanici Trebevićke žičare. 
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Međutim, kada su u pitanju promotivne aktivnosti vezano za tok realizacije izgradnje Trebevićke 

žičare, Gradsko vijeće je potpuno izuzeto, a javnosti se predstavlja samo Gradonačelnik sa malim 

brojem saradnika. 

Tako još uvijek nije organizirana, ranije najavljena, posjeta lokalitetima na kojima se realizira 

Projekt izgradnje Trebevićke žičare. 

Potrebno je što prije organizirati ovu posjetu i osmisliti kontinuirano prisustvo gradskih vijećnika u 

procesu praćenja realizacije izgradnje Trebevićke žičare. 

Također, očekuje se da, u buduće, gradski vijećnici  budu prisutni u procesu praćenja realizacije 

svih drugih projekata Grada Sarajeva koje pokrene Gradsko vijeće svojim odlukama.” 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u Informaciji o realizaciji vijećničkih 

pitanja i inicijativa za tekuću godinu, broj 01-GV-02-869/18 od 25.07.2018. godine. 
 

I 11-6 

Broj: 01-GV-02-178-4/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Uk Nihada imala je sljedeći sadržaj: 

“Potrebno je da Gradonačelnik, odnosno uprava Javnog preduzeća ‘’Sarajevo’’, d.o.o. razmotri 

mogućnost preuzimanja u nadležnost upravljanja kosim liftom u naselju Ciglane. 

Već duže vrijeme građani naselja Ciglane i Koševskog brda ne mogu koristiti ovaj vid prevoza 

budući da uspinjača nije u funkciji. 

Kosim liftom trenutno upravlja KJKP GRAS Sarajevo, a prema neslužbenim informacijama, ovo 

javno preduzeće bi bilo voljno prepustiti upravljanje kosim liftom drugom subjektu. 

Budući da JP “Sarajevo” d.o.o. već upravlja Trebevićkom žičarom, koja je također, bila u 

nadležnosti KJKP GRAS, moguće je da upravlja kosim liftom.” 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj 01/04-05-

3014/18 od 21.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-530-9.O/18 od 24.05.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 
 

I 11-7 

Broj: 01-GV-02-178-5/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Mire Lazovića imala je sljedeći sadržaj: 

“U neposrednoj okolini lokacije na kojoj se gradi polazna stanica Trebevićke žičare, uočen je veliki 

broj bespravno izgrađenih, odnosno bespravno rekonstruiranih objekata koji su umanjili kvalitet 

okruženja. 

Također, pred samim objektom se nalazi objekt čijim rušenjem bi se bitno povećala kvaliteta 

prostora, budući da zaklanja pogled na Vijećnicu i Baščaršiju. 

Predlaže se Gradonačelniku da razmotri mogućnost otkupa i rušenja ovog objekta, te da predloži 

Gradskom vijeću moguće rješenje problema.” 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3012/18 od 21.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-178-5.0/18 od 24.05.2018, 

Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 11-8 

Broj: 01-GV-02-178-6/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa zamjenice Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Grada Sarajeva Mire 

Jurić imala je sljedeći sadržaj: 

„Na Šestoj sjednici Gradskog vijeća upućena je inicijativa kojom se predlaže da se u Protokol 

obilježavanja značajnih datuma i događaja Grada Sarajeva uvrsti i 21.06. kao Dan odbrane 

sarajevskog naselja Dobrinja. 
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Očekuje se da se Gradonačelnik do sljedeće sjednice očituje o podnesenoj inicijativi.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/13-05-

1120/18 od 16.02.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-178-6.O/1/ od 27.02.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 12. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 11-9 

Broj: 01-GV-02-178-7/18 

Datum, 31.01.2018. godine (11. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovićai mala je sljedeći sadržaj: 

„Ove godine se obilježava 75 godina ZAVNOBiH-a, te bi bilo dobro da Grad Sarajevo bude 

suorganizator obilježavanja Dana državnosti BiH u 2018. godini zajedno sa SABNOR-om. 

Naglašavanje značaja ovog datuma kada je potvrđena državnost Bosne i Hercegovine, doprinos je 

suprotstavljanju prisutnim idejama o razlaganju Bosne i Hercegovine.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/13-05-

1052/18 od 16.02.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-178-7.O/18 od 27.02.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 12. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 11-10 

Broj: 01-GV-02-49-9.1/18 

Datum, 31.01.2018. godine(11. sjednica Gradskog vijeća) 

 

„Komisije za Statut i akte je uputila inicijativu kojom je predložila Gradskom vijeću donošenje 

konkretnog zaključka. 

Upućuje se apel vlastima odgovornim za planiranje i regulaciju prostora, te provođenje planova za 

područje Grada Sarajeva da, u suradnjisa urbanistima, arhitektima i građevincima, pri provođenju 

regulacionih planova, striktno poštujustruku i arhitektonski ambijent Sarajeva kao glavnog grada 

BiH. 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je usvojilo zaključak, te je upućen nadležnim organima. 

 

I 12-1 

Broj: 01-GV-02-289-1/18 

Datum, 28.02.2018. godine (12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za društvene djelatnosti je uputio inicijativu kojom je predložio Gradskom vijeću 

donošenje zaključka. 

Zadužuje sa Gradonačelnik da, što je prije moguće, realizira sredstva planirana u Budžetu Grada 

Sarajeva za 2018. godinu, a namijenjena za podršku mlađih kategorija u FK Sarajevo i FK 

Željezničar. 

Gradonačelnik Grada Sarajeva Abdulah Skaka se usmeno očitovao o upućenoj inicijativi, odnosno 

dao informaciju Gradskom vijeću da je jedna uplata izvršena, a da je druga u pripremi na sjednici 

Gradskog vijeća.  

 

I 12-2 

Broj: 01-GV-02-289-2/18 

Datum, 28.02.2018. godine (12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za društvene djelatnosti je uputio inicijativu kojom je predložio Gradskom vijeću 

donošenje zaključka. 

Zadužuje se Gradonačelnik da iz sredstava namijenjenih za nepredviđene izdatke Budžeta Grada 

Sarajeva za 2018. godinu u skladu s mogućnostima, izdvoji sredstva za obranu Dragana Vikića, 

komandanta specijalne policijske jedinice MUP-a R BiH i višestrukog dobitnika Šestoaprilske 

nagrade Grada Sarajeva (pojedinačne i kolektivne), dobitnika Zlatne policijske značke i Specijalne 

značke i priznanja ''Zlatni ljiljan'' za nemjerljiv doprinos obrani grada na samom početku agresije, 
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za obranu pred Sudom BiH zbog navodnog zločina u aprilu iz 1992. godine a koji se odnosi na 

zarobljavanje, ubistvo i skrivanje osam pripadnika JNA.  

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je usvojilo zaključak. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u Informaciji o realizaciji vijećničkih 

pitanja i inicijativa za tekuću godinu, broj 01-GV-02-869/18 od 25.07.2018. godine 

 

I 12-3 

Broj: 01-GV-02-289-3/18 

Datum, 28.02.2018. godine(12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradske vijećnice Tee Mušić imala je sljedeći sadržaj: 

Sredstva koja primaju na ime naknade za rad u Gradskom vijeću za jedan mjesec tokom ove godine 

gradski vijećnici usmjeravaju u humanitarne svrhe i to u ukupnom iznosu od 2.800,00 KM. Svaki 

gradski vijećnik izdvaja po 100,00 KM u ovoj godini za određenu namjenu po prijedlogu Kolegija 

Gradskog vijeća.  

U povodu podnesene inicijative Gradsko vijeće je donijelo sljedeći zaključak: 

Gradsko vijeće upućuje apel Gradskim vijećnicima da iz sredstva koja primaju na ime naknade za 

rad u Gradskom vijeću izdvoje iznos prema vlastitom opredjeljenju za humanitarne svrhe za 

određenu namjenu, a po prijedlogu Kolegija Gradskog vijeća.  

 

I 12-4 

Broj: 01-GV-02-289-4/18 

Datum, 28.02.2018. godine (12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vedrana Dodika imala je sljedeći sadržaj: 

„Građani su uočili neprimjereno postupanje KJKP ''Pokop'', d.o.o. Sarajevo na grobljima gdje su po 

nadgrobnim spomenicima postavljene naljepnice sa pozivima građana da se jave ovom privrednom 

društvu. Radi se o namjeri da se ovim putem građani obavijeste o dugu koji imaju za održavanje 

grobnih mjesta svojih najbližih, uz pozivanje na odluku nekadašnjeg Grada Sarajeva. Poznato je da 

je Kanton Sarajevo pri preuzimanju imovine bivšeg Grada Sarajeva i poslova lokalne samouprave 

primjerenih Gradu preuzeo i gradske propise kao svoje. 

Budući da Kanton Sarajevo nije nikada donio odgovarajući kantonalni propis građani su zbunjeni 

ovakvim postupanjem, misleći da se radi o propisu današnjeg Grada Sarajeva. Tom odlukom je 

propisano, između ostalog da će se ekshumirati ostaci umrlih i tako oslobođena grobna mjesta 

ponovo stavljati u funkciju, ako se ne izmiri dug za održavanje. 

Poznato je koliko je naših sugrađana silom prilika napustilo ovaj grad, te sigurno neće biti u prilici 

odazvati se na ove pozive, pa čak i da imaju saznanja o upućenom pozivu. Nasuprot tome 

obnavljaju se stara groblja i štite grobna mjesta davno ukopanih za koje je poznato da ne postoje 

živi nasljednici. 

Pitanja je i kakva poruka se, postupajući na ovaj način šalje i drugim gradsovima odakle su i 

građani protjerani, na primjer: Bijeljini ili Banja Luci gdje na internetskim poratlima već kruže 

priče o tome da su gradske vlasti samo na srpske grobnice polijepili naljepnice (što naravno nije 

tačno, naljepnice su nalijepljene na sve grobove).  

Potrebno je da Gradonačelnik zaduži nadležnu službu da razmotri problematiku, te da 

Gradonačelnik predloži Gradskom vijeću inicijativu koju bi Gradsko vijeće uputilo nadležnima u 

Kantonu Sarajevo, a s ciljem rješavanja ovog problema.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3338/18 od 04.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-05-652/18 od 05.06.2018. godine, 

Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

 

 

 



36 

 

 

I 12-5 

Broj: 01-GV-02-289-5/18 

Datum, 28.02.2018. godine (12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Almedina Miladina imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Gradonačelnik, u ime Grada Sarajeva zatraži od Kantona Sarajevo da pri 

provođenju inicijative Grada Sarajeva za imenovanje šetnice od Careve do Bakr-babine džamije, na 

odgovarajući način istakne ulogu Grada Sarajeva u ovom postupku.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Skupštine Kantona Sarajevo-

Komisije za obilježavanje, čuvanje i njegovanje historijskih događaja i ličnosti  broj 01/-05-13805-

9-10/18 od 21.03.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-05-472/18 od 06.04.20148. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 15. sjednice Gradskog vijeća,  kao 

i u akt Gradonačelnika broj 01/04-05-3715/18 od 20.06.2018. godine, zaprimljenom pod brojem 

01-GV-02-289-5.O/18 od 21.06.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative 

sa 17. sjednice Gradskog vijeća.   

 

I 12-6 

Broj: 01-GV-02-289-6/18 

Datum, 28.02.2018. godine (12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Almedina Miladina imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Grad Sarajevo podnese krivičnu prijavu protiv načelnika Istočni Novi Grad koji je 

oblijepio općinu sa plakatima ratnog zločinca Ratka Mladića, a po osnovu Krivičnog zakona BiH u 

dijelu kojem se, između ostalog, propisuje odgovornost za raspirivanje mržnje i sl.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative.  

 

P 12-7 

Broj: 01-GV-02-289-7/18 

Datum, 28.02.2018. godine (12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vedada Deljkovića imao je sljedeći sadržaj: 

„Sa koliko gradova Grad Sarajevo ima pobratimske odnose?“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

1787/18 od 21.03.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-289-7.O/18 od 21.03.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 14. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 12-8 

Broj: 01-GV-02-289-8/18 

Datum, 28.02.2018. godine (12. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vedada Deljkovića imao je sljedeći sadržaj: 

“Potrebno je da Gradonačelnik zaduži Gradsku službu za obrazovanje, kulturu, sport i mlade da 

dostavi Gradskom vijeću informaciju o tome koliko je Grad Sarajevo izdvajao sredstava za podršku 

Plivačkom savezu i Vaterpolo savezu Kantona Sarajevo tokom 2016. i 2017. godine.” 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

1905/18 od 26.03.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 14. 

sjednice Gradskog vijeća. 
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I 14-1 

Broj: 01-GV-02-413-1/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Gradski vijećnik Bajro Biber je uputio inicijativu kojom je predložio Gradskom vijeću donošenje 

konkretnog zaključka.  

„Gradsko vijeće Grada Sarajeva sugerira Vladi Kantona Sarajevo da preispita uredbu kojom je 

određeno da sva javna preduzeća, odnosno subjekti, kojima je osnivač Kanton Sarajevo, moraju za 

prijevoz na posao isključivo koristiti javni gradski prevoz KJKP „GRAS“, d.o.o. Sarajevo, čime 

narušavaju pravo građana da koriste komercijalni ili vlastiti prevoz. 

Pored navedenog, ukazuje se Vladi Kantona i na posljedice druge vrste, budući da se obavezom 

kupovanja kupona za javni prijevoz, utvrđenom ovom uredbom, provocira i mogućnost nezakonite 

preprodaje kupona koje građani ne žele koristiti.“ 

Gradsko vijeće je usvojilo predloženi zaključak i isti je dostavljen Vladi Kantona Sarajevo.  

 

I 14-2 

Broj: 01-GV-02-360-7.1/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za društvene djelatnosti je uputio inicijativu kojom je predložio Gradskom vijeću 

donošenje zaključka. 

„Upućuje se zahtjev JP „Sarajevo,, d.o.o, da, među muzejskim postavkama u Vijećnici, bude 

zastupljen i prostor u kome će se predstaviti kontekst i značaj Dana Grada Sarajeva, a s ciljem 

ukupne promocije Grada.“  

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je usvojilo predloženi zaključak i isti je dostavljen JP „Sarajevo“ 

d.o.o. Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove 

inicijative. 

 

I 14-3 

Broj: 01-GV-02-360-8.1/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za društvene djelatnosti je uputio inicijativu kojom je predložio Gradskom vijeću 

donošenje zaključka. 

„Odbor za društvene djelatnosti upućuje inicijativu Gradskom vijeću da zaduži Skupštinu JP 

„Sarajevo“, d.o.o. Sarajevo da preispita odluku o ustupanju na korištenju prostora Vijećnice, tako 

da sadržaji budu primjereni dignitetu Vijećnice, a da se, iz drugih prihoda Grada Sarajeva, osiguraju 

nedostajuća sredstva za troškove upravljanja Vijećnicom.“ 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva nije usvojilo predloženi zaključak. 

 

I 14-4 

Broj: 01-GV-02-360-9.1/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za društvene djelatnosti je uputio inicijativu koja je imala sljedeći sadržaj:  

„Odbor za društvene djelatnosti upućuje inicijativu Gradskom vijeću da aktualizira inicijativu 

Gradskog vijeća iz ranijeg saziva, da se u Program obilježavanja Dana Grada Sarajeva za ubuduće 

uvrsti i održavanje turnira u boksu kojim se svake godineobilježava osvajanje prve medalje na 

Mediteranskim igrama 1993. godine za Bosnu i Hercegovinu.“ 

Predsjedavajući Gradskog vijeća je upoznao Gradsko vijeće da je inicijativa realizirana, odnosno 

da je Organizacioni odbor za pripremu i realizaciju Programa obilježavanja dana Grada Sarajeva 

u 2018. godini uvrstio ovaj turnir u Program.  
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I 14-5 

Broj: 01-GV-02-366-3.1/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za informatiku i telematiku je uputio inicijativu kojom je predložio donošenje sljedećeg 

zaključka: 

„Zadužuje se Gradonačelnik da osigura organizacijske, kadrovske i materijalno finansijske uvjete 

da se projekt, odnosno informacije potrebne za popunjavanje aplikacije za pripremu prijave Grada 

Sarajeva na konkurs „Horizon 2020 - Smart Cities and Communities lighthouse projects" za 

finansiranje projekta u Gradu Sarajevu za sljedeću godinu, pripremi tokom tekuće godine, kako bi 

se Grad Sarajevo mogao prijaviti na konkurs koji će biti otvoren krajem godine za narednu godinu. 

Osnova, odnosno preduvjet za izradu ovog projekta, je Strategija „Sarajevo pametni grad". 

U prvom koraku u realizaciji ove inicijative, potrebno je da Gradonačelnik predloži Gradskom 

vijeću odluku o formiranju radne grupe i djelokrugu grupe za izradu Strategije „Sarajevo pametni 

grad", a prema kriterijima navedenim u ovoj inicijativi i to kako slijedi. 

Djelokrug radne grupe: 

- donošenje poslovnika o svom radu; 

- predlaganje stručnjaka za nosioca izrade Strategije „Sarajevo, pametni grad"; 

- vršenje monitoringa nad izradom Strategije; 

- uspostavljanje saradnje i uključivanje svih relevatnih fizičkih i pravnih subjekata kojih se tiče ova 

Strategija na direktan ili indirektan način, među kojima prvenstveno treba biti zastupljena 

akademska zajednica, te javna preduzeća i drugi domaći i međunarodni privredni subjekti koji 

posluju u BiH putem registriranih poslovnica i koji se bave razvojem "pametnih" rješenja, zatim 

nevladin sektor, neformalne grupe građana i slično. 

Sastav radne grupe: 

- tri predstavnika Odbora za informatiku i telematiku Grada Sarajeva, 

- tri predstavnika Gradske Uprave Grada Sarajeva, 

- dva predstavnika iz javnog ili privatnog sektora, a koji su u direktnom dodiru sa 

pametnim tehnologijama i pametnim rješenjima i 

- jednog predstavnika nevladinog sektora.“ 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je usvojilo predloženi zaključak. 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

  

I 14-6 

Broj: 01-GV-02-403-2.1-405-2.1/18  

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za društvene djelatnosti, a koja je dopunjena prijedlogom Odbora 

za lokalni biznis i turizam imala je sljedeći sadržaj. 

 „Odbor za društvene djelatnosti upućuje inicijativu Gradskom vijeću da zaduži Gradonačelnika da 

predloži Gradskom vijeću strateške smjernice za djelovanje Grada Sarajeva svojim resursima s 

ciljem promocije turističke ponude Grada Sarajeva putem projekata Grada Sarajeva tokom cijele 

godine, a na na čin kako je to prezentirano u Informaciji o učincima ulaganja u organizaciju javnog 

dočeka za prethodne tri nove godine (2018., 2017. i 2016.) vezano za doček Nove godine". 

Odbor za lokalni biznis i turizam predlaže da se inicijativa dopuni tako da se navede da jedna od 

aktivnosti inicirana aktom Odbora za društvene djelatnosti, bude, naprimjer, koncert u ogranizaciji 

Grada Sarajeva, kao događaj kojim se zatvara ljetno festivalsko vrijeme u Sarajevu (vrijeme SFF-a, 

Baš čaršijskih noći i dr.). 

U povodu razmatranja ovih inicijativa, Gradsko vijeće je usvojilo sljedeće zaključke: 

1. Zadužuje se Gradonačelnik da predloži Gradskom vijeću strateške smjernice za djelovanje 

Grada Sarajeva, svojim resursima, s ciljem promocije turističke ponude Grada Sarajeva, 

putem projekata Grada Sarajeva tokom cijele godine, a na način kako je to prezentirano u 
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Informaciji o učincima ulaganja u organizaciju javnog dočeka za prethodne tri nove godine 

(2018., 2017. i 2016.) vezano za doček nove godine. 

2. Jedna od aktivnosti  bi mogla biti koncert u ogranizaciji Grada Sarajeva, kao događaj kojim 

se zatvara ljetno festivalsko vrijeme u Sarajevu (vrijeme SFF-a, Baščaršijskih noći i dr.). 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je usvojilo zaključak, a očitovanje o postavljenoj vijećničkoj 

inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-3020/18 od 22.05.2018. godine, 

zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-403-2.1.O/18 i 01-G02-405-2.1.O/18 od 24.05.2018. godine, 

Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 14-7 

Broj: 01-GV-02-448-1/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Predsjedavajući Gradskog vijeća je, u povodu prezentacije JP „Sarajevo“ d.o.o. vezano za 

određivanje cijene vozne karte za žičaru, uputio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva je putem prezentcije JP “Sarajevo” d.o.o. upoznato i podržava 

namjeru nadležnih u ovom javnom preduzeću, da, na početku rada, utvrdi cijene prevoznih karata 

za Trebevićku žičaru tako da bude utvrđena niža cijena za građane Sarajeva i Bosne i Hercegovine, 

u odnosu na strane goste, budući da je Grad Sarajevo kao investitor, pored donatorskih, uložio 

velika sredstva iz Budžeta Grada Sarajeva u izgradnju, odnosno obnovu, ovog značajnog 

infrastrukturnog objekta i simbola Grada Sarajevo. 

Gradsko vijeće Grada Sarajeva će uputiti JP “Sarajevo” d.o.o. izvod iz tonskog zapisa sjednice 

Gradskog vijeća sa diskusijama gradskih vijećnika, u povodu iznesene prezentacije, kako bi ih 

nadležni organi JP “Sarajevo” mogli razmotriti i eventualno iskoristiti iznesene ideje, odnosno 

preporuke pri formiranju cijene karata na samom početku rada žičare, ali i poslije analize rezultata, 

nakon određenog perioda funkcije žičare. 

Gradsko vijeće je podržalo podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća.  

Inicijativa je realizovana. 

 

P 14-8 

Broj: 01-GV-02-448-4/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Tonija Vukadina imalo je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da organ koji ima informacije, za sljedeću sjednicu pripremi odgovor na pitanje na koji 

način će se riješiti problem parkiranja u funkciji pristupa, očekivano velikog broja korisnika,  

polaznoj stanici Sarajevske žičare, odnosno planira li se uređenje parkirališta preko puta Vijećnice 

na drugoj obali Miljacke“. 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

2652/18 od 03.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-448-4.O/18 od 07.05.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 14-9 

Broj: 01-GV-02-448-2/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Budući da je u Budžetu Grada Sarajeva za 2017. godini bilo planirano 100.000,00 KM za 

rekonstrukciju fasade Historijskog muzeja u Sarajevu potrebno je za sljedeću sjednicu pripremiti 

pismeni odgovor o tome u kojoj fazi je priprema, odnosno realizacija ovog projekta i kad bi se 

mogla očekivati rekonstrukcija fasade.“ 
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Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3668/18 od 19.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-448-2.O/18 od 19.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 14-10 

Broj: 01-GV-02-448-3 /18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Budući da se u medijima već duže vrijeme pojavljuju natpisi o poništenju konkursa za 

zapošljavanje određenog broja službenika u Gradskoj upravi Grada Sarajeva, u vrijeme mandata 

gradonačelnika Komšića, a Gradsko vijeće, kroz Izvještaj Pravobranilaštva, o tome nije dobilo 

informacije, potrebno je da Pravobranilaštvo Grada Sarajeva, za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća, 

dostavi informaciju o ovom slučaju, odnosno procesu koji se odvija pred Sudom i traje već četiri 

godine, a koji su pokrenuli ljudi koji su aplicirali na, kasnije poništen konkurs.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Pravobranilaštva Grada 

Sarajeva broj 01-08-Gp-62/18 od 18.04.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-448-

3/18 od 18.04.2018. godin, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 15. sjednice 

Gradskog vijeća. 

 

P 14-11 

Broj: 01-GV-02-448-5/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vibora Handžića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća pripremi informaciju o procesu 

koji se vodi pred Ustavnim sudom Federacije BiH, koji je pokrenuo Grad Sarajevo, a vezano za 

odredbe Zakona o prostornom uređenju Kantona Sarajevo kojima je nadležnost za donošenje 

regulacionih planova prenesena na gradske općine.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/13-05-

2411/18 od 20.04.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-448-5.O/18 od 20.04.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 15. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 14-12 

Broj: 01-GV-02-448-6/18 

Datum, 28.03.2018. godine (14. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

Upućuje se inicijativa Kolegiju Gradskog vijeća da predloži izmjenu i dopunu Programa rada 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu tako da se u Program uvrsti razmatranje, odnosno 

donošenje, u redovnoj proceduri, gradskih propisa kojima će se utvrditi manifestacije u oblasti 

kulture, odnosno sporta od značaja za Grad Sarajevo i način podrške Grada Sarajeva ovim 

manifestacijama. 

Vijećnička inicijativa je realizovana. 

 

I 15-1 

Broj: 01-GV-02-484-7-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Odbor za društvene djelatnosti je uputio inicijativu, kojom je predložio Gradskom vijeću 

donošenje određenog zaključka. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost da se, po zahtjevu FK „Željezničar“, sredstva 

planirana za izgradnju južne tribine na stadionu „Grbavica“ u Budžetu Grada Sarajeva za 2018. 
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godinu, prenamjene za izgradnju terena na stadionu „Grbavica“, te da predloži Gradskom vijeću 

rješenje za realizaciju ove inicijative.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u Informaciji o realizaciji vijećničkih 

pitanja i inicijativa za tekuću godinu, broj 01-GV-02-869/18 od 25.07.2018. godine 

 

I 15-2 

Broj: 01-GV-02-430-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Uk Nihada imala je sljedeći sadržaj. 

“Podnosim inicijativu da se u prostorijama Vijećnice uspostavi čitaonica i funkcionalna biblioteka, 

Sarajevska Vijećnica je svima poznata kao Nacionalna i Gradska biblioteka. Nažalost, kao takva 

danas živi samo u pričama. Otkad je obnovljena, koristi se u sve osim u ove svrhe, što smatram 

velikim gubitkom s obzirom na to da grad Sarajevo nema gradsku čitaonicu da fakulteti nemaju 

adekvatne prostore koji bi se mogli koristiti u ove svrhe. Shodno tome, studenti i studentice 

primorani su koristiti i tražiti alternativna rješenja koja, uglavnom, budu tržni centri i kafići. Kao što 

je bilo i za očekivati, oni su vremenom postali nepoželjni u tim objektima. Studentima i 

studenticama treba funkcionalno i sistemsko rješenje za problem nepostojanja gradske čitaonice. Ne 

smijemo zaboraviti činjenicu da je i znatan broj mladih osoba koje dolaze u Sarajevo da završe 

svoje studije, vjerujući da će im se ponuditi bolje obrazovanje i mogućnosti nego u svojim 

gradovima. Vjerujem da je učenje u kafićima definitivno ispod njihovih očekivanja. Smatramo da bi 

gradska Vijećnica morala otvoriti svoja vrata studentima i studenticama, ali i svim građanima i 

građankama, kao što je to nekada bio slučaj.“ 

Gradsko vijeće nije podržalo podnesenu inicijativu. 

 

P 15-3 

Broj: 01-GV-02-431-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Barbare Peleš Stroil imalo je sljedeći sadržaj: 

“Koliko je realizovanih vijećničkih inicijativa iz 2017. godine?“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća, broj 01-GV-02-431-1.1/18 od 18.05.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i 

vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 15-4 

Broj: 01-GV-02-433-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Barbare Peleš Stroil imalo je sljedeći sadržaj 

„Koliko je trenutno zaposlenih u objektu Vijećnica, njihova imena i opis posla koji obavljaju?“ 
Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu JP „Sarajevo“ d.o.o. broj 01-05-

679/18 od 14.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-433-1.O/18 od 22.05.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 15-5 

Broj: 01-GV-02-530-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vedrana Dodika imala je sljedeći sadržaj: 

Inicijativa se odnosila na neprimjereno postupanje KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo koje je po 

nadgrobnim spomenicima na javnim gradskim grobljima postavilo naljepnice u kojima se pozivaju 

potomci da se jave s ciljem izvršavanja obaveza za održavanje grobnih mjesta, uz napomenu da će u 
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slučaju neodazivanja slijediti izmještanje ostataka umrlih u zajedničku grobnicu, pozivajući se na 

gradski propis iz 1989. godine. Ova činjenica stvara zabunu među građanima budući da je 

nadležnost za provođenje ovog propisa preuzeo Kanton Sarajevo. U inicijativi su naglašene i 

moguće posljedice poruke koja se iz glavnog grada šalje stanovnicima drugih gradova, a posebno 

dijaspori. 

Budući da, Gradsko vijeće nije upoznato s tokom realizacije ove inicijative potrebno je, što je 

moguće prije, o tome informirati Gradsko vijeće. 
Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3338/18 od 04.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-05-652/18 od 05.06.2018. godine, 

Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 15-6 

Broj: 01-GV-02-530-2/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vedrana Dodika imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je podržati ranije iznesen prijedlog za osmišljavanje i što raniji početak izvođenja 

odgovarajuće promotivne kampanje u javnosti, u najavi održavanja EYOF 2019, a posebno putem 

subjekata kojima upravlja Grad Sarajevo, a čije usluge koriste građani kao što je bazen na Otoci i 

Sarajevska žičara  (moguće i uz korištenje mobilnih kapaciteta javnog prevoza u Kantonu Sarajevo 

kao nosača promotivnih poruka).“ 
Inicijativa upućena Gradonačelniku na dalje postupanje u saradnji sa drugim subjektima EYOF-a 

2019. 

 

P 15-7 

Broj: 01-GV-02-530-3/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića imalo je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Pravobranilac Grada Sarajeva dopuni odgovor na ranije upućeno vijećničko pitanje 

vezano za sporove koje određeni broj ljudi vodi protiv Grada Sarajeva a vezano za provođenje 

konkursa za državne službenike u Gradskoj upravi. 

Potrebno je obrazložiti status zaključka Gradskog vijeća na koji se poziva Pravobranilac Grada 

Sarajeva u svom odgovoru u odnosu na odluke Suda koje su nastale kao rezultat ovih sporova. 

Također, potrebno je odgovoriti na pitanje s kolikim iznosom će biti oštećen Budžet Grada Sarajeva 

u slučaju gubitka spora.“ 
Odgovor na vijećničko pitanje nije dostavljen. 

  

I 15-8 

Broj: 01-GV-02-530-4/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Gradonačelnik, odnosno JP „Sarajevo“ d.o.o. informira Gradsko vijeće o planu 

aktivnosti uz navođenje potrebnih finansijskih sredstava za njegovu realizaciju, za tekuću godinu i 

ubuduće, na realizaciji izgradnje Trebevićke žičare, a imajući u vidu sugestije, prijedloge i 

inicijative koje su radna tijela Gradskog vijeća i gradski vijećnici uputili Gradonačelniku za 

realizaciju ovog projekta“. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu JP „Sarajevo“ d.o.o., broj 01-

05-679-1/18 od 14.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-530-4.O/18 od 

22.05.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog 

vijeća. 
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I 15-9 

Broj: 01-GV-02-530-5/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Gradonačelnik dostavi Gradskom vijeću informaciju za sljedeću sjednicu u kojoj 

fazi je osnivanje Javne ustanove „Muzej savremene umjetnosti ARS AEVI“, budući da je Gradsko 

vijeće donijelo odluku o osnivanju ove javne ustanove prije pet mjeseci.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4931/18 od 19.09.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-4.O/18 od 20.09.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 19. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 15-10 

Broj: 01-GV-02-432-1/18 

Datum, 25.04.2018. godine(15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradske vijećnice Barbare Peleš Stroil imala je sljedeći sadržaj: 

“U okviru tačke „Vijećnička pitanja i inicijative“ podnosim inicijativu da se prilaz javnom toaletu 

naVilsonovom šetalištu prilagodi invalidnim licima.  

Naime, postojeći prilaz javnom toaletu na Vilsonovom šetalištu nije adekvatan.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3015/18 od 21.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-432-1.O/1/ od 24.05.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 15-11 

Broj: 01-GV-02-530-6/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradske vijećnice Barbare Peleš Stroil imala je sljedeći sadržaj: 

“Potrebno je korištenje Trebevićke žičare prilagoditi tako da se i stvarno mogu prevoziti i kućni 

ljubimci na odgovarajući način. Moguće rješenje je da Grad Sarajevo, odnosno JP ‘’Sarajevo’’ 

d.o.o. nabavi boksove za kućne ljubimce takve da se mogu smjestiti u kabine Trebevićke žičare, a 

koji će se, na polaznoj, odnosno dolaznoj stanici, ustupati na korištenje vlasnicima ljubimaca koji se 

prevoze žičarom. 

Javnosti je prezentirano da je Trebevićka žičara “pet friendly”, odnosno da se kućni ljubimci mogu 

prevoziti žičarom. Međutim, u praksi je prevoz ljubimaca žičarom teško izvodiv, budući da se u 

kabinu ne može ući sa kućnim ljubimcem, ukoliko putnik ne ponese svoj boks za kućnog ljubimca. 

Pored toga, za kućnog ljubimca se može kupiti karta samo u jednom pravcu. Nije moguće očekivati 

da izletnici nose boksove za kućne ljubimce, pogotovo kada su u pitanju veliki psi da bi se mogli 

prevesti žičarom. Također, trebalo bi omogućiti kupovinu povratne karte i za kućne ljubimce.” 

Gradski vijećnik Vibor Handžić je, u diskusiji o podnesenoj inicijativi, predložio da se razmotri 

mogućnost i da se označi određeni broj kabina koje su “pet friendly”, u koje kućni ljubimci mogu 

ulaziti nesmetano bez boksova, zajedno s drugim putnicima kojima to ne smeta. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu JP „Sarajevo“ d.o.o., broj  01-

05-679-2/18 od 14.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-530-6.O/18 od 

22.05.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice i broj 02-

05-901/18 od 22.06.2018. godine,zaprimljen pod brojem 01-GV-02-530-6.O od 22.06.2018. godine,  

Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 
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I 15-12 

Broj: 01-GV-02-530-7/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj: 

“Potrebno je osigurati da svi subjekti u okviru organa Grada Sarajeva redovno postupaju, odnosno 

dostavljaju odgovore i tražene informacije iz vijećničkih pitanja, odnosno informiraju Gradsko 

vijeće o toku realizacije i realizaciji inicijativa, a u rokovima u skladu s Poslovnikom Gradskog 

vijeća.” 

 

I 15-13 

Broj: 01-GV-02-530-8/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj: 

“Traži se od Gradonačelnika da dostavi Gradskom vijeću pisanu informaciju o sudbini donirane 

polovne opreme za rekonstrukciju Trebevićke žičare koja je bila smještena u bazi EUFOR-a na 

Stupu, koja je odlukom Gradskog vijeća ranije bila donirana Općini Olovo, a zatim je ta donacija 

povučena novom odlukom Gradskog vijeća”. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3017/18 od 22.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-530-8.O/18 od 24.05.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 15-14 

Broj: 01-GV-02-530-9/18 

Datum, 25.04.2018. godine (15. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Uk Nihada imala je sljedeći sadržaj: 

“Potrebno je da Gradonačelnik u suradnji sa JP “Sarajevo” d.o.o. koje je kadrovski kapacitirano 

može upravljati i kosim liftom u naselju “Ciglane”, ponovo razmotri ranije upućenu inicijativu da 

Grad Sarajevo, kroz određeni sporazum sa KJKP “GRAS” Sarajevo, preuzme upravljanje nad 

kosim liftom u naselju “Ciglane”.  

Građanima je svakodnevna funkcija ovog lifta nužna, a nadležni, do sada, nisu uspjeli odgovoriti 

zahtjevima, odnosno potrebama građana, te se očekuje da Grad Sarajevo riješi i ovaj problem na 

odgovarajući način.” 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu JP „Sarajevo“ d.o.o., broj 01-

05-679-3/18 od 14.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-530-9.O/18 od 

22.05.2018. godine, i u očitovanju o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano u aktu 

Gradonačelnika broj 01/04-05-3014/18 od 21.05.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-

02-530-9.O/18 od 24.05.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 16. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-1 

Broj: 01-GV-02-544-1.1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića imala je sljedeći 

sadržaj: 

„Upućuje se inicijativa Kantonu Sarajevo da se ponovno, na esencijalnu listu A, uvrsti 

glukagonuodgovarajućoj formi, hormon koji se primjenjuje u slučaju teških hipoglikemija i koji 

spašava živote, a bez posljedica po zdravlje djeteta (koriste ga i trudnice i dojilje). 
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Upućuje se inicijativa Kantonu Sarajevo da se propiše pravo za djecu i mlade oboljele od dijabetesa, 

nanabavku potrebnih pomagala u odgovarajućim količinama, a na teret Zavoda zdravstvenog 

osiguranja Kantona Sarajevo i to prioritetno: 

- dovoljnog broja trakica za mjerenje šećera; 

- inzulinske pumpe (tako da se uredi i pravo na popravak pumpe, odnosno zamjenu u slučaju 

kvara, te pravo na trajno dobivanje potrošnog materijala za pumpu); 

- aplikativne otvore za višekratne dnevne potkožne injekcije inzulina (I—Port) za djecu za koju 

se utvrdi kontraindikacija za korištenje inzulinske pumpe. 

Upućuje se inicijativa, odnosno zahtjev Agenciji za lijekove i medicinska sredstva Bosne i 

Hercegovine da se senzori za bezbolno kontinuirano mjerenje glukoze u krvi koji prepoznaju, 

odnosno upozoravaju na previsoke ili preniske vrijednosti šećera u krvi i čitač za očitanje 

vrijednosti (kao što su Free Style Libre ili Dexcom), uvrste u odgovarajući registar medicinskih 

sredstava koja imaju dozvolu za stavljanje u promet u Bosni iHercegovini. 

Upućuje se inicijativa, odnosno zahtjev Ministarstvu zdravlja Kantona Sarajevo da izda dozvolu 

zainteresiranim distributerima za interventni uvoz senzora za bezbolno kontinuiranje mjerenje 

glukoze u krvi i čitač za očitanje vrijednosti), a do njihovog uvrštavanja u registar medicinskih 

sredstava koja imaju dozvolu za stavljanje u promet u Bosni i Hercegovini. 

Upućuje se inicijativa gradskim općinama da osiguraju sredstva za nabavku mjerača i redovnu 

kupovinu senzora u dovoljnoj količini svima kojima su oni potrebni, prioritetno djeci i mladima 

(kao što to rade druge općine u Federaciji Bosne i Hercegovine). 

Upućuje se inicijativa Ministarstvu zdravlja Kantona Sarajevo za hitnu reorganizaciju diabetološke 

zaštite, uz definiciju kategorija oboljelih od dijabetesa po prioritetima i za određivanje pripadajućih 

prava (od djece oboljele od dijabetesa, punoljetnih učenika, studenata i mladih bez zaposlenja, te 

trudnica na inzulinskoj terapiji, do starijih na inzulinskoj, odnosno kombiniranoj ili terapiji 

tabletama). 

Gradsko vijeće je podržalo inicijativu, a očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je 

u aktu Agencije za lijekove i medicinska sredstva Bosne i Hercegovine, broj 10-02.3-3050-1/18 od 

14.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-05-771/18 od 22.06.2018. godine, kao i u aktu 

Općinskog načelnika Općine Stari Grad Sarajevo, broj 01-05-4-1243/18 od 19.06.2018. godine, 

zaprimljenim pod brojem 01-GV-05-765/18 od 21.06.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja 

i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-2 

Broj: 01-GV-02-577-4.1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj imala je sljedeći 

sadržaj. 

„Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu gradskim općinama da poduzmu sve potrebno 

da se dovrši izgradnja biciklističke staze u gradu Sarajevu i postave odlagališta za bicikle, a u 

najkraćem mogućem roku, a posebno kroz područje općina Centar i Stari Grad.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Općine Centar Sarajevo – Službe 

za prostorno uređenje i komunalne poslove, broj 07-23-5442/18 od 25.06.2018. godine, 

zaprimljenim pod brojem 01-GV-05-805/18 od 25.06.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja 

i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 
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I 16-3 

Broj: 01-GV-02-577-5.1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj imala je sljedeći 

sadržaj. 

„Gradsko vijeće Grada Sarajeva upućuje inicijativu javnim medijskim servisima da, među svoje 

programske sadržaje, uvrste i promociju zdravog načina života, a u tom kontekstu da promoviraju  

potrebu izgradnje i korištenja biciklističke staze i formiranje pješačkih zona na području grada 

Sarajeva, te  izgradnje odgovarajućeg pristupa svim lokalitetima za osobe s invaliditetom i za dječja 

kolica.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 16-4 

Broj: 01-GV-02-582-6.1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za društvene djelatnosti,  imala je sljedeći sadržaj. 

„Traži se od Gradonačelnika da Gradskom vijeću dostavi informaciju o toku realizacije inicijative 

vezane za uspostavljanje Dana osnivanja Grada Sarajeva.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3721/18 od 21.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-582-6.1.O/18 od 21.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-5 

Broj: 01-GV-02-582-4.1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za društvene djelatnosti, imala je sljedeći sadržaj. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da predloži Gradskom vijeću donošenje određenih kriterija za 

uređivanje visine finansijskih sredstava koja se opredjeljuju za određene projekte, ovisno o vrsti i 

sadržaju projekta, a koji se finansiraju putem pokroviteljstva Grada Sarajeva.“  

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3720/18 od 21.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem01-GV-02-582-4.1.O/18 od 21.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-6 

Broj: 01-GV-02-582-4.2/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za društvene djelatnosti, imala je sljedeći sadržaj: 

„Predlaže se Gradonačelniku da, na odgovarajući način, javno promovira Odluku o uslovima i 

postupku prihvatanja pokroviteljstva Grada Sarajeva, te kriterije, po osnovu kojih se Grad Sarajevo 

opredjeljuje za pokroviteljstvo, kako bi, među projektima kojima je pokrovitelj Grad Sarajevo, 

ravnopravno bili zastupljeni projekti prema svim posebnim kriterijima navedenim u Pravilniku 

Gradonačelnika o kriterijima za prihvatanje pokroviteljstva Grada Sarajeva.“  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 
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P 16-7 

Broj: 01-GV-02-637-1/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Snežane Omukić imalo je sljedeći sadržaj: 

„Budući da je iz informacije o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za prvo tromjesečje tekuće godine, 

vidljivo da sredstva planirana za nabavku aparata za hemodijalizu nisu realizirana, potrebno je 

upoznati gradske vijećnike o toku realizacije sredstava koja su, za ovu namjenu, uvrštena u Budžet 

Grada Sarajeva po osnovi usvojenog amandmana na Prijedlog Budžeta Grada Sarajeva za 2018. 

godinu.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3740/18 od 22.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-1.O/18 od 25.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 16-8 

Broj: 01-GV-02-637-2/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Barbare Peleš Stroil imalo je sljedeći sadržaj: 

Prošli put je upućeno vijećničko pitanje vezano za broj i strukturu zaposlenih na konkretnim 

poslovima u objektu Vijećnica. Dostavljen je odgovor u kome je naveden broj i struktura uposlenih, 

ali nisu dostavljena imena zaposlenika.  

Potrebno je odgovor na pitanje dopuniti i traženim imenima za navednih šest uposlenih u Vijećnici. 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu JP „Sarajevo“ d.o.o., broj 02-

05-901/18 od 22.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-530-6.O/18 od 22.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 16-9 

Broj: 01-GV-02-637-3/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Barbare Peleš Stroil imalo je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je odgovoriti na pitanje u kojoj fazi je rekonstrukcija objekta Olimpijskog muzeja u 

Sarajevu, budući da bi, po nekim saznanjima, ovaj muzej trebao biti otvoren u februaru 2018. 

godine, a ne vidi se da je obnova započela, odnosno objekt je i dalje u vrlo derutnom stanju.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3670/18 od 19.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-3.O/18 od 19.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-10 

Broj: 01-GV-02-637-4/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Uk Nihada imala je sljedeći sadržaj: 

„Na jednoj od prethodnih sjednica gradski vijećnik Samir Fazlić je inicirao da se Gradskom vijeću 

dostavi informacija o projektu „ARS AEVI“, te se očekuje, obzirom na izuzetan značaj ovog 

projekta za Sarajevo, da Gradonačelnik za sljedeću sjednicu Gradskog vijeća pripremi informaciju o 

realizaciji projekta Muzej savremene umjetnosti „ARS AEVI“ Sarajevo.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4931/18 od 19.09.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-4.O/18 od 20.09.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 19. sjednice Gradskog vijeća. 
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I 16-11 

Broj: 01-GV-02-637-5/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Velije Katice imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Grad Sarajevo podrži projekt dječijeg hora „PRINCESS KROFNE“ iz Sarajeva za 

izradu 11 kompakt diskova pod naslovom “Zato volim ovaj grad“ na kojima će se zabilježiti pjesme 

posvećene gradu Sarajevu, nastale u periodu od 1993. do 2017. godina, a koji će se podijeliti 

predškolskoj i školskoj djeci, te drugim grupacijama građana u cilju popularizacije Sarajeva.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3719/18 od 21.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-5.O/18 od 21.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-12 

Broj: 01-GV-02-637-6/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Grad Sarajevo ponovo uputi inicijativu Predsjedništvu Bosne i Hercegovine, 

odnosno Službi Predsjedništva zaduženoj za protokol, da visoke delegacije pri posjetama Bosni i 

Hercegovini u gradu Sarajevu, obavezno odaju počast polaganjem cvijeća na spomeniku ubijenoj 

djeci opkoljenog Sarajeva '92-'95, budući da je prošlo skoro godinu dana od upućivanja ove 

inicijative, a još uvijek nije dostavljeno očitovanje o podnesenoj inicijativi iz Predsjedništva Bosne i 

Hercegovine.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 16-13 

Broj: 01-GV-02-637-7/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj: 

„NTV Hayat se u proteklom periodu, svojim programskim sadržajima opredijelio za promociju 

gradskih projekata, a značajno je bilo i sudjelovanje ove televizijske kuće u svečanim događajima 

Grada Sarajeva u povodu Dana Grada Sarajeva. 

Bilo bi dobro da Grad Sarajevo u narednom periodu ponudi ovoj TV kući saradnju u smislu 

direktnog prenosa sjednica Gradskog vijeća odnosno osmišljavanju emisije u kojoj će se kratkom 

hronikom prezentirati rad sjednica Gradskog vijeća, a što bi pored građana grada Sarajeva moglo 

biti zanimljivo i bh. dijaspori.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

P 16-14 

Broj: 01-GV-02-637-8/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića imalo je sljedeći sadržaj: 

„U ulici Ferhadija je 27. maja odavanjem počasti i polaganjem cvijeća obilježena godišnjica 

masakra na kojoj je u ime Grada Sarajeva prisustvovala samo zamjenica Predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Mira Jurić. 

Potrebno je podsjetiti da je delegaciju Kantona Sarajevo činio i premijer Kantona, i predsjednica 

Skupštine Kantona, određeni broj ministara i zastupnici u Skupštini Kantona Sarajevo. 
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Bilo bi dobro da Grad Sarajevo, također, ubuduće formira visoku i brojniju delegaciju koja će 

dostojanstveno odati počast nedužnim ubijenim građanima Sarajeva, pogotovo na ovom mjestu gdje 

se obilježava jedan od najtežih dana za građane Sarajeva u proteklom ratu.“ 

Odgovor za vijećničko pitanje nije dostavljen. 

 

I 16-15 

Broj: 01-GV-02-637-9/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je naglasiti, da opredjeljenje da određeni projekti postanu gradski projekti, kroz svoje 

odluke, uključujući i usvajanje Budžeta Grada Sarajeva, donosi Gradsko vijeće, te ih, prema 

odlukama Gradskog vijeća, Gradonačelnik i realizira, izvršavajući, tako, politiku Grada Sarajeva.  

S tim u vezi, pri promociji Grada Sarajeva - organa Grada Sarajeva, njihovih aktivnosti i realizacije 

gradskih projekata, pored Gradonačelnika, trebaju biti zastupljeni i gradski vijećnici koji upravo 

čine organ Grada Sarajeva nadležan za odlučivanje, odnosno donošenje politike Grada Sarajeva.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

P 16-16 

Broj: 01-GV-02-637-10/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Nuke Grebovića imalo je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je da Gradonačelnik informira Gradsko vijeće o toku realizacije projekta postavljanja 

spomenika Dariju Džamonji, Kemalu Montenu i Esadu Arnautaliću u parku preko puta FIS-a, 

odnosno o planiranim rokovima za realizaciju projekta.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3726/18 od 21.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-10.O/18 od 25.065.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-17 

Broj: 01-GV-02-637-11/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je park preko puta FIS-a gdje su postavljeni spomenici Mirzi Delibašiću i Davorinu 

Popoviću, učiniti pristupačnim za invalidska, odnosno dječja kolica.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3727/18 od 21.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem  01-GV-02-637-11.O/18 od 25.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 16-18 

Broj: 01-GV-02-637-12/18 

Datum, 30.05.2018. godine (16. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića imala je sljedeći sadržaj: 

„Potrebno je pratiti i redovno održavati jarbole u nadležnosti Grada Sarajeva, postavljene na 

području grada Sarajeva na kojima su istaknute zastave, tako da se osigura da ove zastave uvijek 

budu uredne, cijele i nove.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

3669/18 od 19.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-12.O/18 od 19.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 
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I 17-1 

Broj: 01-GV-02-800-1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskih vijećnika Velije Katice i Nuke Grebovića imala je sljedeći 

sadržaj: 

Podnosi se inicijativa za podršku projektu Sarajevskog dječjeg hora „PRINCESS KRAFNE" (izrada 

11 CD-a „Zašto volim ovaj grad" sa pjesama posvećenim gradu Sarajevu, nastalim u periodu 1993-

2017 godina) putem Pokroviteljstva Grada Sarajeva. 

Sarajevski dječiji hor „PRINCESS KROFNE" postoji i djeluje od 1993. godine. Scenskim 

nastupima i originalnim repertoarom koji obuhvata autorske kompozicije, pjesme za djecu, 

tradicionalne bosanskohercegovačke pjesme, domaće i svjetske pop-rok hitove, hor "PRINCESS 

KROFNE" postao je zaštitnim znakom u izvođačkom i autorskom smislu naprostoru BiH i van 

njenih granica, odgajajući generacije mladih od kojih su se mnogi i u profesionalnom smislu danas 

odredili prema muzici. U proteklih 25 godina, članstvom je kroz hor svojim prisustvom počastilo 

preko 5.500 djece uzrasta od 4-18 godina. Svoje programske aktivnosti hor realizira kroz: 

- koncertne aktivnosti u i van Bosne i Hercegovine (preko 2000 koncerata i nastupa), 

- snimanjem studijskih audio i video materijala (10 CD-ova i 3 DVD-a sa 20 spotova), 

- učestvovanjem na festivalima dječijeg muzičkog stvaralaštva i festivalima za mlade u 

Evropi i čitavom svijetu od Ankare, Istambula, Antalije, Šibenika, Tirane, Verone, Rima, 

Clermond, Ferranda, Roterdama, Štutgarta, San Rema, Podgorice, Zagreba, Beograda, 

Kopera... 

Bili su gosti na velikim koncertima autora i izvođača iz regije: Kemala Montena, Arsena 

Dedića, Dine Merlina, Harija Mata Harija, Tonija Cetinskog, Miroslava Ilića, Gorana 

Bregovića, Zdravka Čolića, Jelene Rozge, Jelene Tomašević, "CRVENE JABUKE" 

"PRLJAVOG KAZALIŠTA", "PLAVOG ORKESTRA", te učesnici mnogobrojnih 

humanitarnih i kulturno-sportskih manifestacija. 

J.P.PTT SAOBRAĆAJA BiH, nastojeći obilježiti odlazak "PRINCESS KROFNI" na 

festival u Ankaru 1996. godine, uvrstilo je dječiji hor na jednu od svojih prigodnih 

poštanskih markica.  

Sarajevski dječiji hor registrovan je od 1999. godine kao Udruženje građana "PRINCESS 

KROFNE". Prema mišljenju relevantnih kulturnih i javnih radnika, pedagoga, roditelja, a 

prije svega djece članova, "PRINCESS KROFNE" jesu kvalitetna vannastavna aktivnost i 

postoji više elemenata da i dalje nastave na ovaj način: 

- veliki interes djece i roditelja (odraslih) za ovakvu vrstu aktivnosti; 

- promocijom tradicionalnih, pjesama za djecu, autorskih kompozicija hora, domaćih 

izvođača i autora i izvođača i autora iz regije i čitavog svijeta, popularnu muziku još više 

približiti djeci, sve one vrijednosati koje ta vrsta muzike donosi u tekstualnom i 

muzičkom smislu; 

- otvaranje mogućnosti da djeca ostvaruju nove kontakte, druženja, te upoznavanje novog i 

drugačijeg. 

U period od maja do septembra ove godine, realizirat će se i organizirati promocija 11 

CD-a "ZATO VOLIM OVAJ GRAD" sa četiri pjesme posvećene Sarajevu, na tekstove 

Velimira Miloševića, Mirsada Bećirbašića i Zlatka Bostandžića koje su nastale u periodu 

1993-2017 godine kao jedna vrsta podsjetnika i dokumenta za sve ono što se dešavalo u 

proteklom periodu Sarajevu i Bosni i Hercegovini. Ovaj projekat je uvod u pripremu 

obilježavanja 25. godina njihovog rada i djelovanja, a obilježavanje godišnjica se planira 

krajem godine velikim koncertom u Sarajevskoj dvorani ''MIRZA DELIBAŠIĆ". 

Sva programska orjentacija hora usmjerena je predškolcima, učenicima osnovnih i 

srednjih škola uz besplatnu podjelu CD-ova "PRINCESS KROFNI " i besplatan ulaz na 

sve koncerte. 

Gradska uprava je svih proteklih godina kroz razne projekte, podržavala njihov rad. 
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Prijedlog je da Grad Sarajevo izdvoji 20.000,00 KM kao generalni pokroviteli projekta 

11 CD-a "ZATO VOLIM OVAJ GRAD" sa pjesmama posvećenim gradu Sarajevu i 

najmlađim sugrađanima. 

Gradsko vijeće je podržalo inicijativu. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj 01/04-05-

3719/18 od 21.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-637-5.O/18 od 21.06.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 17-2 

Broj: 01-GV-02-732-7.1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za društvene djelatnosti imala je sljedeći sadržaj.  

„Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost da Grad Sarajevo sa 3.000,00 KM iz Budžeta 

Grada Sarajeva za 2018. godinu, podrži rad udruženja „Kolibri“.“  

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4158/18 od 18.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-732-7.1.O/18 od 19.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 17-3 

Broj: 01-GV-02-732-8.1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za društvene djelatnosti imala je sljedeći sadržaj. 

Odbor za društvene djelatnosti upućuje inicijativu da Gradsko vijeće svojim 

zaključkom zaduži Gradonačelnika da, u suradnji s JP „Sarajevo“, d.o.o., organizira 

izlet za djecu s posebnim potrebama o kojima se brinu volonteri udruženja  „Dajte 

nam šansu“ i „Kolibri“, ali  i drugih udruženja u gradu Sarajevu. 

Gradsko vijeće je razmotrilo inicijativu i usvojilo sljedeći zaključak:  

Zadužuje se Gradonačelnik da, u suradnji s JP „Sarajevo“, d.o.o., organizira izlet 

žičarom na Trebević za djecu s posebnim potrebama o kojima se brinu volonteri 

udruženja  „Dajte nam šansu“ i „Kolibri“, ali  i drugih udruženja u gradu koje imaju 

slične ciljeve. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u Informaciji o realizaciji zaključaka 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva upućenih Gradonačelniku i obaveza preuzetih usvojenim aktima 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, za period januar – juni 2018. godine (informativni materijal), 

zaprimljena pod brojem 01-GV-05-1034/18 od 04.10.2018. godine. 

 

I 17-4 

Broj: 01-GV-02-760-4.1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Komisije za spomenike imala je sljedeći sadržaj. 

”Komisija za spomenike konstatira da određene inicijative za koje je utvrđeno da su od interesa za 

Grad Sarajevo, inicijatori nisu realizirali, te upućuje inicijativu Gradskom vijeću da zaduži 

Gradonačelnika da razmotri mogućnosti i predloži odgovarajuće akte kojima bi Gradsko vijeće 

odlučilo o tome da Grad Sarajevo bude, određenom dinamikom, nosilac realizacije projekata 

podizanja spomenika Kralju Tvrtku Kotromaniću, Isa begu Ishakoviću, ubijenim građanima 

Sarajeva 1992-1995 i Spomen obilježja ženi Sarajeva, Grahamu Bamfordu, te Esadu Arnautaliću, 

Kemalu Montenu i Dariju Džamonji, a što podrazumijeva planiranje sredstava za realizaciju ovih 

projekata u kontinuitetu.  

Gradsko vijeće je razmotrilo inicijativu i usvojilo sljedeći zaključak:  
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Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnosti i predloži odgovarajuće akte kojima bi 

Gradsko vijeće odlučilo o tome da Grad Sarajevo kao nosilac realizacije projekta podizanja 

spomenika, određenom dinamikom i podigne spomenike, čije podizanje je Gradsko vijeće i 

iniciralo, a među kojima su i spomenik Kralju Tvrtku Kotromaniću, Isa beg Ishakoviću, 

ubijenim građanima Sarajeva '92-'95 i Spomen obilježja ženi Sarajeva, Grahamu Bamfordu, 

te Esadu Arnautaliću, Kemalu Montenu i Dariju Džamonji, a što podrazumijeva planiranje 

sredstava za njihovu realizaciju.” 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 17-5 

Broj: 01-GV-02-760-5.1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Komisije za spomenike imala je sljedeći sadržaj. 

„Komisija za spomenike upućuje inicijativu Gradskom vijeću da zaduži Gradonačelnika da, pri 

predlaganju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu, planira sredstva na posebnoj stavci za 

provođenje Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo, koordinira sa godišnjim 

programiranjem  održavanja spomenika. 

Gradsko vijeće je razmotrilo inicijativu i usvojilo sljedeći zaključak:  

Zadužuje se Gradonačelnik da, pri predlaganju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu, planira 

sredstva na posebnoj stavci, za provođenje Odluke o spomenicima od značaja za Grad Sarajevo, 

koordinirano sa godišnjim programiranjem  održavanja spomenika. 

Zaključak je realizovan, sredstva su planirana za održavanje odnosno izgradnju spomenika. 

 

I 17-6 

Broj: 01-GV-02-800-2/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Adnana Talića imala je sljedeći sadržaj. 

“Potrebno je da Gradonačelnik uputi apel resornom ministarstvu s prijedlogom da se napravi 

selekcija sportskih događaja (trke) koji se održavaju na gradskim ulicama u strogom centru grada, a 

što dovodi do paralize grada, posebno u vršnim satima. 

Određene trke je potrebno i moguće izmjestiti na druge lokacije, jednako atraktivne, a čije 

zauzimanje neće proizvesti zagušenje saobraćaja kakvo se proizvede obustavljanjem saobraćaja u 

centru zbog organizacije određenih događaja, a što je u posljednje vrijeme učestalo.” 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4164/18 od 18.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-2.O/18 od 19.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 17-7 

Broj: 01-GV-02-800-3/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vibora Handžića imalo je sljedeći sadržaj. 

“Potrebno je da Gradonačelnik odgovori na pitanje zašto je, pred početak sjednice, povučen, ranije 

podnesen, Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o preraspodjeli sredstava u Budžetu 

Grada Sarajeva za 2018. godinu, a vezano za početak realizacije inicijative za održavanje Formule 

E u Sarajevu.”  

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4137/18 od 17.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-3.O/18 od 18.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 
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I 17-8 

Broj: 01-GV-02-800-4.1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Podnosim inicijativu da Grad razmotri mogućnost organizacije aktivnosti povodom Svjetskog 

dana vještina mladih, koji se obilježava svake godine 15. jula, pod pokroviteljstvom Ujedinjenih 

nacija.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4158/18 od 18.07.2018. godine,zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-4.1.o/18 od 19.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 17-9 

Broj: 01-GV-02-800-5.1/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Grad Sarajevo u saradnji sa lokalnim planinarskim i traking udruženjima, izradi 

mapu planinarskih pješačkih staza i šetnica na području grada Sarajeva i njegovoj okolici, te vodić 

za šetnje, odnosno planinarenje koji bi bio dostupan na službenoj internetskoj stranici Grada 

Sarajeva ljubiteljima prirode i turistima.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj 01/04-05-

4140/18 od 17.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-5.1.O od Odgovori na 

vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 17-10 

Broj: 01-GV-02-800-6/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Vezano za neuvrštavanje u prijedlog dnevnog reda 17. sjednice Gradskog vijeća predložene 

Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana „Reljevo“, 

potrebno je naglasiti da Zakon o prostornom uređenju Kantona Sarajevo jasno propisuje u kojim 

slučajevima se određeno građenje može izuzeti iz zabrane građenja do donošenja plana čiji 

postupak se započinje odlukom o pristupanju izradi plana, a kojom se uređuje i izuzeće iz režima 

zabrane građenja.  

S tim u vezi, najznačajnija je uloga Gradonačelnika kao predlagača planskih dokumenata, da se više 

ne dozvoli da Grad Sarajevo bude saučesnik u prevođenje urbanističke politike grada u socijalnu 

kategoriju, odnosno u omogućavanju legalizacije planskih rješenja  koja se formuliraju isključivo 

po zahtjevima investitora kojima se zadovoljavju njihovi uski privatni  interesi. 

Također, je potrebno da i Gradonačelnik svojim prijedlozima i Gradsko vijeće svojim odlukama u 

oblasti urbanog planiranja i ukupnog razvoja Grada, u okviru svojih nadležnosti, a i koristeći svoj 

autoritet urade sve da Grad Sarajevo sačuva dignitet institucije koja urbanim razvojem upravlja 

razumijevajući posljedice koje neadekvatno odlučivanje može proizvesti po grad i građane u bliskoj 

i u daljoj budućnosti.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj 01/04-05-

4138/18 od 17.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-6.O/18 od 18.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 
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P 17-11 

Broj: 01-GV-02-800-7/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Mire Lazovića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik odgovori na pitanje postoje li neke konkretne inicijative vezane za 

formulaciju konkretnog, ali ozbiljnog i dugoročnog projekta s ciljem uređenja korita Miljacke. 

Pitanje se upućuje budući da je javnost zainteresirana za rješavanje ovog problema, te da se pitanja 

građana i određene inicijative često pojavljuju u javnosti već duže vrijeme. 

Potrebno je istaći vizionarske inicijative koje iznosi čelnik kompetente institucije direktor Fonda za  

zaštitu okoliš Federacije BiH Fuad Čibukčić, a kojima se predlažu projekti uređenja korita 

Miljacke, za odvođenje otpadnih voda i izgradnju brana što bi rezultiralo čišćenjem vodotoka i 

otvaranje mogućnosti za korištenje Miljacke za određene sportske aktivnosti.” 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4216/18 od 23.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-7.O//18 od 24.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 17-12 

Broj: 01-GV-02-800-8/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Almedina Miladina imala je sljedeći sadržaj. 

“Svjedoci smo da su mesingane spomen ploče postavljene na lokalitetima u Općini Stari Grad, a 

slično je i u cijelom gradu, na kojima su istaknuta imena poginulih branitelja grada ’92-’95 u lošem 

stanju jer se ne održavaju na uređen način. 

Na pitanja upućena raznim institucijama, u traganju za nadležnim subjektom za održavanje ovih 

spomen obilježja, nije dobiven odgovor. 

Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost da se održavanje ovih spomen obilježja stavi u 

nadležnost Grada Sarajeva, a da poslove održavanja vrši JP “Sarajevo” d.o.o., te da Gradskom 

vijeću predloži eventualno rješenje. 

U kontekstu održavanja ovih spomen obilježja, upućuje se inicijativa Gradonačelniku da poduzme 

potrebno u okviru nadležnosti Grada Sarajeva ili prema nadležnim organima da se zaštite, odnosno 

ponovo učine dostupnim “sarajevske ruže” (oštećenja od granata) koje su na određenim lokalitetima 

prekrivene novim asfaltnim pokrivačem ili popločane kao što je to, na primjer, ona u Dženetića 

čikmi.” 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4163/18 od 18.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-8.O/18 od 19.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 17-13 

Broj: 01-GV-02-800-9/18 

Datum, 27.06.2018. godine (17. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića imala je sljedeći sadržaj. 

„Ulicama Općine Stari Grad i Općine Centar je upriličen ispraćaj konjanika opremljenih za odlazak 

na tradicionalno hodočašće Ajvatovca 2018 godine. 

Procesija je svojom atrakcijom privukla veliku pažnju sugrađana, a posebno turista. 

Potrebno je za ubuduće, tražiti od nadležnih organa koji postavljaju uvjete za korištenje gradskih 

ulica za prolaz konja, da se konji opreme tako da izmet ne ostaje na gradskim ulicima, kao i da se 

organizira simultano čišćenje u slučaju nezgoda. 

Dobar primjer je način na koji su opremljeni konji koji voze kočije na Vrelo Bosne, čime je 

spriječeno prljanje i neugodan miris. 
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Ovo je potrebno kako se ne bi upečatljiva slika koju turisti nose iz našeg grada povodom ovakvih i 

sličnih manifestacija, umanjila i opteretila pratećim doživljajem nečista grada.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4162/18 od 18.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-800-9.O/18 od 19.07.2018. 

godine Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 18. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 18-1 
Broj: 01-GV-02-828-1.1/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Predsjedavajućeg Gradskog vijeća Igora Gavrića imala je sljedeći 

sadržaj. 

„JP Televizija Kantona Sarajevo, d.o.o. se obratila Gradskom vijeću Grada Sarajeva molbom za 

finansijsku pomoć pri realizaciji dokumentarnog filma “Keli”, filma o Želimiru Vidoviću Keliju, 

koji se spominje kao jedna od najvećih legendi, kako u sportskom, tako i u ljudskom smislu, koje su 

grad i FK „Sarajevo“ ikada imali. Poginuo je u humanoj misiji, prevozeći ranjenike iz sarajevskog 

naselja Dobrinja prema bolnici Koševo 1992. godine. 

Upućuje se inicijativa Gradonačelniku da razmotri molbu JP Televizija Kantona Sarajevo, d.o.o. s 

ciljem određivanja o mogućoj finansijskoj podršci Grada Sarajeva projektu snimanja 

dokumentarnog filma „Keli“, putem pokroviteljstva Grada Sarajeva ili na drugi način, u visini od 

5.000,00KM.  

Pozivam gradske vijećnike da razmotre inicijativu i daju joj podršku kako bi postala inicijativom 

Gradskog vijeća.  

Obrazloženje 

Dokumentarni film autora Muhameda Bikića, novinara i publiciste, čije snimanje priprema JP TVSA, 

ispričat će priču o životu Želimira Vidovića Kelija, legendarnog nogometaša Sarajeva i reprezentativca 

bivše Jugoslavije koji je ubijen 1992. godine u humanoj misiji spašavanja ranjenika iz naselja Dobrinja. 

Životna pirča Kelija će biti ispričana prema kazivanjima njegovih najbližih, prijatelja, suigrača i 

sugrađana suvremenika, a vezano za ljude, događaje i mjesta koji su zajedno s njim, obilježili Sarajevo.  

Udruženje “Bordo prijatelji 1946”  je o Želimiru Vidoviću Keliju napisalo: “Želimir Vidović Keli je 

fudbalska i ljudska legenda grada Sarajeva.Rođen je 17.11.1953. godine u Sarajevu, gdje je u plemenitoj 

misiji i izgubio život 17.5.1992. godine, za vrijeme posljednjeg rata. 

Svoju nogometnu karijeru je započeo u sarajevskoj Bosni, a za prvi tim FK “Sarajevo” debitirao je 

14.8.1974. godine. U devet sezona je branio boje kluba 241 put. Želimir Vidović Keli je svojim 

maestralnim igrama u dresu Fudbalskog kluba “Sarajevo” zaslužio poziv i u državni tim Jugoslavije. 

U bordo dresu je odigrao i svojim virtuoznim nogometnim umijećem, rješavao neke od najvećih 

utakmica koje ovaj grad uopće pamti, poput gradskog derbija u martu 1982. godine pred 55.000 

gledalaca, što je nikad ponovljen rekord grada Sarajeva; utakmice kupa UEFA, te nesretno izgubljeno 

finale kupa Maršala Tita. 

 

Svoju profesionalnu fudbalsku karijeru Vidović je zaključio igrajući za austrijski GAK, a potom se 

vratio u voljeni rodni grad. Po okončanju profesionalne igračke karijere radi kao trener u FK “Novi 

Grad”, sadašnja FK “Dobrinja.” 

Želimir Vidović Keli kao fudbaler ostaće upamćen po svojoj bezgraničnoj plemenitosti, rijetkom i 

čudnovatom spoju elegancije i požrtvovanosti na terenu. 

A kako je “igrao lopte” Keli je upravo tako i živio, nesebično dajući sebe za svoj grad i sugrađane. 

U najtežim trenucima po grad Sarajevo, u proljeće 1992. godine, Keli je bio i ostao tamo gdje je cijeli 

život pripadao. Opsada Sarajeva zatekla ga je na Dobrinji. Kao istinska sportska i ljudska gromada 

17.5.1992. godine Keli je vozilom Hitne pomoći između neprijateljskih punktova, u misiji spašavanja 

života, prebacio u grad četiri najteža dobrinjska ranjenika. Na povratku u Dobrinju, gdje je žurio kako bi 
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nastavio spašavati živote svojih sugrađana, kola Hitna pomoći kojima je upravljao, zaustavljena su na 

neprijateljskom punktu, a velikom čovjeku Želimiru Vidoviću Keliju gubi se svaki trag.  

Potraga za njegovim tijelom trajala je punih 12 godina. Petog juna 2004. godine na gradskom groblju 

Bare, pokopani su posmrtni ostaci legendarnog fudbalera i čovjeka Želimira Vidovića Kelija. Prema 

izričitoj želji porodice,  Keli je pokopan u dresu FK Sarajevo, kluba i grada za kojeg je živio i stradao. 

Danas jedna ulica u Sarajevu na Dobrinji, nosi njegovo ime, kao i teren u trening kampu FK “Sarajevo” 

na Butmiru, a svake godine se organizira fudbalski turnir u čast Želimira Vidovića Kelija. 

Ono što Sarajevo, mali grad po svim statističkim kriterijima na evropskoj mapi prijestolnica, čini 

velikim i prepoznatljivim su upravo ljudi poput Želimira Vidovića Kelija koji daju taj jedinstveni pečat, 

sarajevski duh, po kome Sarajevo nadmašuje svoju objektivnu veličinu i naš grad čini jedinstvenim i 

posebnim. 

Zbog takvih ljudi se ovaj grad i voli. 

Grad Sarajevo i njegovi građani ostaće vječni dužnici Želimiru Vidoviću Keliju”, poručili su Bordo 

prijatelji. 

Gradsko vijeće je podržalo inicijativu. 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 18-2 

Broj: 01-GV-02-810-1.1/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Kolegij Gradskog vijeća uputio je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak kako slijedi. 

„Grad Sarajevo upućuje apel nadležnima u Kantonu Sarajevo, ali i lokalnim zajednicama i javnim 

medijskim servisima da poduzmu aktivnosti, u okviru svog djelokruga i raspoloživih mogućnosti, 

kojima će se kontinuirano, u dužem periodu, voditi snažna kampanja, s ciljem podizanja svjesti o 

neophodnosti jačanja odgovornosti svih učesnika u saobraćaju i svjesti o teškim i trajnim 

posljedicama koje mogu nastati zbog neodgovornih postupaka svih subjekata.“ 

Gradsko vijeće je podržalo inicijativu. 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 18-3 

Broj: 01-GV-02-847-1/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Kluba gradskih vijećnika SBB imala je sljedeći sadržaj. 

„Klub SBB-a pokreće inicijativu, te zahtjeva da se ista brzo realizuje, da se nađu sredstva za 

riješenje mogućnosti pristupa invalidima žičari. 

Kao moguće riješenje Klub SBB-a predlaže izgradnju ravnog eskalatora. 

Obrazloženje: 

Poznato je da je otvorenje žičare bilo 06.04.2018. godine te da je isti dan bilo i dosta posjetioca. 

Pristup žičari zahtjeva pješačenje i penjanje uz stepenice, te je sami pristup onemogućen osobama 

koje su u kolicima. 

Zahtjevamo da se čim prije nađe riješenje te da se pristup žičari omogući i ovim osobama koje nisu 

u stanju stati na noge i popeti se uz značajan broj stepenica da bi sjeli i provozali se simbolom 

Grada Sarajeva. 

Pozivam Gradonačelnika da se inicijativa realizuje u što kraćem roku, jer smo zaboravili na osobe 

koje ne smiju biti zaboravljene. “ 

Usmeno obrazloženje je dato i na 18. sjednici Gradskog vijeća. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4652/18 od 30.08.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-847-1.O/18 od 31.08.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 19. sjednice Gradskog vijeća. 
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I 18-4 

Broj: 01-GV-02-870-1/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića imala je sljedeći sadržaj. 

“Košarkaši klub Željezničar u septembru ove godine organizira Međunarodni memorijalni turnir 

“Davorin Popović – Dačo”. To je 16-ti po redu međunarodni memorijalni turnir na kome će 

sudjelovati ekipe iz država bivše Jugoslavije i Turske.  Inicijativa je da, budući da je KK Željezničar 

nositelj “Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva”, da Gradsko vijeće i Gradonačelnik podrže 

organizaciju ovoga prestižnog turnira. Poznato je da se sport u Sarajevu nalazi u veoma teškoj 

situaciji, a pogotovo ženski sport.  Ovaj klub se nalazi u teškoj situaciji, te je potrebo iskazati 

bojazan da se, bez gradske podrške neće moći organizirati ovaj bitan događaj za Grad Sarajevo. 

Zato se upućuje inicijativa Gradskom vijeću odnosno  Gradonačelniku, da  iznađu mogućnost i 

sredstva kako bi podržali ovaj turnir u visini od  12.000,00  KM. Predloženi iznos bi pokrio jednu 

trećinu troškova organizacije, a preostala sredstva će Klub osigurati na drugi način. “ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 
 

P 18-5 

Broj: 01-GV-02-870-2/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik - Gradska služba za urbano planiranje, investicije, stambene i 

komunalne poslove, prezentira gradskim vijećnicima dokumentaciju kojom raspolaže kako bi se 

gradski vijećnici upoznali sa Regulacionim planom Gradski centar Marijin Dvor Kvadrant „B“,  što 

je već bilo zatraženo prije godinu dana, a s ciljem osnovanog odlučivanja o budućim planskim 

rješenjima. 

Očekuje se da Grad Sarajevo završi ranije započeti posao, odnosno konačno definira planski 

dokument za ovaj izuzetno vrijedan centralni prostor, budući da je na snazi jedan plan koji je u 

koliziji sa zahtjevima građana, lokalne zajednice, ali i potencijalnih investitora. 

Na prošloj sjednici Općinskog vijeće Centar, ovlašteni predlagač je odustao od prijedloga akta, 

upućenog općinskom vijeću na razmatranje, a vezano za izgradnju podzemnih garaža na Bulevaru 

Franca Lehara. 

U Općini Centar je u pripremi i odluka vezana za izgradnju određenih objekata na području 

Regulacionog plana Gradski centar Marijin Dvor u blizini Unisovih nebodera. 

Također, još uvijek nije definiran koncept za izgradnju konceptne dvorane i biciklističke staze u 

okviru obuhvata ovog Plana.“ 

Odgovor na postavljeno vijećničko pitanje nije dostavljen. 

 

I 18-6 

Broj: 01-GV-02-870-3/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradsko vijeće do kraja tekuće godine, odnosno do početka EYOF 2019, na svakoj 

sjednici razmatra Informaciju o toku priprema za organizaciju i realizaciju EYOF. 

Kao što je poznato, august mjesec je mjesec godišnjih odmora, a upitno je održavanje i sjednice 

Gradskog vijeća krajem septembra mjeseca zbog općih izbora koji će uslijediti. 

Preostalo je, dakle poslije toga još nekoliko mjeseci do početka EYOF-a. Budući da su prisutne 

određene informacije da pripreme ne teku optimalnom dinamikom, potrebno je da se svi subjekti 

dodatno angažiraju kako bi se igre pripremile na odgovarajući način u potrebnom roku.“ 
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Gradsko vijeće je na 20. sjednici razmatralo Izvještaj o preduzetim aktivnostima i toku priprema za 

održavanje EYOF 2019 za period april-septembar 2018. godine, a na 21. i 22. sjednici informacije 

o organizacionim pripremama za EYOF 2019, za oktobar odnosno novembar 2018. godine. 

 
I 18-7 

Broj: 01-GV-02-870-4/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Samira Fazlića imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik – nadležne službe u Gradskoj upravi dostave odgovore na sva 

vijećnička pitanja upućena od početka mandata, odnosno daju informacije o toku realizacije 

podnesenih inicijativa ili se pismeno očituju o nemogućnosti njihove realizacije.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća broj 01-GV-05-863-2.1/18 od 16.10.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i 

vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 18-8 

Broj: 01-GV-02-870-5/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Uk Nihada imala je sljedeći sadržaj. 

„Poznato je da je Grad Sarajevo u ranijem sazivu osnovao Ured za energetsku efikasnost. Potrebno 

je informirati Gradsko vijeće o statusu, odnosno aktivnostima ovog Ureda a s ciljem obnavljanja, 

odnosno intenziviranja njegovog rada obzirom na raspoložive potencijale u Evropskim fondovima 

za dodjelu grantova u ovoj oblasti. 

Potrebno je, posebno, razmotriti mogućnost apliciranja po pozivima za korištenje ovih sredstava, za 

realizaciju projekata obnove oštećenih fasada u gradu Sarajevu, a zašto je moguće koristiti značajna 

sredstva.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 18-9 

Broj: 01-GV-02-870-6/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Tonija Vukadina imala je sljedeći sadržaj. 

„Upućuje se inicijativa da se ubuduće sjednice Gradskog vijeća započinju intoniranjem himne BiH,  

budući da je Sarajevo glavni grad BiH.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
P 18-10 

Broj: 01-GV-02-870-7/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Tonija Vukadina imalo je sljedeći sadržaj. 

“Službenoj internetskoj stranici EYOF, d.o.o. u desnom uglu se nalaze sljedeće skraćenice: BiH, 

SRB i ENG. 

Potrebno je da rukovodstvo EYOF, d.o.o. Istočno Sarajevo, odgovori na pitanje što točno znače ove 

skraćenice.” 
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Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu „EYOF 2019“ d.o.o, broj 03-

317-07/18 od 31.07.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-870-7.O/18 od 31.07.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 19. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 18-11 

Broj: 01-GV-02-870-8.1/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Podnosim inicijativu da Grad Sarajevo postavi spomen ploče na raskrsnici ulica Zmaja od Bosne i 

Nulte transverzale, u blizini Historijskog i Zemaljskog muzeja BiH, kojom će se obilježiti sjećanje 

na ubijene Selmu Agić i Editu Malkoč, te da u tom cilju Gradonačelnik obrađenu i kompletiranu 

inicijativu uputi Komisiji za spomenike kako bi utvrdila prijedlog odluke o postavljanju ove 

spomen ploče za Gradsko vijeće.  

Obrazloženje: 

Namjera inicijative je sasvim jasna - želja je da se obilježi sjećanje na njihove mlade živote i 

tragično stradanje. Bez daljeg obrazlaganja, želim samo napomenuti da se na ovoj lokaciji već 

nalazi improvizacija spomen ploče, koju su građani ovog grada prislonili na jedan od semafora na 

raskrsnici na kojoj se ubistvo desilo, što je dovoljan pokazatelj da je spomen obilježje poželjno i 

potrebno. Također bih podsjetio na to da je druga godišnjica njihove smrti 10. oktobra te bih ovom 

prilikom izrazio želju da, ukoliko inicijativa bude prihvaćena i bude započet proces njene 

realizacije, spomen ploča bude otkrivena na taj datum“. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4982/18 od 21.09.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-870-8.1.O/18 od 25.09.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 19. sjednice Gradskog vijeća. 

 
I 18-12 

Broj: 01-GV-02-870-9.1/18 

Datum, 25.07.2018. godine (18. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Podnosim vijećničku inicijativu da Grad Sarajevo, ispred zgrada i objekata na području Grada, koji 

se smatraju kulturno-historijski važnim i interesantnim, a koji su bili devastirani u toku protekle 

agresije, postave obilježja koja će sadržavati fotografije tog objekta, zgrade iz perioda neposredno 

nakon rata – prije njegove sanacije, kao i tekst o samom objektu i njegovom kulturno-historijskom 

značaju. Potrebno je da Gradonačelnik, u tom cilju, obrađenu i kompletiranu inicijativu uputi 

Komisiji za spomenike kako bi utvrdila prijedlog odluke ili odluka o postavljanju ovih  spomen 

obilježja za Gradsko vijeće.“  

Obrazloženje: 

Cilj jačanja ratnog turizma u našem gradu prije svega predstavlja podizanje svijesti o prošlosti 

našeg grada, njegovom historijskom značaju i značaju procesa njegove ponovne izgradnje. Primjer 

takve građevine jeste upravo naša Vijećnica, a sasvim je jasno da ih (nažalost) ima još mnogo. 

Smatram da bi se radilo o jako značajnom projektu, koji bi služio podizanju turističkog i 

historijskog značaja pojedinim lokacijama u gradu.Što se nabavke samih fotografija tiče, kao što 

znamo, mnogo je fotografa pratilo i obilježilo agresiju na ovaj grad, kao i sam proces podizanja 

Sarajeva iz pepela. Jedan od njih je i naš sugrađanin i dobitnik Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva Jim Marshall, čije su fotografije izložene u Historijskom muzeju BiH i dio su stalne 

postavke „15 godina Jima Marshalla“. Koncept ovog projekta zasnovan je na postizanju jakog 

„prije i poslije“ efekta, koji će osoba doživjeti pogledom na fotografiju, na kojem je objekat sa svim 

njegovim ratnim „ožiljcima“, a potom pogledom na objekat ispred sebe u trenutnom stanju“. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

4981/18 od 21.08.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-870-9.1.O/18 od 25.09.2018. 
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godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 19. sjednice Gradskog vijeća, i u 

aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-5308/18 od 09.10.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-

GV-02-870-9.1.O/18 od 11.10.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative 

sa 20. sjednice Gradskog vijeća. 

 
P 19-1 

Broj: 01-GV-02-863-1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vedada Deljkovića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Da li je i za ovu godinu planirano čišćenje zidova korita rijeke Miljacke koji su ponovo zarasli u 

korov? Ako jeste, za kada je to planirano i da li se razmatra mogućnost da se ovaj problem riješi u 

potpunosti?“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

5583/18 od 31.10.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-863-1/18 od 02.11.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća. 

 
P 19-2 

Broj: 01-GV-02-863-2/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vedada Deljkovića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Tražim da mi se dostavi informacija koliko puta su zasjedala stalna radna tijela Gradskog vijeća 

(komisije i odbori) pojedinačno, od konstituisanja Gradskog vijeća zaključno sa 31.07. 2018. 

godine“. 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća, broj 01-GV-05-863-2.1/18 od 16.10.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i 

vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća. 

 
P 19-3 

Broj: 01-GV-02-863-3/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vedada Deljkovića koje je upućeno Gradonačelniku – 

Gradskoj službi za opću upravu i zajedničke poslove imalo je sljedeći sadržaj. 

„Molim potpunu informaciju o procesu digitalizacije Gradske uprave i Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva, šta je do sada učinjeno, koji su planovi u narednom periodu? 

Odgovor na postavljeno vijećničko pitanje nije dostavljen. 
 

I 19-4 

Broj: 01-GV-02-923-2.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Komisija za jednakopravnost spolova uputila je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak 

kako slijedi. 

Zadužuje se Gradonačelnik, odnosno skupštine gradskih poduzeća da zaduže uprave, da pri 

zapošljavanju, vode računa o ujednačenoj spolnoj zastupljenosti među uposlenima, kao i o 

odgovarajućoj zastupljenosti, uposlenih iz reda konstitutivnih naroda i reda ostalih, posebno 

u rukovodećim strukturama.  

Gradsko vijeće je podržalo inicijativu i usvojilo zaključak kako je predložen, te je upućen 

navedenim subjektima na realizaciju. 
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I 19-5 

Broj: 01-GV-02-945-1.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj imala je 

sljedeći sadržaj. 

“Zadužuje se Gradonačelnik da uputi komunalnog inspektora koji će utvrditi kakvi radovi se 

odvijaju uz korito rijeke Miljacke, na lokalitetu iza Kozije ćuprije, a s cijem prevencije pokretanja 

klizišta, te da o tome informira Gradsko vijeće.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj 01/04-05-

5401/18 od 17.10.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-945-1.1.o/18 od 22.10.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća. 

 

I 19-6 

Broj: 01-GV-02-920-2.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa Komisije za pitanja mladih imala je sljedeći sadržaj. 

“Zadužuje se Gradonačelnik da informira Komisiju za pitanja mladih o toku realizacije zaključka 

vezanog za planiraje sredstava u Budžetu Grada Sarajeva za 2019. godinu namjenjenih za projekte 

od interesa za mlade.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj  01/04-05-

5441/18 od 18.10.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-920-2.1.O/18 od 19.10.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća 

 
I 19-7 

Broj: 01-GV-02-920-3.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Komisija za pitanja mladih uputila je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak kako slijedi. 

Zadužuje se Gradonačelnik da informira Komisiju za pitanja mladih o toku izrade Strategija 

za mlade Grada Sarajeva, odnosno realizacije Programa rada Gradskog vijeća vezano za ovu 

temu. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika,broj  01/04-05-

5440/18 od 18.10.2018. godine zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1006-7.1.O/18 od 19.10.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća  

 

I 19-8 

Broj: 01-GV-02-943-2.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa Komisije za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama imala je sljedeći 

sadržaj: 

“Komisija za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama upućuje inicijativu nadležnim organima 

Kantona Sarajevo da se na odgovarajući način riješi problem širenja neugodnih mirisa, odnosno 

nezdravih isparavanja sa gradske deponije na okolna naselja, kako bi se preveniralo narušavanje 

zdravlja građana.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Kantona Sarajevo-Ministarstva 

prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša, broj 05-05-34685/18 III MG od 02.11.2018. 

godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-943-2.1.O/18 od 07.11.2018. godine, Odgovori na 

vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća. 
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I 19-9 

Broj: 01-GV-02-997-1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Dade Stojnića imala je sljedeći sadržaj. 

“Pokrećem inicijativu da Gradsko vijeće donese odluku o bratimljenju Grada Sarajeva i Grada 

Frankfurt na Majni. 

Pozivam Gradsko vijeće da podrži ovu inicijativu tako da ona postane inicijativom Gradskog vijeća, 

donošenjem zaključka kojim će zadužiti Gradonačelnika da pokrene potrebne aktivnosti, s ciljem 

dogovaranja saradnje sa Gradom Frankfurt na Majni, u okviru budućeg sporazuma o saradnji, te 

predloži Gradskom vijeću donošenje odgovarajućeg akta kojim bi se tako dogovoren sporazum o 

bratimljenju i formalizirao. 

 

Obrazloženje 

Frankfurt na Majni (na njemačkom jeziku: Frankfurt am Main) je s više od 700.000 stanovnika 

najveći grad u njemačkoj saveznoj zemlji Hessen, poslije Berlina,  Hamburga, Mnchena i Kelna 

peti po veličini grad u Njemačkoj. Područje utjecaja procjenjuje se na 2.300.000 stanovnika, a 

metropolitansko područje na 5.600.000 stanovnika. Nekoć slobodni grad carstva, gdje su se 

održavali izbori i krunidbe njemačkih careva, Frankurt je danas jedna od najbogatijih metropola 

Europe, te bankarski, literarni i kulturni centar u kojem se nalazi sjedište Europske središnje banke i 

jedno od najvažnijih financijskih tržišta. Raskrižje je najvažnijih prometnica u Njemačkoj, te jedan 

od najvećih i najvažnijih prometnih čvorova u Europi. Frankfurtska zračna luka je najveća u 

Njemačkoj a poslije pariške i londonske treća po veličini u Europi i osma u svijetu. Kao sajamski 

grad sa svojim mnogobrojnim sajmovima je od svjetskog značaja. Najznačajniji su međunarodni 

sajam automobila IAA (Internationale Automobil-Ausstellung), koji je najveći stručni automobilski 

sajam na svijetu, te međunarodni sajam knjiga (Frankfurter Buchmesse). 

Svojom dugom i bogatom povijesnom tradicijom, divnim spomenicima kulture, brojnim 

muzejima i galerijama i u njima pohranjenim vrijednim umjetničkim blagom, Frankfurt je izrastao u 

njemačku i svjetsku kulturnu i gospodarsku metropolu. 

Prem službenim statističkim podacima iz 2017. godine, Frankfurt ima 695.624 stanovnika. Nijemci 

čine 51,2 posto, dok su ostatak uglavnom Turci, Bošnjaci, Hrvati, Srbi, Poljaci, Talijani, Marokanci 

i drugi. Većinom su na privremenom radu ili sa stalnim boravkom u Njemačkoj.“ 

Gradsko vijeće je podržalo inicijativu.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 19-10 

Broj: 01-GV-02-1006-2.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Srđana Simonovića imala je sljedeći sadržaj. 

“Dobio sam informaciju u Općini Stari Grad da je za rekonstrukciju školskog objekta i poboljšanje 

uslova učenicima u Osnovnoj školi “Saburina”, Gradska uprava, i to Služba za obrazovanje, Služba 

za međunarodnu saradnju preko projekata obezbijedila vrlo značajna finansijska sredstva. Navodno 

više od 700.000,00 KM. I molim potpunu informaciju o tome ako može nešto sad, a ako nemaju 

potpunu informaciju do narednog Vijeća”.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 
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P 19-11 

Broj: 01-GV-02-1006-3.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Srđana Simonovića imalo je sljedeći sadržaj. 

Potrebno je dostaviti odgovor, u pismenoj formi do naredne sjednice Gradskog vijeća, na 

pitanje: “Gdje i koji vijećnici su putovali i koliko dana, od početka mandata pa do 

30.08.2018. godine, ko je bila delegacija koja je putovala sa Gradonačelnikom i 

vijećnicima?”  

Odgovor na vijećničko pitanje nije dostavljen. 

 
P 19-12 

Broj: 01-GV-02-1006-4.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Srđana Simonovića imalo je sljedeći sadržaj. 

“Upućuju se pitanja direktoru JP “Sarajevo”: “Zašto na žičari ne postoji knjiga žalbi? Ko je osoba 

koja mi je prodala kartu, izvrijeđala me i dovela u veoma neugodnu situaciju dana 23.08.2018. 

godine u 09:37? Imam tu sreću ili nesreću da sam gradski vijećnik pa mogu ovdje javno da vas to 

pitam. Očekujem objašnjenje i izvinjenje od Uprave i misteriozne osobe.”  

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu JP „Sarajevo“ d.o.o., broj 01-

05-1522/18 od 26.10.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1006-4.1.O/18 od 

31.10.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog 

vijeća. 

 
P 19-13 

Broj: 01-GV-02-1006-6.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Tonija Vukadina imalo je sljedeći sadržaj. 

“Potrebno je odgovoriti na pitanje ko ima pravo zakazati sjednicu radnog tijela u skladu sa Statutom 

Grada Sarajeva i Poslovnikom Gradskog vijeća?”  

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Predsjedavajućeg Gradskog 

vijeća broj 01-GV-05-1006-6.2/18 od 11.10.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i 

vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća. 

 

P 19-14 

Broj: 01-GV-02-1006-7.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Tonija Vukadina imalo je sljedeći sadržaj. 

“Potrebno je odgovoriti na pitanje: “Dokle smo došli sa Strategijom za mlade i sa projektom 

“Sarajevo Smart City?”  

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika,broj  01/04-05-

5440/18 od 18.10.2018. godine zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1006-7.1.O/18 od 19.10.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća  
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I 19-15 

Broj: 01-GV-02-1006-5.1/18 

Datum, 26.09.2018. godine (19. sjednica Gradskog vijeća)  

 
Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Podnosim vijećničku inicijativu da Grad novčanim sredstvima pomogne učešće našeg 

najuspješnijeg ženskog fudbalskog kolektiva SFK 2000 Sarajevu u 1/16 finala UEFA Lige prvaka 

za žene.“ 

Obrazloženje: 

SFK 2000 Sarajevo najuspješniji je bosanskohercegovački ženski fudbalski klub, te je dobitnik 

brojnih nagrada. U svojoj historiji SFK 2000 Sarajevo proglašen je pet puta najboljim ženskim 

klubom na području Kantona Sarajevo, a u izboru za najbolje sportiste i sportistkinje Bosne i 

Hercegovine u 2014. i 2015. godini, SFK 2000 Sarajevo ušao je u najuži izbor za najbolji kolektiv 

naše države. Također SFK 2000 Sarajevo najuspješniji je ženski fudbalski klub u regiji, sa 14 

uzastopnih naslova prvaka BiH, 13 trofeja osvajača Kupa BiH, te su igračice SFK 2000 Sarajevo 13 

puta učestvovale u UEFA Ligi Prvaka za žene, od toga su u šesnaestinu finala prošle 2009. i 2012. 

godine. 2016. godine Grad Sarajevo dodijelio je ekipi SFK 2000 i plaketu Grada. 

U šesnaestini finala igraju i ove godine, i to protiv ženske ekipe engleskog Chelseaja. Prvu 

utakmicu su već odigrale na domaćem terenu, dok danas uzvratnu utakmicu igraju u Londonu. 

Nažalost, učešće u ovako bitnom takmičenju iziskuje novčana sredstva, a SFK 2000 Sarajevo 

neprofitabilan klub. Iz tog razloga, podnosim inicijativu da Grad Sarajevo svojim primjerom pokaže 

kako bi trebalo ulagati i u ženski sport, u koji se u našoj državi još uvijek ne ulaže dovoljno, te da 

određenim iznosom finansijski pomogne ekipi SFK 2000 za učešće u ovom najprestižnijem 

evropskom takmi čenju. 

Inače, najveć i troškovi za organizaciju ovog gostovanja su sljedeći: 

1. Smještajima u Londonu (cca. 9.000 BAM) 

2. Avionske karte (cca. 17.000 BAM) 

3. Vize (5.500 BAM)“ 
Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

5392/18 od 17.10.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1006-5.1.O/18 od 18.10.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 20. sjednice Gradskog vijeća 

 
P 20-1 

Broj: 01-GV-02-1004-1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Vedada Deljkovića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Molim Vas, samo, za jednu informaciju. Kojim je gradovima Grad Sarajevo poklonilo ramazanski 

top?“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj 01/04-05-

6144/18 od 27.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1004-1.O/18 od 27.11.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća  

 

I 20-2 

Broj: 01-GV-02-1055-3.1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Komisija za pitanja mladih uputila je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak kako slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost uvrštavanja obilježavanja datuma od značaja za 

mlade u Gradu Sarajevu (kao što je Međunarodni dan mladih koji se obilježava 12.08.), u važeći 

protokol o obilježavanju značajnih datuma, događaja i ličnosti za Grad Sarajevo, te da predloži  
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Gradskom vijeću izmjene i dopune meritornog gradskog propisa u ovom smislu ili da predloži drugi 

način na koji se mogu obilježiti datumi od značaja za mlade u Sarajevu.“ 

Gradsko vijeće nije usvojilo predloženi zaključak.  

 

I 20-3 

Broj: 01-GV-02-1055-4.1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Komisija za pitanja mladih uputila je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak kako slijedi. 

“Zadužuje se Gradonačelnik da, pri planiranju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu, planira 

odgovarajuća sredstva za praćenje realizacije buduće Strategije za mlade koja je sadržana u Nacrtu 

Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2019. godinu, a kako bi i provođenje ove 

strategije bilo realno i izvjesno.“ 

Gradsko vijeće je razmotrilo inicijativu, ali nije usvojilo predloženi zaključak, budući da je 

Predsjedavajući konstatirao da se Gradonačelnik izjasnio da je u Nacrtu Budžeta Grada Sarajeva 

za 2019. godinu već predviđen plan sredstava za navedenu namjeru. 

 

I 20-4 

Broj: 01-GV-02-1056-3.1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Odbor za informatiku i telematiku uputio je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak kako 

slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da, najkasnije do kraja tekuće godine, formira tijelo koje će formulirati 

Strategiju „Sarajevo pametni Grad" tokom sljedeće godine, te da, u tom kontekstu, planira i 

inicijalna sredstva u Budžetu Grada Sarajeva za 2019. godinu, za izradu Strategije.“ 

Gradsko vijeće je razmotrilo inicijativu, ali nije usvojilo predloženi zaključak, budući da je 

Predsjedavajući konstatirao da se Gradonačelnik izjasnio da je u Nacrtu Budžeta Grada Sarajeva 

za 2019. godinu već predviđen plan sredstava za navedenu namjeru.  

 
I 20-5 

Broj: 01-GV-02-1051-6.1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj  uputio je inicijativu da Gradsko vijeće 

donese zaključak kako slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da razmotri mogućnost osmišljavanja programa za izgradnju novih 

česmi na području grada Sarajeva, formom i oblikom usklađenih sa nasljeđenim okruženjem.“ 

Gradsko vijeće je  razmotrilo inicijativu, ali nije usvojilo predloženi zaključak. 
 

I 20-6 

Broj: 01-GV-02-1099-2.1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu da Gradsko vijeće donese zaključak kako 

slijedi. 

„Subjekt u javnoj raspravi o Nacrtu Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu je i Odbor za 

društvene djelatnosti, te će se zahtjev za davanje mišljenja o Nacrtu Budžeta uputiti i ovom radnom 

tijelu.“   

Gradsko vijeće je  razmotrilo inicijativu, ali nije usvojilo predloženi zaključak. 
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I 20-7 

Broj: 01-GV-02-1115-2.1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Vijećnička inicijativa Komisije za spomenike imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik u suradnji s nadležnim institucijama, i drugim subjektima koji mogu 

dati svoj doprinos rješenju problema (naučne institucije i sl.), razmotri prijedloge iz mišljenja 

Komisije za spomenike, te da se očituje o njima u smislu moguće realizacije i opredjeljenja da Grad 

Sarajevo bude investitor eventualnog postavljanja iniciranih spomen obilježja, a radi se o sljedećim 

prijedlozima. 

a) Komisija za spomenike je mišljenja da bi bilo moguće razmotriti inicijativu da se postavi 

spomen obilježje na Vratničkoj kapiji 16. Muslimanskoj brigadi koja je prva ušla u Sarajevo 

pri akciji oslobađanja Sarajeva ’45. godine.  

b) Komisija za spomenike je mišljenja da je spomenik „Vječna vatra“ eventualno moguće 

pojasniti na određeni način, postavljanjem u neposrednoj blizini određenog medija sa punim 

opisom akcije, odnosno navođenjem svih jedinica koje su sudjelovale u akciji oslobođenja 

Sarajeva 5. i 6. aprila 1945. godine (led ekran, bar kod ...).” 

Gradsko vijeće je  razmotrilo  inicijativu, ali ona nije postala inicijativom Gradskog vijeća, a 

upućuje se Gradonačelniku na dalje postupanje. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

6032-1/18 od 21.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1115-2.1.O/18 od 

22.11.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog 

vijeća  

 
P 20-8 

Broj: 01-GV-02-1138-3/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Nuke Grebovića je imalo sljedeći sadržaj. 

„Prošle godine je inicijativa Gradskog vijeća za podizanje spomenika Kemalu Montenu, Dariju 

Džamonji i Esadu Arnautaliću upućena Gradonačelniku na realizaciju.  

Kada se očekuje realizacija ove inicijative Gradskog vijeća?“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj  01/04-05-

6032-4/18 od 21.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem  01-GV-02-1138-3.O/18 od 22.11.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća  

 

I 20-9 

Broj: 01-GV-02-1138-4/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića je imala sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost i predloži tekst inicijative koju bi Gradsko 

vijeće uputilo nadležnim organima, za revitalizaciju spomen parka Vraca, tako da se spomen park 

obnovi i možda dopuni novim sadržajima, s ciljem definiranja još jedne turističke destinacija u 

gradu Sarajevu, pri čemu bi bilo dobro ovom parku usmjeriti i interes turista koji dolaze iz Kine i 

koji žele vidjeti sve što je vezano za povijesne okolnosti u okviru kojih se odvija radnja filma 

„Valter brani Sarajevo“.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

6032-3/18 od 21.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1138-4.O/18 od 22.11.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća. 
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P 20-10 

Broj: 01-GV-02-1138-5/18 

Datum, 31.10.2018. godine ( 20. sjednica Gradskog vijeća) 

  
Vijećničko pitanje gradske vijećnice Snežane Omukić je imalo sljedeći sadržaj. 

„Mediji javnog informiranja su prenijeli informaciju da su sredstva za nabavku aparata za 

hemodijalizu uplaćena Univerzitetskom kliničkom centru u Sarajevu. 

Potrebno je odgovoriti na pitanje je li aparat nabavljen i je li stavljen u funkciju krajnjim 

korisnicima?“ 

Gradonačelnik je na 21. sjednici usmeno dao odgovor o traženim raspoloživim informacijama, te 

najavio puni pismeni odgovor, po dobivanju izvještaja UKC Sarajevo.  

 

I 20-11 

Broj: 01-GV-02-1138-6/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradske vijećnice Snežane Omukić je imala sljedeći sadržaj. 

Potrebno je da, ubuduće, Gradsko vijeće dobije povratnu informaciju o izvršenju sredstava, iz 

Budžeta Grada Sarajeva koja su planirana za određenu namjenu a po osnovu inicijative Gradskog 

vijeća, odnosno o realizaciji konačnog cilja planiranja budžetskih sredstava.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 20-12 

Broj: 01-GV-02-1138-7/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Uk Nihada je imala sljedeći sadržaj. 

„U povodu razmatranja informacije komesara Policijske uprave Kantona Sarajevo, vezano za 

sigurnosnu situaciju u gradu Sarajevo, potrebno je da Kolegij Gradskog vijeća razmotri mogućnost 

održavanja zajedničke sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva i Skupštine Grada Istočno Sarajevo 

na kojoj bi se, između ostalog, razgovaralo o sigurnosti pri održavanju EYOF 2019 kao zajedničkog 

projekta ova dva grada.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Predsjedavajućeg-Kolegija 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva broj 01-GV-02-1138-7.1/18 od 14.11.2018. godine, Odgovori na 

vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća.  

 

P 20-13 

Broj: 01-GV-02-1138-8/18 

Datum, 31.10.2018. godine  (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića je imalo sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je Gradskom vijeću u pisanoj formi, odgovoriti na pitanje u kojoj fazi je realizacija 

projekta obnove fasade Historijskog muzeja Bosne i Hercegovine, te planira li se dalje ulaganje u 

obnovu objekta muzeja u cjelini, ili je projekt obnove fasade jednokratna intervencija Grada 

Sarajeva.“  

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

6108/18 od 20.11.2018. godine,  zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1138-8.O/18 od 22.11.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća.  
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P 20-14 

Broj: 01-GV-02-1138-9/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića je imalo sljedeći sadržaj. 

„U politici grada Sarajeva za mandatni period, izražena je namjera da Grad Sarajevo djeluje s ciljem 

preuzimanja prava osnivača nad Javnom ustanovom „Historijski arhiv Sarajevo“, budući da Grad 

Sarajevo prepoznaje značaj i vrijednost arhivske građe kojom upravlja ova institucija.  

Hoće li Grad Sarajevo, u sljedećoj godini, poduzeti određene aktivnosti na sanaciji, odnosno 

stvaranju odgovarajućih uvjeta u depou JU „Historijski arhiv Sarajevo“, bez obzira što se radi o 

instituciji čija prava osnivača ima Kanton Sarajevo, budući da se u arhivu čuva nasljeđena arhivska 

građa grada Sarajeva koja sadrži neke od najznačajnijih historijskih dokumenata.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

6225/18 od 30.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1138-9/18 od 04.12.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 22. sjednice Gradskog vijeća.  

 
P 20-15 

Broj: 01-GV-02-1138-10/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Samira Fazlića je imalo sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je Gradskom vijeću dostaviti spisak svih gradskih vijećnica, odnosno vijećnika koji su 

putovali u inostranstvo, poimenično i broj putovanja za razdoblje od početka mandata do danas.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

6380/18 od 07.12.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1138-10/18 od 12.12.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 22. sjednice Gradskog vijeća.  

 
P 20-16 

Broj: 01-GV-02-1138-11/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Srđana Simonovića u kome je zatražio da mu se dostave 

odgovori na tri vijećnička pitanja upućena na 19. sjednici Gradskog vijeća, a na koje u roku u 

skladu s Poslovnikom Gradskog vijeća, nije dobio odgovore. 

Odgovor na dva vijećnička pitanja nije dostavljen. 

 

I 20-17 

Broj: 01-GV-02-1138-12/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je redovno održavati opremu i uređaje za iluminaciju Vijećnice, tako da svi dijelovi 

objekta budu osvjetljeni kako je to projektom iluminacije i predviđeno.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 20-18 

Broj: 01-GV-02-1138-13/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Vibora Handžića imala je sljedeći sadržaj. 

„Pored objekta Vijećnice nalazi se zgrada Beledija kojoj je posljednja javna namjena bila zatvor, a 

danas su u njoj stanovi za socijalno ugrožene kategorije građana. Jasno je da stanovnici ove zgrade  
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ne mogu obnoviti fasadu na odgovarajući nači, a fasada je izrazito devastirana i neprimjeren je 

kontrast uređenoj fasadi Vijećnice u neposrednoj blizini.  

Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost da Grad Sarajevo, u suradnji s Općinom Stari 

Grad, obnovi fasadu Beledije što je prije moguće.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

6032/18 od 21.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1138-13.O/18 od 22.11.2018. 

godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog vijeća.  

 
I 20-19 

Broj: 01-GV-02-1138-14/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Grad Sarajevo, u suradnji s Općinom Centar, razmotriti mogućnost obnove 

arhitektonski izuzetno vrijednog, nasljeđenog objekta u kome je smješteno Kino „Apolo“. 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

6032-2/18 od 21.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1138-14.O/18 od 

22.11.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog 

vijeća.  

 
I 20-20 

Broj: 01-GV-02-1138-15/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik, u suradnji s nadležnim organima,  razmotri mogućnost formiranja 

registra beskućnika u gradu Sarajevu, tako da i Grad Sarajevo sudjeluje u ovom procesu, a s ciljem 

osmišljavanja određenog vida pomoći ovoj vunerabilnoj kategoriji stanovnika.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 20-21 

Broj: 01-GV-02-1138-16/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Nuke Grebovića imala je sljedeći sadržaj. 

„U povodu Svjetskog dana iznemoglih i starih osoba, a svjesni činjenice koliko je sugrađanima iz 

ove kategorije pomoć nužna, potrebno je razmotriti mogućnost da Grad Sarajevo osnuje centar za 

volontere kako bi mladi ljudi i svi drugi koji imaju vremena i želju da pomognu starijim i 

iznemoglim građanima, to mogli raditi na organiziran način.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 20-22 

Broj: 01-GV-02-1138-2.1/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Srđana Srdića vezanu za unaprjeđenje liječenja i 

poboljšanje kvalitete života djece i omladine oboljele od dijabetisa u Kantonu Sarajevo i njihovih 

obitelji. 

Inicijativa je detaljno obrazložena u aktu „Inicijativa za život s manje boli Udruženja dijabetičara 

djece i omladine Kantona Sarajevo“ koja je u prilogu ovog akta.  
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Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Agencije za lijekove i medicinska 

sredstva Bosne i Hercegovine, broj 10-02.3-3050-1/18 od 14.06.2018. godine, zaprimljenim pod 

brojem 01-GV-05-771/18 od 22.06.2018. godine, kao i u aktu Općinskog načelnika Općine Stari 

Grad Sarajevo, broj 01-05-4-1243/18 od 19.06.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-05-

765/18 od 21.06.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 17.  

sjednice Gradskog vijeća. 

 
I 20-23 

Broj: 01-GV-02-1138-17/18 

Datum, 31.10.2018. godine (20. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa  gradskog vijećnika Igor Gavrić, predsjedavajući Gradskog vijeća, 

imala je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Grad Sarajevo uputi inicijativu nadležnim organima da se po bivšem američkom 

političaru i senatoru McCain-u nazove jedna od ulica ili jedan trg u gradu Sarajevu. 

John Sidney McCain je osvjedočeni prijatelj Bosne i Hercegovine koji je posebno u periodu '92. – ' 

95. jasno izricao svoj stav i zalagao se za zaštitu Bosne i Hercegovine s posebnim fokusom na 

glavni grad. 

Njegovo posljednje službeno putovanje je upravo bilo posjeta gradu Sarajevu. 

Realizacijom ove inicijative bi se građani grada Sarajeva na simboličan način odužili američkom 

narodu koji je pružao pomoć Bosni i Hercegovini u najgorem periodu i koji je istinski prijatelj 

naroda Bosne i Hercegovine.“ 

Očitovanje o postavljenoj vijećničkoj inicijativi sadržano je u aktu Gradonačelnika, broj 01/04-05-

6032-5/18 od 22.11.2018. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1138-17.O/18 od 

27.11.2018. godine, Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 21. sjednice Gradskog 

vijeća. 

 

I 21-1 

Broj: 01-GV-02-1138-1.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Klub gradskih vijećnika Naše stranke, uputio je Gradonačelniku sljedeću inicijativu. 

„Inicijativa za postavljanje šlaufa za spašavanje duž Miljacke“. 

 

Obrazloženje prijedloga inicijative: 

U proteklih godinu dana, a i ranije, nažalost smo bili svjedoci slučajevima utapanja u rijeci 

Miljacki, koja tokom zimskog perioda ozbiljno ugrožava sigurnost naših sugrađana i prijeti im 

fatalnim posljedicama. Iako smo nakon posljednjeg smrtnog slučaja čuli mnoštvo obećanja o tome 

kako će se poraditi na sigurnosti i zaštiti građana, kao i modificirati samo korito rijeke, do danas se 

apsolutno ništa nije uradilo da se ovo pitanje riješi. 

Jedan od načina da značajno doprinesemo zaštiti i sigurnosti je da postavimo šlaufe za spašavanje 

uzduž Miljacke, a koji ne iziskuju značajna finansijska sredstva. Ovo pitanje bi trebalo početi 

rješavati na svim lokalnim nivoima koje obuhvata rijeka Miljacka, sa ciljem poboljšanja sigurnosti 

u Gradu“. 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 
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I 21-2 

Broj: 01-GV-02-1192-3.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 

 
Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj uputio je inicijativu Gradskom vijeću 

da donese zaključak kako slijedi. 

Zadužuje se Gradonačelnik da, poduzme potrebno da se plemenite biljke zasađene u žardinjere 

postavljene ispred Vijećnice, održavaju tako da budu zdrave i bujne, da ne bi svojim zapuštenim 

izgledom bile neprimjerene uređenoj fasadi Vijećnice. 

Gradsko vijeće je  usvojilo predloženi zaključak.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 
 

I 21-3 

Broj: 01-GV-02-1192-2.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj uputio je inicijativu Gradskom vijeću 

da donese zaključak kako slijedi. 

Zadužuje se Gradonačelnik da, svojim autoritetom djeluje prema nadležnim organima 

- da se na Obali Maka Dizdara u kojoj su smještene tri ambasade i više administrativnih 

objekata, te zgrada Akademije likovnih umjetnosti, urbani mobilijar - klupe urede, te da se 

ponovo postave biste istaknutih umjetnika na, sada prazne, originalne postamente ispred 

Akademije likovnih umjetnosti; 

- da se žardinjere postavljene u Titovoj ulici ispred zgrade Javne ustanove Higijenskog zavoda 

F BiH uklone, budući da su devastirane, te svojim izgledom, sadržajem i stanjem biljnog 

materijala ne odgovaraju lokaciji na kojoj se nalaze. 

Gradsko vijeće je razmotrilo  inicijativu i usvojilo predloženi zaključak.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 21-4 

Broj: 01-GV-02-1190-2.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za informatiku i telematiku uputio je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak 

kako slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da, u komunikaciji sa nadležnim organima u Kantonu Sarajevo za 

izradu strategije „Sarajevo, pametni grad“, zatraži da ovo radno tijelo bude periodično informirano 

o toku izrade strategije, te da predloži da u radu tijela koje radi na izradi strategije, sudjeluje i 

predstavnik Odbora za informatiku i telematiku Gradskog vijeća Grada Sarajeva kao predstavnik 

Grada Sarajeva.“ 

Gradsko vijeće je usvojilo predloženi zaključak.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 21-5 

Broj: 01-GV-02-1190-3.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za informatiku i telematiku uputio je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak 

kako slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik  da, u Budžetu Grada Sarajeva za 2019. godinu planira sredstva, u 

visini po prijedlogu Gradonačelnika, za realizaciju projekta postavljanja kontejnera za elektronski 

otpad.“ 

Gradsko vijeće je usvojilo predloženi zaključak.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 
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I 21-6 

Broj: 01-GV-02-1203-2.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Mandatno-imunitetska komisija uputila je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak kako 

slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da, inicira suradnju sa načelnicima gradskih općina, s ciljem 

koordinacije aktivnosti vezanih uz poslove iz djelokruga Grada Sarajeva i gradskih općina, a vezano 

za komunalne poslove, sa naglaskom na javnu higijenu i to tako da Gradonačelnik i načelnici 

općina utvrde smjernice za zajedničko djelovanje koje bi se dalje razradile konkretnim aktivnostima 

kroz direktnu suradnju nadležnih općinskih, odnosno gradskih službi.“ 

Gradsko vijeće je usvojilo predloženi zaključak.  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 21-7 

Broj: 01-GV-02-1214-2.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Komisija za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama uputila je inicijativu Gradonačelniku 

kako slijedi. 

„Upućuje se inicijativa Gradonačelniku da, u roku, u skladu s aktivnostima Gradonačelnika, 

organizira susret sa predstavnicima vjerskih zajednica i crkava u Sarajevu, u kome će sudjelovati i 

članovi Komisije za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama, a u kontekstu iskazane namjere 

Gradonačelnika za unaprijeđenje odnosa sa vjerskim zajednicama i crkvama, ponovljenom i na 32. 

Međunarodnoj konferenciji „Mostovi mira - Religije i kulture u dijalogu" održanoj u Bolonji u 

Italiji u organizaciji Zajednice „Sant' Egidio".“ 

Gradsko vijeće je  podržalo inicijativu. 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 21-8 

Broj: 01-GV-02-1222-6.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak kako 

slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da, odluke o manifestacijama iz oblasti kulture, odnosno sporta, 

predloži za razmatranje po skraćenom postupku za decembarsku sjednicu 2018. godine, kako bi se 

ove odluke mogle primjenjivati od po četka sljede će godine.“ 

Gradsko vijeće se o predloženom zaključku nije izjašnjavalo, uz obrazloženje Predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća Igora Gavrića da predloženi zaključak nudi rješenje suprotno usvojenom 

Programu rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu, a čiji sadržaj bi se eventualno 

mogao mijenjati predlaganjem novih izmjena i dopuna aktualnog programa rada Gradskog vijeća. 

 
I 21-9 

Broj: 01-GV-02-1222-5.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak kako 

slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da, pri predlaganju Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu, planira 

sredstva za podršku sportu u iznosu od 150.000,00 KM, umjesto Nacrtom Budžeta, planiranih 

80.000,00 KM.“ 
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Gradsko vijeće se o predloženom zaključku nije izjašnjavalo uz obrazloženje Predsjedavajućeg 

Gradskog vijeća da se izneseni prijedlog može razmatrati kao prilog javnoj raspravi o Nacrtu 

Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu. 

 

I 21-10 

Broj: 01-GV-02-1222-7.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak kako 

slijedi. 

„Zadužuje se Gradonačelnik da, za decembarsku sjednicu tekuće godine, dostavi Gradskom vijeću, 

u vidu informativnog materijala, Informaciju o toku aktivnosti na realizaciji obaveza iz osnivačkih, 

odnosno drugih akata Gradskog vijeća vezanih za JU „Muzej savremene umjetnosti ARS AEVI“.” 

Gradsko vijeće je usvojilo predloženi zaključak.  

Informacija o toku realizacije Projekta Ars Aevi Sarajevo dostavljena je kao informativni materijal 

na 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva.  

 

P 21-11 

Broj: 01-GV-02-1278-2/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Snežane Omukić imalo je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je da Gradonačelnik, prema do sada raspoloživim informacijama, usmeno odgovori na 

ranije postavljeno pitanje, na koje nije dostavljen pismeni odgovor, a koje se odnosi na izdvajanje 

sredstava za nabavku aparata za hemodijalizu Univerzitetskom kliničkom centru u Sarajevu. 

Potrebno je, po dobivanju potpune informacije, odgovoriti na pitanje je li aparat nabavljen i je li 

stavljen u funkciju krajnjim korisnicima?“ 

Gradonačelnik je na sjednici usmeno dao odgovor o traženim raspoloživim informacijama, te 

najavio puni pismeni odgovor, po dobivanju izvještaja UKC Sarajevo.  

 

I 21-12 

Broj: 01-GV-02-1278-3/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećnička inicijativa gradskog vijećnika Adnana Talića imala je sljedeći sadržaja. 

„Potrebno je da Gradonačelnik, u suradnji sa načelnicima gradskih općina, uloži dodatni napor i 

poduzme potrebne mjere i aktivnosti da se osigura redovno održavanje rasvjetnih tijela postavljenih 

u okviru projekta iluminacije značajnih vjerskih i drugih objekata na području grada Sarajeva, a 

najviše ih je na području općine Stari Grad Sarajevo (često nedostaju žarulje koje osvjetljavaju 

objekte kao što su Ferhadija džamija, Brusa bezistan, Crkva svetog Ante na Bistriku, Alipašina 

džamija, Begova džamija i dr.).“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
P 21-13 

Broj: 01-GV-02-1278-1.1/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog ijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Barbara Peleš Stroil je sljedeći sadržaj. 

„Nakon dvije godine insistiranja na ugradnji lifta u Dom zdravlja Omer Maslić i nakon što je 

prikupljena sva potrebna dokumentacija za navedeno, a ugradnja još nije počela, nadležna služba 

Općine Novo Sarajevo mi odgovara: 
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„Izgradnja lifta nije u nadležnosti Općine. Kako bi pomogli realiaciju projekta Općina Novo 

Sarajevo je sprovela proceduru javne nabavke i potpisala ugovor za izradu investiciono 

tehničke dokumentacije za ugradnju lifa u objektu Dom zdravlja Omer Maslić sa Bušić CO 

d.o.o. Sarajevo. Vrijednost ugovorene usluge iznosi 6.638,58 KM sa uključenim PDV-om. 

Projektna dokumentacija je dopunjena u skladu sa uslovima zaštite na radu i zaštite od 

požara, te proslijeđena vlasniku objekta JU Domovi zdravlja kako bi mogao kompletirati 

zahtjev za građevinsku dozvolu i provesti potrebnu proceduru u dogoovru sa Gradskom 

upravom“. 

S obzirom na odgovor, tražim da mi se dostavi informacija kada će se krenuti u realizacju 

ugradnje lifta.“ 

Očitovanje o postavljenom vijećničkom pitanju sadržano je u aktu Gradonačelnika broj 01/04-05-

43/19 od 04.01.2019. godine, zaprimljenim pod brojem 01-GV-02-1278-1.1.O/18 od 08.01.2018. 

godine. Odgovori na vijećnička pitanja i vijećničke inicijative sa 23. sjednice Gradskog vijeća.  

 
P 21-14 

Broj: 01-GV-02-1278-4/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećničko pitanje gradske vijećnice Barbara Peleš Stroil je sljedeći sadržaj.  

Koliko je trenutno zaposlenih u objektu Vijećnica? Koja su njihova radna mjesta (opis posla), te 

(naglašeno) imena uposlenih?  

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 

I 21-15 

Broj: 01-GV-02-1278-5/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 
 

Vijećnička inicijativa  gradskog  vijećnika Bajre Biber  imala je sljedeći sadržaja. 

„Potrebno je da Gradonačelnik, u suradnji s direktorom EYOF d.o.o. razmotri potrebu za 

angažiranjem volontera u okviru organizacije i održavanja EYOF 2019, te da kontaktira Službu za 

zapošljavanje Kantona Sarajevo kako bi se, eventualno, angažirale nezaposlene osobe sa evidencije 

Službe, a što bi se moglo definirati kao jedan od projekata iz aktivnih mjera zapošljavanja Službe, 

čime bi se na određeni način pomoglo mladim nezaposlenim osobama.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
P 21-16 

Broj: 01-GV-02-1278-6/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Nuke Grebovića imalo je sljedeći sadržaj. 

„Potrebno je Gradsko vijeće informirati o tome u kojoj fazi je realizacija inicijativa Gradskog vijeća 

vezanih za podizanje spomen obilježja u parku preko puta FIS-a našim istaknutim sugrađanima?“ 

Odgovor na vijećničko pitanje nije dostavljen. 

 
P 21-17 

Broj: 01-GV-02-1278-7/18 

Datum, 28.11.2018. godine (21. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Vijećničko pitanje gradskog vijećnika Mire Lazovića imalo je sljedeći sadržaj. 

„U javnosti se plasira informacija da će sljedeće godine u gradu Sarajevu koncert održati svjetska 

megazvijezda Sting (Gordon Matthw Thomas Sumner), te je potrebno da Gradonačelnik informira 

Gradsko vijeće o istinitosti ovih  vijesti.“ 

Gradonačelnik je na sjednici usmeno odgovorio na postavljeno pitanje.  
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I 22-1 

Broj: 01-GV-02-1311-2.1/18 

Datum, 18.12.2018. godine (22. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Odbor za informatiku i telematiku uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Potrebno je razmotriti mogućnost nabavke uređaja za kontrolu kvalitete zraka na prostoru grada 

Sarajeva vodeći se preporukom godišnjeg izvještaja o kvaliteti zraka FBiH u 2017. godini, odnosno 

opreme pomoću koje se može vršiti uzorkovanje i mjerenje koncentracije benzopirena, te 

obezbijediti redovnu analizu sadržaja lebdećih čestica na novim lokacijama.“ 

Gradska služba za Gradsko vijeće nema informacija o toku aktivnosti na realizaciji ove inicijative. 

 
I 22-2 

Broj: 01-GV-02-1192-3.1/18 

Datum, 18.12.2018. godine (22. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj uputio je inicijativu Gradskom vijeću 

da donese zaključak kako slijedi. 

“Potrebno je da Gradonačelnik, u suradnji s nadležnim organima Kantona Sarajevo poduzme sve 

potrebne mjere i aktivnosti (administrativne i operativne), uključujući i nabavku dovoljnog broja 

instrumenata za mjerenje, a u cilju smanjenja zagađenosti zraka na području Kantona Sarajevo.” 

Gradsko vijeće nije usvojilo predloženi zaključak.  

 

I 22-3 

Broj: 01-GV-02-1359-13.1.1/18 

Datum, 18.12.2018. godine (22. sjednica Gradskog vijeća) 

 

Komisija za Statut i akte uputila je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak kako slijedi. 

„Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost da Grad Sarajevo, kao glavni grad, sufinansira 

određene projekte Vijeća nacionalnih manjina u Bosni i Hercegovini.” 

Gradsko vijeće nije usvojilo predloženi zaključak.  

 
I 22-4 

Broj: 01-GV-02-1369-7.1/18 

Datum, 18.12.2018. godine (22. sjednica Gradskog vijeća) 

  

Odbor za društvene djelatnosti uputio je inicijativu Gradskom vijeću da donese zaključak kako 

slijedi. 

„Potrebno je da Gradonačelnik razmotri mogućnost sufinansiranja izrade scenarija za buduću 

kazališnu predstavu „Kralj Tvrtko“ iz sredstava Grada Sarajeva za 2019. godinu.” 

Gradsko vijeće nije usvojilo predloženi zaključak. 
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VII. Prisustvo gradskih vijećnika sjednicama Gradskog vijeća Grada Sarajeva 
 

 

PREGLED PRISUSTVA GRADSKIH VIJEĆNIKA  

SA  SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA U 2018. GODINI   

 

(Evidencija prisustva na 12 redovnih sjednica) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Ime i prezime 
Broj 
prisustva 

Napomena 

1. Hazim Bahtanović 10  

2. Bajro Biber 12  

 3. Mr.Vedad Deljković 12  

4. Vedran Dodik 11  

5. Mr.Tea Mušić 12  

6. Samir Fazlić 12  

7. Sanela Holjan 3  

8. Edina Gabela 12  

9. Dr.Igor Gavrić 12  

10. Nuko Grebović 12  

11. Reuf Hafizović 11  

12. 
Mr. Vibor Handžić 

Vedran Grebo 

9 

2 
 

13. Mira Jurić 12  

14. Prof.dr. Velija Katica 12  

15. Miro Lazović 11  

16. Almedin Miladin 12  

17. Snežana Omukić 12  

18. Adnan Gušo 10  

19. Mr. Srđan Simonović 11  

20. Srđan Srdić 12  

21. Mr.Sead Srna 11  

22. Barbara Peleš Stroil 11  

23. Nihad Uk 12  

24. Lana Velić 9  

25. Toni Vukadin 12  

26. Adnan Talić 12  

27. Dado Stojnić 4  

28. Miroslav Živanović 10  
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VIII. Izvještaj o radu radnih tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva u 2018.                                    

     godini 
 

Radna tijela su donosila akte i razmatrala materijale, iz svog djelokruga koji su, predloženi od 

strane ovlaštenih predlagača, bili predmet rasprave na sjednicama Gradskog vijeća i formulirala 

mišljenja za Gradsko vijeće, te samostalno inicirala određene teme. Uz usklađivanje termina 

održavanja sjednica s obavezama članova radnih tijela i potrebnom dinamikom rada, sudjelovanje 

članova, predlagača i ostalih relevantnih subjekata, u radu radnih tijela je bilo zadovoljavajuće, a 

rad radnih tijela je bio  konstruktivan. 

Radna tijela koja su u svojim mišljenjima formulisala određene prijedloge zaključaka za Gradsko 

vijeće ili inicijative, pratila su i realizaciju predloženih zaključaka, odnosno realizaciju inicijativa. 

Također, sva radna tijela su razmatrala i Izvještaj o radu Gradskog vijeća za prethodnu godinu. 

Sva radna tijela su kao subjekti, sudjelovala u predlaganju tema za Program rada Gradskog vijeća.  

Prilikom izrade Programa rada Gradskog vijeća radna tijela su u više navrata razmatrala Program i 

to u formi radnog materijala, nacrta i prijedloga. Također, djelovala su i pri predlaganju Izmjena i 

dopuna Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2018. godinu.  

 

U pripremi sjednica Gradskog vijeća održane su1842 sjednice radnih tijela Gradskog vijeća.  
Izvještaji radnih tijela sa mišljenjima su bili dostupni gradskim vijećnicima uz meterijale koje je 

Gradsko vijeće razmatralo, a zapisnici sa sjednica radnih tijela su arhivirani u Gradskom vijeću.  

Inicijative radnih tijela su predočene u inicijativama upućenim Gradskom vijeću, a u usvojenim 

zaključcima Gradskog vijeća je navedeno, ukoliko je radno tijelo bilo predlagač zaključka.    

Slijedi evidencija prisustva članova radnih tijela s izdvojenim aktivnostima pojedinog radnog tijela, 

a vezano za djelokrug.  

 

Komisija za izbor i imenovanja je održala 16. sjednica. U okviru djelokruga rada Komisija je 

obradila materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i formulisala određene primjedbe, prijedloge i 

sugestije, te utvrdila prijedloge akata za Gradsko vijeće iz svog djelokruga. Komisija je utvrdila 

prijedloge odluka za dodjelu priznanja i nagrada Grada Sarajeva, prijedloge odluka za razrješenja i 

izbor članova radnih tijela Gradskog vijeća i Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada 

Sarajeva“. Članovi Komisije, koji su istovremeno i članovi Odbora za dodjelu „Šestoaprilske 

nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini, dali su svoj doprinos u procesu razmatranja i predlaganja 

Odluke o dodjeli „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini, utvrdili tekst prijedloga 

odluka i uputili Gradskom vijeću na odlučivanje. 
 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 

 

VELIJA KATICA 
16 16 0 

2. 
 

TEA MUŠIĆ/IGOR GAVRIĆ (po ovlaštenju) 
15/1 14/1 1/0 

3. 

 

SRĐAN SRDIĆ 
16 15 0 

4. 
 

MIRA JURIĆ/BAJRO BIBER (po ovlaštenju) 
14/2 14/2 2/0 

5. 

 

DADO STOJNIĆ 
16 5 11 

6. 

 
VIBOR HANDŽIĆ/SAMIR FAZLIĆ (na 3 sjednice Komisije 

prisustvovao po ovlaštenju a na jednoj sjednici Komisije prisustvovao  

kao član. Imenovan je u novembru 2018.) 

12/3/1 11/3/1 1/0/0 

7. 

 

MIROSLAV ŽIVANOVIĆ 
16 8 8 

 

                                                 
2 Uvršetne su i sjednice Odbora za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“, Organizacionog odbora za pripremanje i 

realizaciju  Programa obilježavanja Dana Grada Sarajeva i Komisije za izradu izmjena i dopuna Statuta Grada Sarajeva ili izradu 

novog Statuta Grada Sarajeva 
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Mandatno-imunitetska komisija je održala šest sjednica. Informisala je Gradsko vijeće o dodjeli 

mandata jednom gradskom vijećniku, odnosno obavijestila o prestanku mandata drugom gradskom 

vijećniku. Komisija je obradila materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i formulisala određene 

primjedbe, prijedloge i sugestije. 

 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

TONI VUKADIN 6 3 3 

2. 

 

SNEŽANA OMUKIĆ 6 6 0 

3. 
 

ADNAN TALIĆ 6 6 0 

4. 

 

EDINA GABELA 6 6 0 

5. 
 

NUKO GREBOVIĆ 6 6 0 

6. 

 

BARBARA PELEŠ STROIL 6 6 0 

 

 

Administrativna komisija je održala 14 sjednica. U okviru djelokruga, utvrdila je prijedloge, 

odnosno obradila materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće, te donosila pojedinačne akte iz svoje 

nadležnosti. Komisija je, u skladu s propisanom procedurom i nadležnostima, utvrđivala prijedloge 

sredstava za rad Gradskog vijeća za Budžet Grada Sarajeva za 2019. godinu. Poseban dobrinos 

svojim amandmanom dala je pri razmatranju i utvrđivanju Prijedloga Odluke o izvršavanju Budžeta 

Grada Sarajeva za 2019. godinu. Utvrdila je Odluku o visini naknade članovima Odbora za dodjelu 

„Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini i 2019. godini, te utvrdila Odluku o visini 

novčane nagrade „Graham Bamford“. Komisija je donosila provedbene akte iz svog djelokruga i 

donosila Rješenja o zahtjevima iz radno-pravnog statusa funkcionera Gradskog vijeća i sekretara 

Gradskog vijeća.  
  

 

 

Komisija za Statut i akte je održala 19 sjednica u pripremi održavanja sjednica Gradskog vijeća, na 

kojima je razmatrala materijale koji su bili utvrđeni kao tačke dnevnog reda na sjednicama 

Gradskog vijeća. Poseban doprinos članovi Komisije su dali pri izradi akata koji su bili predmet 

razmatranja na sjednicama Gradskog vijeća Grada Sarajeva, razmatranju amandmana i aktivnom 

učešću u samoj realizaciji sjednica Gradskog vijeća.  

Komisija je uputila Gradskom vijeću izvještaje sa mišljenjima o svim materijalima koje je Gradsko 

vijeće razmatralo i o kojima je odlučivalo. Komisija je uputila i određene inicijative Gradskom 

vijeću. 

Komisija je razmatrala materijale u odnosu na nadležnost Gradskog vijeća za odlučivanje o 

pojedinim pitanjima, nadležnost predlagača da predlaže Gradskom vijeću konkretne odluke, te 

ispravnost postupka predlaganja, odnosno odlučivanja, u odnosu na propisane procedure. Akte je 

razmatrala i u smislu nomotehničke obrade.  

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1.  EDINA GABELA 14 14 0 

2.  SNEŽANA OMUKIĆ 14 14 0 

3.  IGOR GAVRIĆ 14 14 0 

4.  MIRA JURIĆ 14 14 0 

5.  SAMIR FAZLIĆ  14 14 0 

6.  BAJRO BIBER 14 14 0 

7.  ADNAN GUŠO 14 14 0 
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 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 

 

IZMIR HADŽIAVDIĆ 19 19  0 

2. 
 

TONI VUKADIN 19 16 3 

3. 

 

NIHAD UK/SAMIR FAZILIĆ (po ovlaštenju) 15/4 14/4 1/0 

4. 
 

BAJRO BIBER 19 19 0 

5. 

 

SANELA  HOLJAN/TEA MUŠIĆ (po ovlaštenju) 16/3 15/3 1/0 

6. 
 

OMER JAKUPOVIĆ 19 18 1 

7. 

 

EMIR ZLATAR 19 18 1 

8. 
 

JASMIN SALKIĆ/ GUŠO ADNAN (novi član) 18/1 1/1 17/0 

9. 

 

DRAGO JURIĆ 19 19 0 

 

Komisija za ljudska prava i slobode je održala sedam sjednica i uputila Gradskom vijeću izvještaje 

po razmatranim temama. U okviru djelokruga obradila je materijale koje je razmatralo Gradsko 

vijeće.  
 

 

Komisija za jednakopravnost spolova je održala šest sjednica. U okviru djelokruga obradila je 

materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i formulirala primjedbe, prijedloge i sugestije. 

Komisija je insistirala na ponovnom donošenju Akcionog plana rodne ravnopravnosti u Gradu 

Sarajevu za trogodišnji period. 

 

 

 

 

 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

 

1. 

 

ADNAN GUŠO 

 

7 

 

7 

 

0 

2. 

 

MIRO LAZOVIĆ 
7 7 0 

3. 

 

VEDRAN DODIK 
7 7 0 

4. 

 

SELMA DIZDAREVIĆ/AMIR VRCA (imenovan u junu 2018.) 
4/3 2/3 2/0 

5. 

 

FAHRUDIN KORAČ 
7 7 0 

6. 

 

JASMINA MRŠO 
7 6 1 

7. 

 

MEDIHA ARNAUT 
7 7 0 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

SRĐAN SIMONOVIĆ 
6 6 0 

2. 
 

VAHID KASALO  
6 6 0 

3. 
 

VEDRAN DODIK 
6 5 1 

4. 
 

LEJLA PAŠALIĆ 6 5 1 

5. 
 

NUKO GREBOVIĆ 
6 5 1 

6. 
 

SUZANA HADŽIALAGIĆ 
6 4 2 

7. 
 

MEJREMA SRNA 
6 6 0 
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Komisija za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama je održala sedam sjednica. U okviru 

djelokruga obradila je materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i formulisala primjedbe, 

prijedloge i sugestije. 

Komisija za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama je uputila Gradskom vijeću izvještaje sa 

mišljenjima o materijalima koje je Gradsko vijeće razmatralo iz djelokruga Komisije. 
 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 

 

REUF HAFIZOVIĆ 
7 6 1 

2. 
 

ALMEDIN MILADIN 
7 0 7 

3. 

 

ALEN ŠKALJIĆ 
7 7 0 

4. 

 

SANDRA ZAIMOVIĆ 
7 6 1 

5. 

 

NURKO ČAUŠEVIĆ 
7 7 0 

6. 

 

ADNAN ZEKOVIĆ 
7 6 1 

7. 

  

HARIS MUJEZINOVIĆ 
7 7 0 

 

Komisija za pitanja mladih je održala pet sjednica i uputila Gradskom vijeću izvještaje po 

razmatranim temama. U okviru djelokruga obradila je materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i 

formulirala primjedbe, prijedloge i sugestije. Uputila je i određene inicijative. Komisija za pitanja 

mladih je posebno razmatrala te svojim zaključcima usmjeravala realizaciju Strategije za mlade 

Grada Sarajeva čiju izradu je iniciralo ovo radno tijelo. 

 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

 
1. 

 
SRĐAN SIMONOVIĆ 

 
5 

 
5 

 
0 

2. 

 

ENID TAHIROVIĆ 5 3 2 

3. 
 

AHMED KOSOVAC 5 5 0 

4. 

 

ADIS HOLJAN 5 5 0 

5. 
 

MERIMA BALKIĆ 5 5 0 

6. 

 

SRĐAN SRDIĆ/SANELA HALAĆ (imenovana u julu 2018.)  1/4 1/3 0/1 

7. 
 

EMIR SINANOVIĆ 5 1 4 

 

Komisija za spomenike Gradskog vijeća je održala 12 sjednica. Komisija je razmatrala inicijative za 

podizanje, izmiještanje i premiještanje spomenika, u skladu sa Odlukom o spomenicima od značaja 

za Grad Sarajevo, odnosno određivala se o tome jesu li inicijative za podizanje spomenika od 

interesa za Grad Sarajevo, te usmjeravala podnositelje inicijativa za postupanje u skladu s  gradskim 

propisom.  

Komisija je razmatrala akte predložene Gradskom vijeću iz svog djelokruga i formulisala o njima 

mišljenja za Gradsko vijeće.   

 
 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

SEAD SRNA 
12 9 3 

2. 
 

REUF HAFIZOVIĆ 
12 12 0 

3. 
 

LANA VELIĆ 
12 7 5 

4. 
 

PAVLE KRSTIĆ 
12 12 0 

5. 
 

ENES HUSEJNOVIĆ 
12 12 0 

6. 
 

JASMIN SMJEČANIN 
12 12 0 

7. 
 

NEDIM DIZDAREVIĆ 
12 12 0 
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Komisija za međunarodnu suradnju je održala 11 sjednica. U okviru djelokruga obradila je 

materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i formulisala primjedbe, prijedloge i sugestije, te 

utvrdila određene prijedloge akata za Gradsko vijeće. Tokom godine je predlagala delegacije Grada 

Sarajeva za određene događaje u oblasti međunarodne saradnje.  

Komisija je utvrdila Program međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2018. godinu i Programa 

međunarodne saradnje Grada Sarajeva za 2019. godinu, te predložila Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva na usvanje. 

Komisija je podržala Izvještaj o aktivnostima Grada Sarajeva u oblasti međunarodne saradnje u 

2017. godini.  

 
 

IME I PREZIME 
 

BROJ SJEDNICA 
 

PRISUTNO 
 

ODSUTNO 

1. 

 

HAZIM BAHTANOVIĆ 11 11 0 

2. 
 

BARBARA PELEŠ STROIL 11 10 1 

3. 

 

BAJRO BIBER 11 10 1 

4. 
 

SANELA HOLJAN 11 9 2 

5. 

 

VELIJA KATICA 11 11 0 

6. 

 

MIRO LAZOVIĆ 11 8 3 

7. 

 

SRĐAN SRDIĆ 11 11 0 

 

Komisija za drugostepeno upravno rješavanje je održala jednu sjednicu na kojoj su razmatrani 

zaključci sa prethodne sjednice i na kojoj je doneseno Rješenje broj: 04-GV-02-478-1/18 od 

11.04.2018. godine. 

 
 

 
IME I PREZIME 

 
BROJ SJEDNICA 

 
PRISUTNO 

 
ODSUTNO 

1. 
 

EDITA KALAJDŽIĆ 
1 1 0 

2. 
 

ADNAN DŽEMIDŽIĆ 
1 1 0 

3. 
 

ALMA CERIĆ 
1 1 0 

4. 
 

LEJLA BRČIĆ 
1 1 0 

5. 
 

JOVO ANDRIĆ 
1 1 0 

 

Odbor za budžet i finansije je održao 12 sjednica. U okviru djelokruga obradio je materijale koje je 

razmatralo Gradsko vijeće i formulisao primjedbe, prijedloge i sugestije. Poseban doprinos je 

Odbor dao prilikom razmatranja Budžeta Grada Sarajeva za 2019. godinu. Odbor je razmatrao i 

mjesečene informacije o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za 2018. godinu, dinamikom kojom su 

ove informacije bile dostavljane.  

Odbor je uputio Gradskom vijeću izvještaje sa mišljenjima o materijalima koje je Gradsko vijeće 

razmatralo iz djelokruga Odbora, sa određenim sugestijama odnosno prijedlozima.  

 
 

IME I PREZIME 
 

BROJ SJEDNICA 
 

PRISUTNO 
 

ODSUTNO 

1. 

 

JUSUF LOŠIĆ 12 12 0 

2. 
 

MIROSLAV ŽIVANOVIĆ 12 10 2 

3. 

 

IBRAHIM OBHOĐAŠ 12 11 1 

4. 
 

HAZIM BAHTANOVIĆ 12 11 1 

5. 

 

ALMA JAŠAREVIĆ 12 11 1 

6. 
 

MILJANA CVIJAN 12 12 0 

7. 

 

NIKOLINA NASTIĆ 12 10 2 
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Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta je održao 12 sjednica i uputio Gradskom vijeću  

izvještaje po razmatranim temama. U okviru djelokruga obradio je materijale koje je Gradonačelnik 

predložio Gradskom vijeću na razmatranje i formulisao određene primjedbe, prijedloge i sugestije. 

Odbor je dao poseban doprinos u procesu programiranja rada Gradskog vijeća, odnosno 

reprogramiranju, očitujući se o realnosti rokova u kojima je moguće pripremiti određene planske 

dokumente. 

 

 

Odbor za društvene djelatnosti je održao 13 sjednica. U okviru djelokruga obradio je materijale koje 

je razmatralo Gradsko vijeće i formulisao primjedbe, prijedloge i sugestije. Odbor je dao doprinos u 

postupku donošenja Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja kulturnih manifestacija od 

posebnog interesa za Grad Sarajevo i Odluke o utvrđivanju i načinu sufinansiranja sportskih 

manifestacija od posebnog interesa za Grad Sarajevo, osnivanja JU Muzej suvremene umjetnosti 

ARS AEVI, te pripremama na organizaciji EYOF-a. Odbor je predlagao i određene zaključke i 

inicijative koje su usvajane na sjednicama Gradskog vijeća. 

 

 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

 

1. 

 

ADNAN GUŠO 
13 12 1 

2. 
 

SAMIR FAZLIĆ  
13 13 0 

3. 
 

EMIR ZLATAR 
13 13 0 

4. 
 

MERIMA BRDARIĆ 
13 11 2 

5. 
 

JASMIN PRNJAVORAC 
13 13 0 

6. 
 

ALMA JAŠAREVIĆ 
13 10 3 

7. 
 

SAMIR ČAJIĆ 
13 10 3 

 

 

Odbor za lokalni biznis i turizam je održao sedam sjednica i uputio Gradskom vijeću izvještaje po 

razmatranim temama. U okviru djelokruga obradio je materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i 

formulisao primjedbe, prijedloge i sugestije. Odbor za lokalni biznis i turizam je razmatrao  

Informaciju o stanju turizma sa prijedlogom mjera i Izvještaj o upotrebi grba, imena i isticanju 

zastave Grada Sarajeva, te predložio Gradskom vijeću da donese zaključak kojim će se  pripremiti  

Izmjene i dopune Odluke o upotrebi grba, imena i isticanju zastave Grada Sarajeva.  

 

 

 

  IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

HAZIM BAHTANOVIĆ 
12 12 12 

2. 
 

IGOR GAVRIĆ 
12 8 4 

3. 
 

OMER JAKUPOVIĆ  
12 12 12 

4. 
 

SENKA IBRIŠIMBEGOVIĆ 
12 10 2 

5. 
 

ADNAN EFENDIĆ 
12 12 12 

6. 
 

HASAN HODŽIĆ 
12 12 12 

7. 
 

ELVIS HODŽIĆ 
12 12 12 



83 

 

 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj je održao osam sjednica. U okviru djelokruga 

obradio je materijale koje je razmatralo Gradsko vijeće i formulisao primjedbe, prijedloge i 

sugestije. Poseban doprinos je Odbor dao prilikom razmatranja programskih i izvještajnih 

dokumenata Gradskog vijeća. Odbor je razmatrao informacije o problematici u oblastima iz svoje 

nadležnosti i upućivao inicijative Gradskom vijeću Grada Sarajeva. Na prijedlog Odbora usvojeni 

su određeni zaključci.  

 

 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

REUF HAFIZOVIĆ 
8 8 0 

2. 
 

SANELA HOLJAN 
8 7 1 

3. 
 

MELĆA ĐIDELIJA/SUAD PITA  
4/4 1/3 3/1 

4. 
 

NUKO GREBOVIĆ 
8               8 8 

5. 
 

SRĐAN SIMUNOVIĆ 
8 8 0 

6. 
 

IVANA GRGIĆ 
8 8 0 

7. 
 

MUHIDIN ZAMETICA 
8 8 0 

 

Odbor za informatiku i telematiku Grada Sarajeva je održao pet sjednica i uputio Gradskom vijeću 

izvještaje po razmatranim temama. Obradio je materijale iz svog djelokruga koje je razmatralo 

Gradsko vijeće i formulisao konstruktivne primjedbe, prijedloge i sugestije.  

Odbor za informatiku i telematiku Grada Sarajeva je svojim zaključcima usmjeravao realizaciju 

Strategije „Sarajevo pametni grad“, te uputio incijativu za osiguravanje organizacijskih, kadrovskih 

i materijalno finansijskih uvjeta za popunjavanje aplikacije za pripremu prijave Grada Sarajeva na 

konkurs „Horizon 2020 - Smart Cities and Communities lighthouse projects“. 

 
 

  IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

ISMIR ARSLANOVIĆ  
5 5 0 

2. 
 

TARIK JAŽIĆ 
5 5 0 

3. 
 

EKREM KALJANAC  
5 4 1 

4. 
 

KENAN HODŽIĆ  
5 5 0 

5. 
  

ADNAN TALIĆ  
5 5 0 

6. 
 

AJDIN KAHROVIĆ 
5 5 0 

7. 
 

VEDAD DELJKOVIĆ  
5 5 0 

 

 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

VEDAD DELJKOVIĆ 
7 7 0 

2. 
 

TEA MUŠIĆ 
7 7 0 

3. 
 

TARIK BJELAK 
7 7 0 

4. 
 

JASMIN SKORUPAN 
7 1 6 

5. 
 

VEDRAN GREBO 
7 5 2 

6. 
 

KEMAL HASETA 
7 7 0 

7. 
 

MUHIDIN PLANJA 
7 7 0 
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Etičko vijeće je održalo šest sjednica, na kojim je utvrdilo prijedloge za izradu Programa rada 

Gradskog vijeća, te iniciralo donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Etičkog kodeksa izabranih 

zvaničnika Grada Sarajeva. Etičko vijeće je uputilo Gradskom vijeću i izvještaje sa mišljenjima o 

materijalima koje je Gradsko vijeće razmatralo iz djelokruga Etičkog vijeća, sa određenim 

sugestijama i prijedlozima.  

 

 
 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

TONI VUKADIN 
6 3 3 

2. 
 

ADNAN TALIĆ 
6 6 0 

3. 
 

VEDRAN DODIK 
6 6 0 

4. 
 

ZLATAN LJUHAR 
6 5 1 

5. 
 

AMIR VRCA/ADI MIROJEVIĆ 
3/3 1/4 1/0 

6. 
 

OZREN BLAGOVČANIN 
6 4 2 

7. 
 

AMER OSMANAGIĆ 
6 6 0 

 

 

Komisija za izradu izmjena i dopuna Statuta Grada Sarajeva ili izradu novog Statuta Grada Sarajeva 

(radno tijelo Gradonačelnika) je održala 6 sjednica. Komisija je formirana Rješenjem 

Gradonačelnika broj: 01-05-6001/17 od 24.11.2017. godine 

 
 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

IZMIR HADŽIAVDIĆ 

 

6 
6 0 

2. 
 

TONI VUKADIN 
 
6 

 
2 

 
4 

3. 
 

NIHAD UK 

 

6 
 

3 

 

3 

4. 
 

BAJRO BIBER 
 
6 

 
4 

 
2 

5. 
 

SANELA  HOLJAN 

 

6 
 

3 

 

3 

6. 
 

OMER JAKUPOVIĆ 
 
6 

 
3 

 
3 

7. 
 

EMIR ZLATAR 

 

6 
 

5 

 

1 

8. 
 

JASMIN SALKIĆ 

 

6 
 

3 

 

3 

9. 
 

DRAGO JURIĆ 

 

6 
 

3 

 

3 

10. 
 

SAFET KRAJIŠNIK 
 
6 

 
4 

 
2 

11. 
 

DUBRAVKA MUMINOVIĆ-KLAŠNJA 

 

6 
 

5 

 

1 

12. 
 

DRAGANA SOLAKOVIĆ 

 
6 

 

5 

 

1 

13. 
 

SUBHA KRAJIŠNIK 

 

6 
 

5 
1 
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Odbor za dodjelu „Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva“ u 2018. godini je održao šest sjednica i 

podnio Gradskom vijeću Izvještaj o  radu sa prijedlozima Odluka za dodjelu „Šestoaprilske nagrade 

Grada Sarajeva“ u 2018. godini. Članovi Odbora koji nisu gradski vijećnici, sudjelovali su u radu 

sjednice Gradskog vijeća na kojoj se odlučivalo o prijedlozima Odbora, što je navedeno u evidenciji 

prisustva, te na Svečanoj sjednici Gradskog vijeća povodom Dana Grada Sarajeva na kojoj su 

Nagrade i uručene.  
 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

VELIJA KATICA 
 
6 

6 
 

0 

2. 
 

TEA MUŠIĆ 

 

6 

 

5 

 

1 

3. 
 

DADO STOJNIĆ 
 
6 

 
2 

 
4 

4. 
 

VIBOR HANDŽIĆ 

 

6 

 

5 

 

1 

5. 
 

MIROSLAV ŽIVANOVIĆ 
 
6 

 
5 

 
1 

6. 
 

SRĐAN SRDIĆ 

 

6 

 

6 

 

0 

7. 
 

MIRA JURIĆ 
 
6 

 
6 

 
0 

8. 
 

BENJAMIN ISOVIĆ 

 

6 

 

6 

 

0 

9. 
 

HADŽAN KONJO 
 
6 

 
2 

 
4 

10. 
 

DŽENANA ZLATAR 

 

6 

 

6 

 

0 

11. 
 

NOVKA AGIĆ 
 
6 

 
5 

 
1 

12. 
 

NEDIM BIBER 

 

6 

 

6 

 

0 

13. 
 

IGOR BAROŠ 
 
6 

 
4 

 
2 

 

Organizacioni odbor za pripremu i realizaciju Programa obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2018. 

godini  je održao pet sjednica.  

Odbor je u svom djelokrugu pratio realizaciju Programa obilježavanja Dana Grada Sarajeva u 2018. 

godini. 
 IME I PREZIME BROJ SJEDNICA PRISUTNO ODSUTNO 

1. 
 

ABDULAH SKAKA 

 

5 
1 

 

4 

2. 
 

IVICA ŠARIĆ 
 
5 

 
3 

 
2 

3. 
 

MILAN TRIVIĆ 

 

5 

 

4 

 

1 

4. 
 

VIBOR HANDŽIĆ 
5 

 
5 

 
0 

5. 
 

IGOR GAVRIĆ 

 

5 

 

5 

 

0 

6. 
 

SRĐAN SRDIĆ 
 
5 

 
4 

 
1 

7. 
 

MIRA JURIĆ 

 

5 

 

5 

 

0 

8. 
 

EDINA GABELA 
 
5 

 
5 

 
0 

9. 
 

VELIJA KATICA 

 

5 

 

5 

 

0 

10. 
 

LANA VELIĆ 
 
5 

 
3 

 
2 

11. 
 

MIRO LAZOVIĆ 

 

5 

 

3 

 

2 

12. 
 

VEDRAN DODIK 
 
5 

 
2 

 
3 

13. 
 

SAFET KRAJIŠNIK 

 

5 

 

5 

 

0 

14. 
 

BAJRO BIBER 
5 3 2 

15. 
 

SEAD SRNA 
5 1 4 

16. 
 

TEA MUŠIĆ 
5 4 1 
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IX. Zaključna razmatranja  
 

 

 

1. Program rada Gradskog vijeća za 2018. godinu, je u najvećoj mjeri izvršen, s tim da su se 

organi Grada Sarajeva opredijelili za realizaciju određenih konkretnih projekata koji su  

građanima Sarajeva život u gradu učinili ugodnijim i sadržajnijim, a Grad Sarajevo 

prepoznatljivim u široj zajednici (Trebevićka žičara, stvaranje preduslova za izgradnju Muzeja 

savremene umjetnosti „ARS AEVI“, stipendiranje učenika srednjih škola, priprema i 

organizacija Olimpijade mladih EYOF 2019. godine i sl.). 

Ulogu glavnog grada je Gradsko vijeće ostvarivalo i praćenjem aktivnosti na planu  

međunarodne saradnje Grada Sarajeva i odlučivanjem o uspostavljanju novih oblika bilateralne, 

odnosno multilateralne saradnje.  

 

2. Uz kontinuitet u nastojanju za rješavanje statusnih pitanja Grada Sarajeva na svim razinama  

vlasti u BiH, očekuje se da će Gradsko vijeće i dalje, pripadajuće javne prihode, usvajanjem 

budžetskih dokumenata, usmjeravati  na realizaciju konkretnih  komunalnih projekata koji se 

mogu definisati kao projekti od interesa za Grad  Sarajevo, te na projekte iz oblasti obrazovanja, 

kulture, umjetnosti i sporta, kao i na aktivnosti vezane za promociju  Grada Sarajeva, kao što su 

i aktivnosti na polju međunarodne saradnje. 

 

 

 

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA 

 

Dr. Igor Gavrić  


